
Ay Yapım’ın sevilen dizisi Şahane Hayatım’ın 
yıldızı Hilal Altınbilek, İtalya’nın Matera şehrinde dü-
zenlenen Matera Fiction Festivali’ne katılıyor. Global
televizyon endüstrisinin önde gelen yapım ve aktörle-
rini biraraya getiren festivale, uluslararası dizi sektö-

ründe Akdeniz bölgesinde lider konumda olan
Türkiye’den katılan tek oyuncu Altınbilek olacak. 

Altınbilek, festivalin 3. gününde Şahane 
Hayatım’ın özel gösterimine katılacak, ardın-

dan izleyicilerin sorularını yanıtlayacak. 

ÖZGÜR ÖZEL’E SERT TEPKİ

GÜNLÜK SİYASİ GAZETE

Barış ÖNAl

Bugün de biraz sanat!

Sayfa 5

İrem BuluT

Sınav stresi ile başa
çıkmak için tavsiyeler

Sayfa 10

Serhat ÖZTÜRK

9 gün bayram 
tatili mi olur?

Sayfa 4

Son derece ayıp
ve utanç verici!

İYİ Parti Genel Başkanı Müsa-
vat Dervişoğlu, vekil transferi

tartışması üzerinden sert ifadeler
kullandı. Dervişoğlu, “Utanın beyler
utanın. Bir milletvekilinin partisi ile
bağını koparmadan, kendisine siyasi
ikbal aramak üzere başka bir partinin

kapısında istikbal
dilenmesi ne
kadar ayıp ise bir
siyasi parti genel
başkanının böyle
bir işe çanak tut-
mak için plan
kurması da aynı
derecede ayıp ve
utanç vericidir”
dedi. I SAYFA 7
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Cumhurbaşkanı Erdoğan, Cumhurbaşkan-
lığı Külliyesi'nde İYİ Parti eski Genel 

Başkanı Meral Akşener ile görüştü. Kurultayda
aday olmayacağını açıklayan Akşener'i Erdo-
ğan'ın aradığı, görüşmenin temelinin o zaman
atıldığı öğrenildi. Görüşmeden İYİ Parti Genel
Merkezi'nin haberi olmadığı iddia edildi.
İYİ Parti Kocaeli Milletvekili Lütfü Türkkan,
“Koşu bittikten sonra koşan atlar vardır ya; 
onlara madalya vermiyorlar" paylaşımını 
yaparak Akşener'e göndermede bulundu. 

Müsavat Dervişoğlu

DERVİŞOĞLU’NA YANIT VERDİ

Transfer değil
istifa ediyorlar!

CHP Grup Başkanvekili Ali
Mahir Başarır, İYİ Parti lideri

Müsavat Dervişoğlu'na yanıt verdi.
“Biz hiçbir partiden milletvekili 
transferi yapmıyoruz” diyen Başarır,
“Bizim bir sayıya, belli miktarda mil-
letvekiline ihtiyacımız yok. Bir transfer
değil istifa ediyor partilerinden. Genel
Başkan bence durumu böyle değer-

lendirmeli. Mec-
lis'in en büyük
ikinci partisiyiz.
Ama değer verdi-
ğimiz arkadaşımı-
zın CHP'nin
iktidar yürüyü-
şünde yer bulaca-
ğını söylemek
isterim” ifadele-
rini kullandı. 
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Ali Mahir Başarır
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Beylikdüzü Belediyesi, 5 Hazi-
ran Dünya Çevre Günü kapsa-

mında Gürpınar sahilinde kıyı ve deniz
dibi temizliği gerçekleştirdi. Beylikdüzü
Belediyesi Çevre Koruma ve Kontrol
Şefi Tuncay Canpolat, “Bugün burada
40 torba çöp topladık. Bunların içeriği
genel olarak ambalaj atıklarından olu-
şuyor. Bunların içeriği genel olarak
ambalaj atıklarından oluşuyor. Amacı-
mız çevre temizliği konusunda bir far-
kındalık yaratmak” dedi. I SAYFA 9
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Türkiye Belediyeler
Birliği başkanı Ekrem

İmamoğlu oldu.
Seçimde İmamoğlu

515 oy alırken rakibi
Ahmet Metin Genç 

250 oyda kaldı

BiR SEZON iÇiN 368 MiLYON TL!
Fenerbahçe, Jose Mourinho ile 
imzaladığı sözleşmeye ilişkin 

detayları KAP'a bildirdi. KAP'a yapılan
açıklamada, “Şirketimiz, 2024-2025 ve
2025-2026 futbol
sezonları Futbol
A takım teknik 
direktörlük gör-
evi için Sayın
Jose Mario Dos
Santos Mourinho
Felix ile sezonluk
10.500.000 Avro ga-
ranti ücret karşılığında

anlaşmaya varmıştır. Yatırımcılarımıza say-
gıyla duyurulur” denildi.  Mourinho, sezon

başına Türk parasıyla yaklaşık
368 milyon lira alacak. 
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SADECE O 
GİDİYOR!

19 SENE 
6 AY HAPİS
CEZASI!

İçişleri Bakanlığı tarafın-
dan görevden uzaklaştırı-

lan Hakkari Belediye Başkanı
Mehmet Sıddık Akış'a yargılan-
dığı davada, 19 yıl 6 ay hapis ce-
zası verildi. Akış zırhlı araçla
adliye binasından çıkartılarak
Van Cezaevi' ne gönderildi. Akış
ile birlikte tutuksuz yargılanan 12
kişi ise duruşmaya katılmadı.
Avukatlarının katıldığı duruş-
mada 3 kişi hak-
kında beraat
kararı verilir-
ken, 9 kişi hak-
kında ise
'Örgüt üyeliği
suçundan' 6 yıl 3
ay ile 8 yıl 9 ay
arasında
çeşitli
cezalar
ve-
rildi.
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40 torba çöp
topladılar!

Mayıs ayı enflasyon verilerini
değerlendiren, memur ve

memur emeklilerinin yaşadığı sıkıntı-
ları dile getiren Sağlık Hizmetleri
Sendikası (SAHİM-SEN) Başkanı
Özlem Akarken, “Özellikle emeklile-
rimiz yok olmaya terk edildi. Ülkemiz
enflasyonda kıyaslama olacak belki
ama  Venezuela’dan bile kötü du-
ruma çekilmekte. Halkımız, her
zaman söylediğimiz gibi vergide ada-
let bekliyor” diye konuştu. I SAYFA 8
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Halk vergide
adalet bekliyor

HARCAMALARI
SONLANDIRDIK!

Haziran ayı belediye
Meclis toplantısında 

konuşan Ahmet Özer, tasarruf
tedbirlerine ilişkin açıklama-
larda bulundu. Belediyede mali
bir disiplin sürecine girdiklerini
ifade eden Özer, “Tüm harca-
malarımızın fayda
maliyet anali-
ziyle kontrolünü
sağlamaya 
başladık. Bazı
harcamaları
sonlandırdık ve
sonlandırmaya
devam
ediyoruz.
Zaten 
tasarruf
tedbir-
leri
de
bunu
gerekti-
riyor”
dedi. 
I SAYFA 4
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MILLI SERVET
CURUYOR! 23 YILDAN 

BERİ ATIL 

DURUMDA

Ataköy 11. Kısım'da bulunan ve 2001 yılından beri atıl durumda olan Emlak 
Bank Spor Tesisleri çürümeye terk edildi. Tesisin halka açılması için imza kampanyası başlatan Ataköy
Doğa ve Yaşam Derneği Başkanı Zuhal Kurtulan Aktepe, yetkililere çağrıda bulunarak, “Yıllardır atıl
bırakılan bu tesisin bakımının yapılarak tekrar halkın hizmetine sunulmasını talep ediyoruz” dedi12 bin 633

metrekare
alanda kurulu

tesisin 
planlarının, 

11 Ocak 2017
tarihinde

“Mesleki ve
Teknik 

Öğretim 
Tesisleri” 
olarak 

değiştirildiği
öğrenildi.

Daha sonra
tesisin bulun-
duğu alanın
dere yatağı 

olduğu 
gerekçesiyle
yeni plana 
itiraz edildi. 

İtirazlar 
üzerine 
yapılan 

planlar iptal
edildi. 

2017'DE 
YAPILAN 

PLAN 
TUTMADI!

Bakırköy Ataköy 3-4-11. Kısım
Mahallesi 1194 ada, 1 par-

selde yer alan ve mülkiyeti Ziraat
Bankası'na ait olan Emlak Bank Spor
Tesisleri, yaklaşık 23 yıldan beri çürü-
meye terk edildi. Bünyesinde 3 açık
tenis kortu, açık yarı olimpik yüzme
havuzu, futbol sahası, kapalı spor 
salonu, yönetim binası ve restoranın
bulunduğu tesisin kullanıma açılması

için Ataköy Doğa ve Yaşam Derneği
tarafından imza kampanyası başla-
tıldı. Yapılan bütün çağrılara kulakla-
rını tıkayan yetkililer, 12 bin 633
metrekare büyüklüğündeki tesis için
bugüne kadar kılını kıprdatmadı.
Uzun yıllar bölge halkına hizmet
veren tesisin önünde toplanan
dernek üyeleri basın açıklaması
yaparak çağrılarını yineledi. 
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YETKiLiLER BÜTÜN ÇAĞRILARA 
RAĞMEN KILINI KIPIRDATMADI

Milyonlarca lira değerinde olan
tesisin çürümeye terk edildiğini

belirten Dernek Başkanı Zuhal Kurtulan
Aktepe, ilgili yerin gerekli düzen-
lemeler yapılarak yeniden halka
açılmasını istedi. Topladıkları 2

bin imzayla beraber dikçelerini
ilgili bakanlıklara yolladıklarını
ifade eden Aktepe, yetkililerin
duyarlı olmasını istedi. Adı

geçen tesisin 2001 yılına kadar Emlak
Kredi Bankası mülkiyetinde ve faal 
olduğunu belirten Aktepe, tesisin 
üzerinde kurulu olduğu arsanın 2001
yılında Ziraat Bankası mülkiyetine 
geçmesiyle işin renginin değiştiğini
söyledi. Damga'ya konuşan Şehir Plan-
cısı Asuman Yarkın Yeşilırmak ise tesi-
sin dere yatağında kaldığını, bölgenin
yerleşime uygun olmadığını ifade etti. 

ZiRAAT BANKASI MÜLKiYETiNE 
GEÇTiKTEN SONRA ATIL KALDI
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SELVİ 
SARITAÇ

HABER

SÜRPRiZ GÖRÜŞME!

Türkiye Belediyeler Birliği'nin 
(TBB) yeni başkanlığına İstanbul

Büyükşehir Belediye Başkanı Ekrem
İmamoğlu seçildi. İmamoğlu seçimde 
515 oy alırken rakibi Trabzon Büyükşehir
Belediye Başkanı Ahmet Metin Genç 
250 oyda kaldı. İmamoğlu’nun 14 üyeden
oluşan encümen listesinde 6 kadın belediye
başkanı yer aldı. Listede Yeniden Refah
Partili Şanlıurfa Büyükşehir Belediye
Başkanı Mehmet Kasım Gülpınar ve
DEM Partili belediye başkanları Ayşe 
Serra Bucak ile Ahmet Türk de bulunuyor.
Büyükçekmece Belediye Başkanı Hasan
Akgün de encümen üyesi oldu. 

14 ENCÜMEN 
ÜYESİNDEN 6'SI KADIN
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SOYKIRIMA
SESSİZ
KALMA!

AK Parti İstanbul
Gençlik Kolları üye-

leri, İsrail'in, Refah ve Gaz-
ze'deki saldırılarına tepki
göstermek için Ayasofya
Meydanı'nda “Say Stop” ey-
lemi gerçekleştirdi. Grup
“Müslüman zulme boyun
eğmez, “Sessiz kalma soykı-
rıma ortak olma”, “Ey dünya
daha kaç çocuk ölmeli” yazılı
pankartlar taşıdı. I SAYFA 5
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İSRAİL LANETLENDİ

D-100'de facia!
HABERİN DEVAMI SAYFA 3’TE

Mehmet
Sıddık Akış

Esenyurt
Belediye
Başkanı

Ahmet Özer
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SEKERE DiKKAT!
YAZ MEYVELERiNDE

Y az mevsiminin gelmesiyle
birlikte kış aylarında tatla-
rını özlediğimiz yaz mey-

veleri tezgahlarda yerlerini
almaya başladılar. Rengarenk görüntü-
leri ve lezzetleriyle bizleri cezbeden
meyveler sağlıklı besinler olsalar da tü-
ketiminde aşırıya kaçıldığında zararlı
olabiliyorlar. Acıbadem kozyatağı
Hastanesi Beslenme ve Diyet Uzmanı
Nur Ecem Baydı Ozman, yaz meyvele-
rinin genel olarak glisemik indeksi yük-
sek, yani kan şekerini hızlı yükselten
meyveler olduğuna dikkat çekerek,
“Sıcak havalarda serinleme ihtiyacımız
nedeniyle yaz meyvelerini fazla tükete-
biliyoruz. Özellikle karpuz ve kavun
gibi meyveleri masum görerek gereğin-
den fazla yemek kan şekerinin hızla
yükselmesine ve bunun sonucunda vü-
cutta yağlanmaya yol açabiliyor. Ay-
rıca yine bu meyvelerin özellikle akşam
saatlerinde yoğun tüketilmeleri karaci-
ğer yağlanması ve kan yağlarının yük-
selmesi gibi problemleri de
tetikleyebiliyor”
diyor. Beslenme
ve Diyet Uzmanı
Nur Ecem Baydı
Ozman, yaz mey-
velerini tüketirken
dikkat edilmesi
gereken kuralları
anlattı; önemli
öneriler ve uyarı-
larda bulundu! 

Meyve tabağı hazırlamayın

Meyveleri sağlıklı oldukları için bol
miktarda tüketmek, örneğin meyve ta-
bağı hazırlamak; karaciğer yağlanması,
obezite ve diyabet gibi birçok sağlık
problemine yol açabiliyor. Yaz ayla-
rında özellikle karpuz ile kavun sulu ol-
maları nedeniyle az kalorili sanılarak
bol miktarda yenebiliyor.  Beslenme ve
Diyet Uzmanı Nur Ecem Baydı
Ozman, sanılanın aksine bu meyvele-
rin yüksek oranda şeker içerdikleri uya-
rısında bulunarak, “Dolayısıyla sağlıklı
yetişkinlerde kadınlar günde 2, erkekler
de 2-3 porsiyon meyve tüketebilirler.
Bir  porsiyon meyve bir yumruk bü-
yüklüğünde meyveye denk gelmektedir.
karpuz veya kavun için bir el içi kadar
büyüklüğü bir porsiyon sayabiliriz ve
günde 1-2 porsiyonu geçmemekte
fayda var. Diyabeti veya karaciğer yağ-
lanması olan kişilerin ise porsiyonlar
konusunda mutlaka çok dikkatli olma-
ları, meyveleri daha kontrollü tüketme-
leri büyük önem taşımaktadır” diyor. 

Meyve suyunun fazlası zarar 

Smoothie veya meyve suyu 2-3 porsi-
yon, hatta bazen daha fazla miktarda
meyve ile yapılıyor. Beslenme ve Diyet
Uzmanı Nur Ecem Baydı Ozman,
“Suyu sıkılan veya blenderden geçirilen
meyvelerin çoğunlukla posaları değil,
sadece suları tüketildiğinde alınan

meyve şekeri fruktozun kana ka-
rışma hızı artmaktadır. Tek se-
ferde alınan fazlaca porsiyon
meyve de kan şekerini hızla yük-

seltmektedir. Dolayısıyla rutin olarak
meyve suyu veya smoothie formunda
fazlaca porsiyon meyve tüketildiğinde
obezite, karaciğer yağlanması ve diya-
bet riski artmaktadır” diye konuşuyor. 

Gün içerisinde tüketmeye
çalışın

Meyveyi akşam saati yerine gün içeri-
sinde, yani daha hareketli olduğunuz
saatlerde yediğinizde hem meyveden
gelen kalori çok daha kolay harcanıyor
hem de şekerin vücutta kullanılması
sayesinde kan şekeri  daha fazla den-
gede kalıyor. Akşam yemeğinden
sonra, geç saatte fazla miktarda tüketi-
len meyve ise kilo almaya ve bununla
birlikte çeşitli sağlık sorunlarına neden
olabiliyor. 

Karbonhidratı kısıtlayın

Meyve ana yemekle ya da yemeğin
hemen üzerine tüketildiğinde kan şeke-
rini daha yavaş yükseltiyor. “Ancak ana
yemekte mutlaka salata, sebze gibi
posa kaynakları ve et/tavuk/balık/yo-
ğurt gibi protein kaynaklarına yer veril-
diğinden emin olunmalıdır” uyarısında
bulunan Beslenme ve Diyet Uzmanı
Nur Ecem Baydı Ozman, sözlerine
şöyle devam  ediyor: “Posa ve protein
meyveden gelen şekerin kana yavaş ka-
rışmasını, bu sayede kan şekerinin
yavaş yükselmesini sağlamaktadır.
Meyve kahvaltı veya diğer ana öğünle
birlikte ya da üzerine yenilecekse bu
öğünde karbonhidrat yoğunluğunu art-
tırmamak için  mutlaka patates, ekmek,
pilav, makarna gibi karbonhidrat kay-
naklarının kısıtlanması gerekmektedir”

Her renk meyve yiyin

Hiçbir besin ya da hiçbir meyve tek ba-
şına mucizevi olmuyor. Her meyvede
farklı miktarda ve türde vitamin ile mi-
neral bulunuyor. Dolayısıyla çeşitli
meyveler tüketildiğinde hepsinden
fayda sağlanabiliyor. Gün içerisinde 2
veya 3 porsiyon meyveyi geçmeyecek
şekilde çeşitli meyveler tüketerek farklı
vitamin ve minerallerden faydalanabi-
lirsiniz.

Kabuğu varsa soymayın!

kabuğu olan meyveleri soyarak tüket-
memeye özen gösterin. kabuğuyla tü-
ketilebilecek olan meyveler daha uzun
süre tokluk ve kan şekerinin daha
yavaş yükselmesini sağlıyorlar. Ayrıca
meyvelerin kabuk kısmında da kayda
değer miktarda ve çeşitlilikte vitamin
ile mineral yer alıyor. Yine meyveler
kabuklarıyla yenildiklerinde günlük
posa alımına katkıda bulunuyor, bu sa-
yede bağırsak sağlığını iyileştirmeye ve
kabızlık gibi sorunların önüne geçilme-
sine yardımcı oluyorlar.

Skolyoz acilen 
tedavi edilmeli
Skolyoz özellikle çocukların sadece duruşunu değil
tüm yaşamını olumsuz etkileyebilen bir sağlık prob-
lemidir. İki omuz arasında fark olması veya omurga
hattında eğriliğin olması skolyozun belirtileri arasında
yer almaktadır. Çocukların yüzde 3’ünde görülebilen
skolyoz, vakit kaybedilmeden tedavi edilmelidir

SkOlYOz sıklıkla 12-16 yaşları arasında 
çocuklarda görülmektedir. Özellikle çocukların
sırtına bakıldığında omuzları arasında bir 

farklılık varsa, sırtlarının orta hattında yani omurgala-
rında bir eğrilik fark ediliyorsa, kemer taktıklarında 
kemerin yukarıda ya da aşağıda olduklarından şüphele-
niyorlarsa, onları hafifçe belinden aşağı doğru büktük-
lerinde sırtta hafif bir kabarıklık varsa skolyozdan
şüphelenilmelidir.

Skolyoz egzersizleri çok önemli

Çekilecek olan basit bir skolyoz grafisi yani her iki
omuzu ve omurgayı bize gösteren kalçaların da içine
dahil eden filmde, bir eğrilik olup olmadığı tespit edile-
bilmektedir. Eğer eğriliğin derecesi 10 derecenin üze-
rinde ise skolyoz var demektir. Çocuklardaki skolyozda
önemli olan skolyozun derecesidir. 10 derece ile 25 de-
rece arasındaki eğrilikler ilk başta takip edilmektedir.
Sırt çantası taşımamaları, sırt ve bel kaslarını kuvvetlen-
direcek egzersizler yapmaları ve bir uzman yani fizik te-
davi, fizyoterapist veya eğitimci eşliğinde skolyoz
egzersizleri yapılması önerilmektedir. Skolyoz derecesi
10-25 derece arasında bulunan çocuklar 6 ayda bir tek-
rar çağırılıp kontrol filmleri çektirmesi istenmektedir. Bu
film ile eğriliğin ne kadar ilerlediği takip edilmektedir.

Korsenin rolü çok önemli

Skolyoz tedavisinde bir alternatif de korselerdir. 20 de-
recenin üzerindeki eğriliklerde korse önerilmektedir.
Ancak her hastada şart olmamaktadır. Çocuğun olgun-
luk dönemine göre korse takılabilmektedir. 23 saatlik
dilimde bu korse ile dolaşması ve günlük hayatına
devam etmesi gerekmektedir. kalan 20 saat boşlukta
dinlenen çocuk, daha sonra 23 saatlik korseli rutine
dönmektedir. 

Cerrahi eğilim dikkate değer

Derecesi 45 ya da 50 derecenin üzerine çıktığı zaman
bu çocuklara cerrahi önerilebilmektedir. 50 derecenin
üzerindeki gelişme çağındaki çocuğun gelişimi tamam-
lanıncaya kadar eğrilik devam edecektir. Bu nedenle
cerrahi önerilebilmektedir. Cerrahiye çocuğun eğriliği-
nin tipine göre karar verilmektedir. Hem eğriliği düzelt-
mek hem de çocuğu mümkün olduğu kadar hareketli
bırakmak cerrahi sürecinde doktorun önem verdiği bir
süreçtir. HABER MERKEZİ

Beslenme ve Diyet
Uzmanı Nur Ecem Baydı
Ozman, yaz meyvelerini

tüketirken dikkat
edilmesi gereken
kuralları anlattı;
önemli öneriler 

ve uyarılarda
bulundu

Karpuz – peynir ikilisine dikkat! 
Günlük enerji ihtiyacımızın büyük oranını ana öğünlerde sağlıyoruz ve bu öğünlerde
dengeli şekilde karbonhidrat, protein ve yağ gibi makro besin ögelerini bir arada
almamız gerekiyor. beslenme ve Diyet Uzmanı Nur ecem baydı Ozman, meyve ile
ana öğün yaptığımızda ise fark etmeden fazlaca karbonhidrat alabileceğimiz uyarı-
sında bulunarak, “Örneğin aç başladığınız bir öğünü karpuz-peynirle geçirmek iyi
bir fikir olmayabilir. Çünkü iştah anlamında dengeye gelene kadar, yani doyuncaya
dek fazla karpuz tüketmiş, dolayısıyla fazla karbonhidrat almış olabiliriz. bu durum
da kan şekerimizi hızlı yükseltir, bunun sonucunda hem kilo artışı hem de buradaki
yağlanmaya bağlı kronik hastalıkların riski artar.
Karpuz ana öğünde yenilecekse yine 1-2 el içini
geçmeyecek kadar tüketilmeli ve doygunluk
sağlamak için böyle bir öğün mutlaka
sebze, salata veya et, tavuk, balık
gibi diğer protein kaynaklarıyla
desteklenmeli; karpuz ya da
başka meyve miktarı kontrollü
tutulmalıdır” diye konuşuyor. 

AYŞE 
AdLI

haber

Aşırı güneş cilt kanseri yapar!
Acıbadem Fulya Hastanesi Dermatoloji Uzmanı Prof. Dr. Emel Güngör “Cilt kanseri tüm dünyada
güneşlenme alışkanlıklarının değişmesi, güneş ışınlarından yeterince ve doğru şekilde korunmama ve
bronzlaşma uğruna yapılan yanlışlar nedeniyle en hızlı artan kanserler arasındadır” diye konuştu

YAZ aylarıyla birlikte
yüzünü göstermeye
başlayan güneş bir yan-

dan içimizi ısıtıp enerjimizi artır-
dığı gibi diğer yandan zararlı
ışınları nedeniyle cilt kanserine
zemin hazırlıyor. Son yıllarda
hızla yaygınlaşan cilt kanserinin
artık genç yaşlarda da görüldü-
ğünü belirten Acıbadem Fulya
Hastanesi Dermatoloji Uzmanı
Prof. Dr. Emel Güngör “Cilt
kanseri tüm dünyada güneş-
lenme alışkanlıklarının değiş-
mesi, güneş ışınlarından
yeterince ve doğru şekilde ko-
runmama ve bronzlaşma uğ-
runa yapılan yanlışlar nedeniyle
en hızlı artan kanserler arasın-
dadır. Cilt kanserinden hem
UVB hem de UVA ışınları so-
rumlu tutulmaktadır. Bazı cilt
kanserleri ileri yaşlarda görülse
de en tehlikeli ve ölümcül olabi-
len melanom ne yazık ki genç
yaşlarda da sık karşılaşılır hale
gelmiştir” diyor. Güneşin cilt
kanserinin yanı sıra bazı yanlış
yaşam alışkanlıkları nedeniyle
cildin erken yaşlanmasına da yol
açtığını belirten Prof. Dr. Emel
Güngör, sağlıklı bir cilt için yaz
aylarında uyulması gereken ku-
ralları anlattı, önemli uyarılar ve
önerilerde bulundu. 

Özellikle 10:00-15:00 arası
dikkat

Özellikle 10:00-15:00 saatleri
arasında doğrudan güneş ışı-
ğına maruz kalmamak, şapka,
gözlük ve giysilerle korunmak
kritik önem taşıyor. Ayrıca güne-
şin zararlı ışınlarına karşı güneş-
ten koruyucu krem kullanmayı
kesinlikle ihmal etmeyin.  

Güneşten koruyucu krem
seçerken! 

Bebek ve çocuklara içinde kim-
yasal koruyucu olmayan güneş
kremleri sürün. Prof. Dr. Emel

Güngör “Bunlar daha zor sürü-
len ve sürüldüğünde çoğunlukla
beyaz bir tabaka bırakan, UV
ışınlarını fiziksel olarak bloke
eden maddeler içeren kremlerdir.
Çinko oksit veya titanyum oksit
içerirler” diyor. Vücudumuz ve
yüzümüz için farklı güneşten ko-
ruyucuların seçilmesi gerektiğini
belirten Prof. Dr. Güngör “Hem
UVA hem de UVB ışınlarına
karşı koruma gösteren kremler
seçilmelidir. Sürekli yeni geliş-
meler olduğundan Dermatoloji
uzmanından bu konuda destek
almak cildiniz için en uygun

kremi seçmenizi sağ-
lar” diye konuşuyor. 

Güneşe çıkmadan
önce sürün!

Toplumumuzda en
sık yapılan yanlışlar-
dan birisi; güneş kre-
mini güneşe
çıkıldığında sürmek!
Oysa güneşten koru-
yucu kremlerin gü-
neşe çıkılmadan
yaklaşık 20 dakika
önce sürülmesi ve iki
saatte bir de tekrar-
lanması gerekiyor
çünkü suya girmek,

terlemek ve kurulanmakla güneş
kremlerinin etkileri azalıyor. Sü-
rülen krem miktarında da cö-
mert davranılması ve cildin
hiçbir yerinin güneş ışınlarına
maruz bırakılmaması gerekiyor.   

Yaşam alışkanlıklarını 
inceleyin

Güneşten gelen UV ışınlarının
yanı sıra, sigara, hava kirliliği, kötü
beslenme, uykusuzluk ve stresin
de cilt sağlığını son derece olum-
suz etkilediğine dikkat çeken Prof.
Dr. Emel Güngör “Yeterli ve kali-
teli uyumaya dikkat etmeli, stresi
yönetmeyi öğrenmeliyiz. Yapılan
araştırmalar; meditasyon, yoga,
nefes egzersizleri ve fiziksel egzer-
sizlerin strese karşı faydalı oldu-
ğunu ortaya koymuştur” diyor. 

Kurallara dikkat edin

Cildimizin geç yaşlanması için en
sağlıklı beslenme tipi; Akdeniz di-
yeti. Yani mevsiminde, bol renkli
sebze ve meyveler, tohumlar, bakli-
yat, kuruyemiş ve sızma zeytinya-
ğından zengin beslenmek
gerekiyor. Paketli gıdalar, şekerli yi-
yecek ve içecekler ile hamur işle-
rinden uzak durmak şart. Sigara
ve alkolden kaçınmak ve bol su
içmek de olmazsa olmaz kurallar
arasında yer alıyor. NEŞE MERT
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Kaza, saat 20.00 sıralarında, Bayram-
paşa Terazidere Mahallesi Dumlupınar
Caddesi'nde meydana geldi. İddiaya

göre; 34 GJP 058 plakalı otomobilin sürücüsü,
cadde üzerinde seyir halindeyken kendisini sıkıştı-
ran başka bir otomobilden kaçmak için sağa ma-
nevra yaptı. Direksiyon hâkimiyetini kaybeden
sürücü, otomobiliyle çarptığı yol kenarındaki
demir bariyerleri aşarak yan yola düştü. Bu sı-
rada, sokak üzerinde yürüyen yabancı uyruklu bir
kişi, kopan demir bariyerlerin çarpmasıyla ağır ya-
ralandı. İhbar üzerine olay yerine gelen sağlık
ekipleri, yaralıyı ambulansla hastaneye kaldırdı.
Kaza sonrası otomobili çekici ile olay yerinden
kaldırılırken otomobil sürücüsü ifadesi alınmak
üzere karakola götürüldü. DHA

Olan yolda yürüyen
adama oldu!
Bayrampaşa'da direksiyon hâkimiye-
tini kaybeden sürücü, demir bariyerleri
aşarak yan yola düştü. Kopan demir
bariyerin çarpmasıyla yolda yaya 
olarak ilerleyen bir kişi ağır yaralandı

OlaY, saat 22.00 sıralarında, Maltepe
Fındıklı Mahallesi Gazi Mustafa Kemal
Caddesi üzerinde bulunan 3 katlı bir bi-

nanın bodrum katında meydana geldi. İddiaya
göre; 3 katlı binanın bodrum katında el bomba-
sına benzettikleri cismi gören vatandaşlar, du-
rumu polise bildirdi. İhbar üzerine olay yerine
gelen polis ekipleri, şerit çekerek çevrede geniş gü-
venlik önlemi aldı. Olay yeri inceleme ekipleri, el
bombası biçimindeki cisim üzerinde inceleme-
lerde bulundu. Patlayıcı olup olmadığı anlaşılma-
yan cisim, incelenmek üzere kriminal
laboratuvarına gönderildi. Mahalle sakini Sefa
Yılmaz, "Yolda yürüyordum, polis ekiplerini gör-
düm. Yaklaşıp sordum bilgi almak için bomba ol-
duğunu söylediler. Sonradan açıklama geldi. Yani
duyum olarak söylüyorum; 1 adet patlamamış
bomba olduğunu tespit etmişler. Onu alıp olay
yeri inceleme ekipleri götürdü" dedi. DHA

Bomba ihbarı
panik yarattı
Maltepe'de bir apartmanın bod-
rum katında patlamamış el bom-
bası ihbarı üzerine polis ekipleri,
cadde üzerinde geniş güvenlik
önlemi aldı. Patlayıcı olup olma-
dığı anlaşılmayan el bombası 
biçimindeki cisim, incelenmek
üzere emniyete götürüldü

K aza, saat 00.30 sıralarında
D-100 Karayolu Maltepe
Mahallesi Edirnekapı istika-

metinde meydana geldi. İddiaya
göre, seyir halindeyken arıza yapan
26 ABZ 731 plakalı otomobil, sürü-
cüsü tarafından emniyet şeridine çe-
kildi. Aynı istikamette seyir halindeki
34 TJV 45 plakalı taksi, arıza yapan
otomobile arkadan çarptı. Yanındaki
yolcuyla birlikte otomobilden inerek

aracın önüne geçen sürücü, çarpma-
nın etkisiyle yolun kenarına savruldu.
Kazada, otomobilin sürücüsü ve ya-
nındaki kadın yolcu yaralandı.

Polis inceleme başlattı

İhbar üzerine olay yerine polis ve
sağlık ekipleri sevk edildi. Yol kena-
rına savrularak yaralanan sürücü ve
yolcu, sağlık ekipleri tarafından olay
yerinde yapılan ilk müdahalenin ar-

dından ambulanslarla hastaneye kal-
dırıldı. Otomobil sürücüsünün sağlık
durumunun ciddi olduğu öğrenildi.
Taksi şoförü ifadesi alınmak üzere
polis merkezine götürülürken, polis
kazayla ilgili inceleme başlattı. Öte
yandan kaza sonrası D-100 Karayo-
lu'nda oluşan trafik, araçların çekici
yardımıyla bulunduğu yerden kaldı-
rılmasıyla normale döndü. 
DHA

Seyir halinde alev aldı

Yangın, saat 23.30 sıralarında Kuzey
Marmara Otoyolu Başakşehir mevkisinde
seyir halindeki TIR'da çıktı. Edinilen bil-

giye göre, Soner Yaman'ın kullandığı 34 JY 5576
plakalı TIR, lastiklerinden alev alarak yanmaya baş-
ladı. Durumu fark eden TIR2ın şoförü, aracı yol ke-
narına çekerek yangın tüpüyle müdahale etti.
Yoldan geçenler bir yandan yardıma koşarken, diğer
yandan da durumu itfaiye, polis ve sağlık ekiplerine
haber verdi. Bu sırada TIR şoförü Yaman ise alevle-
rin büyümesi üzerine kupa kısmını dorseden ayırdı.

Yangın büyümeden söndürüldü

Olay yerine gelen itfaiye ekipleri alev alev yanan dor-
seye müdahale etti. Polis ekipleri çevrede geniş gü-
venlik önlemi alırken, sağlık ekipleri de hazır bekledi.
İtfaiye ekiplerinin çalışmasıyla yangın daha fazla
büyümeden söndürüldü. Yangın sonrası herhangi
bir yaralanma ve can kaybı yaşanmazken, TIR'a ait
dorsede hasar meydana geldi. Dorse çekici yardı-
mıyla olay yerinden kaldırıldı. Polis ekipleri olayla il-
gili inceleme başlattı.

TIR'ı dorseden ayırdım

TIR şoförü Soner Yaman, "Yolda giderken baktım
arkadan duman çıkıyor, aşağı indim alev almış.
Yangın söndürme tüpünü aldım söndürmeye çalış-
tım ama çok fazla alev olduğu için sönmedi. TIR'ı
dorseden ayırdım, hiç olmazsa bu yanmasın
dedim. Daha sonra da itfaiye geldi. Dorsede ham-
madde yüklüydü" dedi. DHA

Katil kardeş
adalete hesap
verecek
Arnavutköy’de kardeşleri ile birlikte
babalarına alacakları çamaşır maki-
nesi için para vermek istemeyen
ağabeyini bıçakla öldüren şüpheli
Seyfi Taşdemir adliyeye sevk edildi.
Olaydan sonra kaçtığı Bilecik’te
yakalanan şüphelinin poliste verdiği
ifadesinde suçunu itiraf ettiği öğrenildi

ArnAvutköy, Merkez Mahalle-
sinde 1 Haziran Cumartesi günü
meydana gelen olayda Cemil taş-

demir(41) ile kardeşi Seyfi taşdemir(33) ara-
sında kavga çıktı. Parkta yaşanan kavga
sırasında Seyfi taşdemir, ağabeyini bıçakla-
yarak olay yerinden kaçtı. Ağır yaralanan
Cemil taşdemir, çevreden yetişenler tarafın-
dan hastaneye kaldırıldı. İki gün boyunca
yaşam mücadelesi veren Cemil taşdemir 
hayatını kaybetti.

Bilecik'te yakalandı

Asayiş Şube Müdürlüğü tarafından olayla il-
gili başlatılan çalışmada iki kardeşin babala-
rına alacakları çamaşır makinesi parası için
kavga ettikleri belirlendi. Polis soruşturma-
sına göre kardeşleriyle birlikte aralarında ba-
basına çamaşır makinesi almak için para
toplayan Seyfi taşdemir’in para vermek iste-
meyen Cemil taşdemir’le önce tartıştığı daha
sonra kavga ettiği belirlendi. Polis olaydan
sonra Bilecik’e kaçtığı belirlenen şüpheliyi
yakalamak için operasyon düzenledi. Bir ar-
kadaşının evinde saklanan şüpheli yakalana-
rak İstanbul’a getirildi. Asayiş Şube
Müdürlüğünde sorgulanan şüphelinin suçunu
itiraf ettiği ve yaptığından pişman olduğunu
söylediği öğrenildi. Poliste işlemleri tamam-
lanan şüpheli adliyeye sevk edildi. DHA

Yangın, saat 06.30 sı-
ralarında, Bayrampaşa
Vatan Mahallesi'nde

bulunan iki katlı binanın üst ka-
tında, plastik ham madde imalatı
yapılan iş yerinde meydana geldi.
İddiaya göre; iş yerinden yükse-

len alevleri gören vatandaşlar,
durumu itfaiyeye bildirdi. İhbar
üzerine olay yerine çok sayıda it-
faiye ile polis ve sağlık ekibi sevk
edildi. İtfaiyenin müdahalesiyle
kısa sürede kontrol altına alınan
yangında, herhangi bir can kaybı

ve yaralı olmazken yanan iş yeri-
nin önündeki bir kamyonet alev-
lerden etkilenerek hasar gördü.
Yangında, iş yeri ve kamyonet
kullanılamaz hale geldi. Polis ve
itfaiye ekipleri, yangının çıkış 
nedenini araştırıyor. DHA
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Plastik imalathanesinde yangın çıktı

Başakşehir, Kuzey Marmara Otoyolu'nda seyir halindeki TIR'da yangın
çıktı. Şoför TIR'ın kupa kısmını dorseden ayırarak uzaklaştırırken, 
alev alev yanan dorse kısmına itfaiye müdahale etti

Bayrampaşa'da, plastik ham madde imalathanesinde çıkan yangın, itfaiye ekipleri tarafından
söndürüldü. Yangından yükselen dumanlar, İstanbul'un birçok noktasından görüldü

Zeytinburnu, D-100 Karayolu'nda arıza
yapan otomobile aynı istikamette ilerleyen
taksi arkadan çarptı. Arıza yapan otomo-
bili kontrol etmek için aracın önüne geçen
sürücü ve yanındaki yolcu çarpışma sonucu
yolun kenarına savrularak yaralandı

EdinilEn bilgiye göre, Güney
Amerika ülkelerinden Kolombiya
merkezli bir uyuşturucu karteli ta-

rafından Türkiye’ye sevkiyat yapmaya çalı-
şan kokain kaçakçılarına yönelik İstanbul ve
Bursa’da düzenlenen operasyon, İçişleri
Bakanı Ali Yerlikaya tarafından duyurul-
muş, 9 zehir tacirinin yakalandığı açıklan-
mıştı. İstanbul polisince düzenlenen
uyuşturucu operasyonu, Kolombiya mer-
kezli bir kartelin Türkiye’ye uzanan kokain
rotasını ortaya çıkardı. Kokain, çeşitli gıda

ve tüketim kolileri arasında deniz yoluyla
Kolombiya, ABD ve Avrupa rotasını izleye-
rek Türkiye’ye getirilmeye çalışıldı. Gemi-
lerle sevkıyatı yapılan kokain ise İtalya
üzerinden Gemlik Limanı’na indirildi. Ön-
cesinde Güney Amerika’dan yola çıkarılan
ve Türkiye’ye ulaşmak üzere olan yüklü
miktardaki kokainin günlerce izini süren İs-
tanbul polisi, Kolombiya merkezli bir kartel
tarafından deniz yoluyla Türkiye’ye aktarıl-
maya çalışıldığı istihbaratına ulaştı. Elde
edilen bilgiler doğrultusunda çok yönlü ça-

lışma başlatan İstanbul Narkotik Suçlarla
Mücadele Müdürlüğü, Büyükçekmece
Cumhuriyet Başsavcılığından operasyon
için izin aldı. Yürütülen soruşturma kapsa-
mında kartelin bir üyesinin sevkiyat organi-
zasyonu için Türkiye’ye geleceği bilgisine
ulaşıldı. Kartel üyesinin yurda geliş yolunu
ve zamanını tespit etmek için titiz bir ça-
lışma yürüten uyuşturucu ajanları, bir yan-
dan da sevkiyat hazırlığı yapılan kokainin
Türkiye’deki bağlantılarını mercek altına
aldı. Yüklü seviyede uyuşturucu ticareti
yaptıkları değerlendirilen kartel üyelerini
belli bir süre dron destekli olarak takip eden
polis, şebeke üyelerinin teknik ve fiziki takip
konusunda son derece dikkatli olduklarını,

kendi yöntemlerince bir çok kontrol meka-
nizması geliştirdiklerini belirledi. 
HABER MERKEZİKokain rotası deşife oldu
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Beylikdüzü'nde bulunan Koç Orta-
okulu'nda, geleneksel olarak düzenlenen
Küçük Yazarlar, Büyük Hayaller Kitap

Fuarı'nın bu yıl 7’incisi düzenlendi. Fuarda, Koç Or-
taokulu'nda eğitim gören 400 minik yazar, Türkçe
öğretmenlerinin danışmanlığında bir yıl süren çalış-
manın ardından yaz-
dıkları kitapları tanıttı.
Fuarın açılışına, Beylik-
düzü Belediye Başkanı
Murat Çalık, Çocuk
Edebiyatı Yazarı Renan
Özdemir ve öğrenci ve-
lileri katıldı.

Çok hoşuma gitti

Yazar Renan Özdemir,
çocukların çok iyi ki-
taplar yazdığından söz
etti. Özdemir, yapılan
etkinlikle ilgili, "Etkinlik
harika. Birçok okulda
birçok şenlikler gör-
düm ama ilk kez bir yazar şenliği diyeceğim imza
günü ilk kez karşılaştım. Ve muhteşem çiziktirmişler,
yazmışlar, etmişler. Hepsi birer kitap haline getirmiş.
Çok büyük bir olay. Neden büyük bir olay? İşin mut-
fağını öğrendiler ve yazarlığa bir adım attılar. Yani
çocuk kendi kafasında hayal kuruyor tamam ama
yüreklenmesi için bir şeylerin olması gerekir. İşte
bu etkinlik onu gösteriyor. Çocuk bir medeni ce-
saret buluyor, bu anlamda çok önemli gelişiyor.
Aslında bayağı var, özellikle isimler çok ilgimi
çekti. Örnek verirsem bir ‘Dedemin telefonu’ isimli

kitap vardı. O çok ilgimi çekti. 6 Şubat depreminde
telefonla ulaşma çabasını anlatmış bir öğrenci, müt-
hiş etkilendim. Bunun yanında gizemli konular,
korku konuları, çocukların fantastik yazıları çok ho-
şuma gitti. Bir öğrencinin epilepsi hastalığı hakkında
yazdığı ki bence çok önemli, bu vardı. Bunlar gerçek-
ten dikkat çekici konulardı" dedi.

İlişkileri çok zayıf

Etkinlikte kitap yazan öğrencilerden Egehan Kılıç,
"Arkadaşlıklarla ilgili ama nasıl arkadaş bulunaca-
ğını da anlattım. Mesela arkadaşlık olmadan önce
nelere dikkat edeceğimizi kitaba yazdım. Böyle bir de
Ahmet’in arkadaşları ile arkadaş bulma hikayesini
yazdım. Telefon bağımlılığının arkadaşlık ilişkisini
zayıflattığını anlatmak istedim kitap kapağında. Tele-
fon bağımlılığı olursa arkadaşlık ilişkileri çok zayıf
olur. Çok zayıf olduğu için de hiç arkadaşımız
olmaz. Türkçe hocamın sayesinde yazdım. Öğret-
menimiz bir tane proje verdi. Proje ise bu geldiğiniz
etkinlik yani ‘Küçük Yazarlar Büyük Hayaller’ etkin-
liğinin projesiydi" ifadelerini kullandı.  DHA

C
umhurbaşkanı Recep Tayyip Erdo-
ğan, Cumhurbaşkanlığı Kabine Top-
lantısı'nın ardından yaptığı

açıklamada Kurban Bayramı tatilinin 9 gün
olduğunu açıkladı. 2024 yılında Kurban
Bayramı, 16 Haziran Pazar günü başlaya-
cak. 4 gün sürecek olan bayram 16-17-18-
19 Haziran tarihlerinde idrak edilecek.
Erdoğan, "Kurban Bayramı ikramiyesini 10-
14 Haziran tarihleri arasında emeklilerimi-
zin hesaplarına yatırıyoruz. Kamu
çalışanlarımız için 16 Haziran Pazar günü
başlayacak Kurban Bayramı sonrasındaki 2
günlük süreyi de idari izin kapsamına aldık"
dedi. Kurban Bayramı dolayısıyla 16 Hazi-
ran Pazar, 17 Haziran Pazartesi, 18 Hazi-

ran Salı ve 19 Haziran Çarşamba resmi tatil
olacak. Sonrasında denk gelen 20 Haziran
Perşembe ve 21 Haziran Cuma günü de
kamu çalışanları için idari izin kapsamına
alındı.  Böylelikle Kurban Bayramı tatili 9
gün oldu.

Şimdi gelelim tatile... Ramazan Bayra-
mı'nda bir o kadar tatil. Kurban Bayra-
mı'nda 9 gün tatil. Ekonomik krizi
iliklerimize kadar hissettiğimiz bugünlerde
bu kadar uzun süreli tailler ne kadar doğru. 

Alman Türk İş Adamları Derneği
(ATIAD) Üyesi ve ATIAD AKADEMİ eğitim
koordinatörü Hakan Okay'a göre, bayram
tatillerinin olumlu ve olumsuz yanları var.
Olumlu yanlarına baktığımızda, turizm ve

hizmet sektörü için gelir artı-
yor. Tüketim harcamalarında artış oluyor. 

İş verimliliğinde  de artış kaydediliyor.
Makine veya cihaz bakımları için fırsat 
doğuyor. 

Olumsuz etkileri sıralandığında ise üre-
timde düşüş oluyor. İşletmeler, uzun bir tatil
süresi boyunca üretim ve hizmet sunumunda
kısıtlamalar yaşayabilir. Bu durum, üretim
sektöründeki işletmelerin verimliliğini ve ge-
lirlerini olumsuz etkileyebilir. Bayram tatili
sırasında yoğun bir seyahat dönemi yaşana-
bilir. Bu durum, nakliye ve lojistik işletme-

leri için lojistik sorunlar ve gecikmeler anla-
mına gelebilir. Tatil dönemlerinde işletmeler,
bayram döneminde çalışacak personel için
ek ödemeler yapmak zorunda kalabilirler.
Ayrıca, tatil döneminde işletmelerin kapan-
ması veya sınırlı çalışma saatleriyle çalış-
ması, gelir kaybına neden olabilir. Uzun bir
tatil dönemi, stok yönetimi zorluklarına yol
açabilir. Özellikle taze ürünlerin bulunurluğu
ve talep tahminleri gibi faktörlerde belirsiz-
likler yaşanabilir. Batılı ülkelerde aynı
dönem tatil olmayacağı için, önceden plan-
lanmadığı takdirde, üretimi tamamlanan
ürünlerin yüklemelerinde gecikmeler olabilir,
bu durum kurumsal müşterilerin memnuni-
yetsizliğine neden olabilir. Bayram tatili sı-
rasında yapılacak ödemeler geciktirilebilir
veya vadesi gelen ödemeler bayram tatili
sonrasına ertelenebilir. Bu durum küçük iş-

letmelerde finansal zorluklara neden olabilir.
Sonuç olarak, 9 günlük bir bayram tatilinin
işletmeler açısından faydaları ve zararları
bulunmaktadır. Bu etkiler, işletmenin büyük-
lüğüne, sektörüne ve tatil döneminin zaman-
lamasına bağlı olarak değişebilir veya
önceden detaylı planlamalar yapılarak, işlet-
meler üzerindeki zararlar azaltılabilir.  Bu
yazımda bayram tatilinin işletmeler üzerin-
deki etlilerini değerlendirmeye çalıştım.
Ancak bilindiği gibi ülkemiz açısından da
önemli etkileri olmaktadır. Bunların başında
da tatile çıkan insanlarımızın uzun süre araç
kullanmaktan dolayı yaşayabilecekleri trafik
kazaları riski gelmektedir. Her ne kadar çe-
şitli önlemler alınsa da sürücülerin bu ko-
nuda çok dikkatli olmaları gerekmektedir.

Buyrun siz karar verin; 9 gün bayram ta-
tili olur mu?

9 gün bayram tatili mi olur?

E senyurt Belediyesinin Meclis top-
lantısının 1. birleşiminin 1. otu-
rumu yapıldı. Toplantıda, Esenyurt

Belediye Başkanı Prof. Dr. Ahmet Özer,
tasarruf tedbirlerine ilişkin açıklamalarda
bulundu. Göreve geldiği günden bu güne
hayata geçirdiği çalışmalara da değinen
Özer, Esenyurt halkının hakkını ve huku-
kunu her daim gözeteceğini ifade ederek
ilçeyi ranta ve talana teslim etmeyeceğinin
altını çizdi. Esenyurt halkına daha iyi hiz-
met verebilmek amacıyla belediyede mali
bir disiplin sürecine girdiklerini ifade eden
Özer, “Belediyemizde tam bir mali disiplin
sürecini başlatıyoruz. Tüm harcamaları-
mızın fayda maliyet analiziyle kontrolünü
sağlamaya başladık. Bazı harcamaları
sonlandırdık ve sonlandırmaya devam edi-
yoruz. Zaten tasarruf tedbirleri de bunu
gerektiriyor. Resmi araç kullanımı, yapım
işleri, kültür organizasyonları ve kırtasiye
malzemesi alımlarında verimliliği ve hiz-
met kalitesini sağlamaya çalışıyoruz. Bir
yandan harcamalarda tasarrufa giderken
diğer taraftan gelir işlerinde kayıp ve ka-
çağı önleme çalışmalarımız sürüyor” dedi. 

Gelirler artacak

“Tüm belediye gelirlerini etkin ve verimli
bir hale getirebilmek için gelirler müdürlü-
ğünü kuruyoruz” diyen Özer, “Bu müdür-
lüğün koordinasyonunda vergi gelirleri,
harç gelirleri, işgaller, kiralamalar, kaçak
inşatlar, ruhsatsız iş yerleri gibi birçok ko-
nuda çalışmalar yer alacak. Bunun netice-
sinde belediyemizin gelirlerini artırmış
olacağız. İnanıyorum ki Esenyurt’un bu
bereketli toprakları, bu kentteki tüm vatan-
daşlarımıza hizmet etmemizi gerektirecek
bir geliri sağlayacaktır. Ancak bu denetim-
ler garibana, küçük esnafa yapılacak sanıl-
masın. Bu noktada asıl çalışma alanımız,
bu kentte faaliyette bulunan ancak vergi
verme yükümlülüğünü yerine getirmeyip
usulsüz olarak zenginleşenler olacaktır.
Vatandaşlarımızın hakkı olan paraların
alınmasına yönelik gelir artışı çalışmalarını
başlatıyoruz. Bu kapsamda halkın olanı
halka vermek için ne gerekiyorsa yapaca-
ğımızı bilmenizi isterim” ifadelerini kul-
landı. 

7 kavşak projesi

Görevi devraldığından bu zamana kadar
yapmış olduğu çalışmalara da değinen
Özer, “Nisan ayından itibaren 13 mahalle-
mizde 11 bin 228 ton asfaltlama çalışması
yaptık. 157 ayrı noktada 3 bin 800 ton as-
falt yama çalışması tamamlandı. 35 ma-
hallemizde 130 ayrı noktada 29 bin 500
metrekare kaldırım imalatı ve tamiratı ger-
çekleşti. 20 adet tenteli araç ile yaşanan
bozulmalara sahada aktif olarak müda-
hale etmeye devam ediyoruz. İlçede trafik
akışını rahatlatmak adına 7 adet geomet-
rik düzenleme ve kavşak projesi yapıldı. 11
bin 260 metre yol, refü ve bordür boyama
çalışması, 54 adet engelli otopark çizgileri
tamamlandı. Yıldız Aşevimizin bütün ek-
sikleri ise hızla giderilmeye devam ediyor.
İncirtepe Et ve Kuru Gıda Paketleme ve
Depolama Tesisi ve Tanzim Satış Mağa-
zalarını kısa süre içerisinde hizmete açaca-
ğız” dedi. 

İBB'den destek alıyoruz

Temiz ve yaşanabilir Esenyurt mottosu ile
ilçenin her yanında temizlik çalışmalarına
hız kazandırdıklarını belirten Özer, “Bizim
Esenyurt’ta gerçekleştirmek istediğimiz

hedeflerden biri Esenyurt’u barış ve kar-
deşlik şehri haline getirmektir. Bu bizim si-
yasal hedefimizdir. İkincisi, bir ilçe
belediyesinin en temel fonksiyonu olan te-
mizlik, yol ve park bahçe işinde fark yarat-
maktır. Temizliği belirli bir noktaya kadar

getirdik ama hâlâ benim istediğim nok-
tada değiliz. 70 caddeyi daha asfaltlamayı
düşünüyoruz. Hedefimiz 1 yıl içerisinde
100 bin ton asfalt dökmektir. İBB ile de bir
uyum ve iş birliği içerisinde çalışıyoruz.
Onlardan da zaman zaman bir takım des-

tekler alıyoruz. Bunun için de kendilerine
teşekkür ediyorum. Ayrıca Akçaburgaz
Mahallemizde bir park açılışı yaptık. 14
tane ayrı noktada daha park yapım çalış-
maları devam ediyor” dedi. 
HABER MERKEZİ

Haziran ayı belediye Meclis toplantısında konuşan Başkan Özer, tasarruf tedbirlerine ilişkin açıklamalarda bulundu.
Belediyede mali bir disiplin sürecine girdiklerini ifade eden Özer, “Tüm harcamalarımızın fayda maliyet analiziyle
kontrolünü sağlamaya başladık. Bazı harcamaları sonlandırdık ve sonlandırmaya devam ediyoruz” dedi
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esenyurt Belediye Başkanı Prof. Dr. Ahmet
Özer, 5 Haziran Dünya çevre Günü’nde far-
kındalık oluşturmak, sıfır atık ve iklim deği-
şikliği konularına dikkat çekmek amacıyla
düzenlenen çevre Paneli’ne katıldı. esenyurt
Şehit erol Olçok Kültür merkezi’nde düzenle-
nen çevre Paneli’nde; sıfır atık, iklim deği-
şikliği, ambalaj atıklarının geri dönüşümü,
karbon ayak izi ve sürdürülebilirlik konuları
tüm detaylarıyla ele alındı. moderatörlüğünü
eski Kültür Bakanı ercan Karakaş’ın yaptığı
panelde konuşan Özer, “Asıl konumuz, insa-
nın doğaya karşı yürüttüğü mücadele. Bu
mücadele de aletleri ortaya çıkardı, aletler

de sanayinin ortaya çıkmasına yol açtı. Biz
iyi bir şey yaptığımızı sanıyoruz ama sanayi-
leşmeyle beraber yavaş yavaş gemi bat-
maya başladı. Dünya kirlendi, çevre zarar
gördü. Bu hızla gidersek iki kuşak sonrası bu
sorunların en büyük tedirginliğini yaşaya-
cak. Birleşmiş milletler bu sorunları görerek
bir çevre bilinci oluşturalım dedi. İşte çevre
bilinci, çevreyle ilgili çalışmalar ondan
sonra başladı. Fakat bugün
çalışmalara başlasak
30 sene sonra
ancak faydasını
görebiliriz” dedi. 

ÇEVRE BiLiNCi OLUŞTURMALIYIZ

KüçüKçeKmece, Kartaltepe mahallesi
Geçit Sokak'ta kendiliğinden çöken bina,
kentteki yapı stokunu bir kez daha gün-

deme getirdi. İstanbul Büyükşehir Belediyesi (İBB),
2020 yılında özellikle 1999 öncesi yapılarla ilgili tespit
yapmak ve kentsel dönüşümü hızlandırmak için baş-
lattığı Hızlı Tarama Testi sonuçları İstanbul'daki riskli
binaların çokluğunu gözler önüne serdi. 2020 yılından
bu yana hızlı tarama testini yaptırmak için 160 bin
talep alındığı ve bugüne kadar 35 bin yapıda analizin
yapıldığı öğrenildi. 

Acil yıkılmalı

Kiptaş Genel müdürü Ali Kurt, "1 milyon 200 bin
konut, olası bir marmara depreminde ağır hasar ala-
cağı öngörülüyor. İstanbul Büyükşehir Belediyesi'nin
yaptığı kentsel dönüşüm strateji çalışmasında, İstan-
bul Büyükşehir Belediyesi geçen dönem hızlı tara-
mayla ilgili bir çalışma başlatmıştı. Yaklaşık 35 bin
binayı tarayabildi. Aslında çok daha fazla başvuru aldı
ama vatandaşların evlerini almaması veya belediyele-
rin bazılarının süreçlere dahil olmamasından dolayı
biraz açıkçası bilgi kirliliğinden dolayı 35 bin tarama
yapıldı. Bunlardan bin 556 tanesinin çok acil yıkılması
gereken yapı kategorisinde değerlendirildi. Bunlarla il-
gili de mali destek paketi açıklandı. Uzlaşı olanlara

ekstradan bakanlığın verdiği kira yardımına ek ola-
rak 7 bin TL. Şu anda Büyükşehir Belediyemiz hızlı ta-
ramada riskli çıkan e ve D sınıfı çıkan yapılara kira
desteği veriyor" ifadelerini kullandı.

Ciddi bir başvuru var

İBB meclisinden önümüzde ki ay geçmesi planlanan
projeyle ilçe belediyelerinin de sürece dahil olacağını
söyleyen Kurt, “KİPTAŞ şirketi olarak İstanbul Büyük-
şehir Belediyesi çatısı altında el birliğiyle 'İstanbul ye-
nileniyor' diye bir süreç hayata geçildi. Burada da
eğer bir yapı riski çıkması halinde uzlaşırlarsa vatan-
daşlar, inşaat maliyetine yenileme süreçlerini KİPTAŞ
marifetiyle yapmak istiyoruz. KİPTAŞ sürecin tüm hu-
kuki ve teknik, garantörü aynı zamanda finans kuru-
luşlarından eğer vatandaşlar borçlanma çıkması
halinde, finans kuruluşlarında kullanacakları kredi-
lerde KİPTAŞ şirketi kefalet desteği de veriyor. Ancak
inşaat maliyetleri çok arttı. Borçlanma çıkan yerlerde
vatandaşlar bu borçlanma yükünün altında eziliyor.
çok ciddi bir başvurumuz var aslında. Yani şu anda 38
binin üzerinde başvuru var. Bu da 480 bin riskli ba-
ğımsız birimi temsil ediyor. Ve burada 1.7 milyondan
fazla insan yaşıyor. Bunların biz 25 binde 2 bölü 3 ço-
ğunluğu sağladık. Yani şu anda borçlanmayı kabul et-
tikleri an yıkıp yapabileceğimiz durumdaydı. Aslında

borçlanmayı da kabul ettiler. Borçlanmanın ödeme
planıyla ilgili vatandaş zorluk yaşıyor" dedi.

Çağrıda bulunuyoruz

İnşaat maliyetlerinin çözümü için kamu bankalarına
yazı yazdıklarını söyleyen Ali Kurt, “Biz bu işe başladı-
ğımızda inşaat maliyetleri 2 bin 500- 2 bin 800 lira
arasında değişirken metrekarede şu anda 25 bin li-
rayla 27 bin lira arasına geldi. Bu yüzden de biz ısrarla
kamu bankalarına bu süreci paydaş olmaları konu-
sunda çağrıda bulunuyoruz. Fakat bu çağrımız olumlu
cevap alamadığımız için en son ben KİPTAŞ Genel
müdürü olarak bizzat üç kamu bankamıza yazı yaz-
dım. KİPTAŞ'ın kefaretiyle vatandaşlarımızı borçlandır-

malarını, İstanbul yenileniyor sürecine katkı sağlama-
larını istedik ve bu süreçte de KİPTAŞ'ın kefil olarak
vatandaş lehine destek olacağını da söyledik. İşin tek-
nik ve hukuki süreçleri zaten tamamen KİPTAŞ koordi-
nasyonunda ilerlediğini söyledik. Umarım bu
çağrımıza kulak verirler. eğer böyle bir şey olursa yani
ödeme planında kolaylık sağlayabilirsek vatandaşa
elimizde şu anda hemen gidip yapabileceğimiz 25 bin
tane yapı var. Şu anda biliyorsunuz yeni düzenlemede,
yasal düzenlemede bu salt çoğunluğa indi. Yani 50
artı 1, bizde 2 bölü 3 var. Yani çok ciddi bir envanter
elimizde var ve bu sistemde de bir hareket katacaktır.
100 bin insanın hayatını bir kalemde kurtarabiliriz" ifa-
delerini kullandı. DHA

35 bin binayı tarayabildik
KİPTAŞ Genel Müdürü Ali Kurt, "İBB geçen dönem hızlı taramayla ilgili bir 
çalışma başlatmıştı. Yaklaşık 35 bin binayı tarayabildi. Bunlardan bin 556 
tanesinin çok acil yıkılması gereken yapı kategorisinde değerlendirildi" dedi

Beylikdüzü'nde bulunan Koç Ortaokulu
öğrencileri, öğretmenleri ve yazarların 
destekleriyle bir yıllık çalışmanın ardından
kaleme aldıkları kitaplarını tanıttı. Etkinlikte
kitap yazan öğrencilerden Egehan Kılıç,
"Kitabımda, telefon bağımlılığının arkadaşlık
ilişkisini zayıflattığını anlatmak istedim" dedi.
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SESSiZ KALMA! E NKA Açıkhava Tiyatrosu’nun etkinlik prog-
ramı 27 Haziran’da başlıyor. Elime geçen
haber metnini okuyunca çok mutlu oldum.

Çünkü düzenlenecek etkinliklerde gerçekten yok
yok... Programda konserler, tiyatrolar, müzikaller,
performans ve stand up gösterileri var. 

Etkinlikler 27 Haziran’da Sertab Erener ile yete-
nekli gitarist, söz yazarı ve besteci Emre Kula konse-
riyle başlayacak. ENKA’da bir gelenek haline gelen
bu akustik konserde ikili, Sertab Erener’in en sevilen
parçalarından oluşan bir repertuar ile hayranlarının
karşısına çıkacak. 

Dünyaca ünlü piyanist ve besteci Fazıl Say ile
muhteşem yeteneğiyle dikkat çeken flüt sanatçısı As-
lıhan And, 5 Temmuz'da ENKA Açık Hava Tiyatro-
su'nda gerçekleşecek ilk düo konserle sanatseverlerle
buluşacak. Kenan Doğulu, 8 Temmuz gecesi İhtimal-
ler caz projesi ile ilk kez ENKA Açık Hava Tiyatro-
su’na konuk olacak. 

ENKA Açık Hava Tiyatrosu, 12 Temmuz’da Işıl
Kasapoğlu’nun yönetmenliğini yaptığı Hamiyet Müzi-
kal Tiyatro’ya ev sahipliği yapacak. Türkiye’nin en
önemli bağımsız gruplarından Peyk’in ilk müzikali
olma özelliği taşıyan ve gerçek bir hikâyeden uyarla-
nan Hamiyet, izleyicileri 80'li yılların Türkiye’sine
götürecek. Anadolu ezgilerini, Türk Halk Müziği
eserlerini yerel enstrümanlar ile Batı müziği enstrü-
manlarını harmanlayıp altyapılarıyla düzenleyerek
kendi tarzlarını oluşturan Barabar, müzikseverleri
Anadolu topraklarında keyifli bir yolculuğa çıkart-
mak üzere 22 Temmuz’da ENKA Açık Hava Tiyatro-
su’nda sahne alacak. Kargo ve Mor ve Ötesi
gruplarıyla ülkemizdeki rock müzik sahnesine yön
veren Koray Candemir ve Harun Tekin, 24 Tem-
muz’da ENKA Açık Hava Tiyatrosu’nda bir araya
gelecek.  

Geçtiğimiz sene olduğu gibi ENKA Açık Hava Si-
neması bu yılda sinemaseverlere açık havada yaz ak-
şamlarında benzersiz bir sinema deneyimi sunacak.
1-28 Ağustos tarihleri arasında Başka Sinema iş bir-
liğiyle hazırlanan
film seçkisinde
dram, komedi,
korku, animasyon
gibi farklı türlerde
hem yerli hem ya-
bancı bol ödüllü ya-
pımları içerecek.
Program 1 Ağus-
tos’ta Kôji Ya-
kusho’ya Cannes’da
En İyi Erkek
Oyuncu ödülü geti-
ren ve Oscar’a aday
gösterilen Mükem-
mel Günler (Perfect
Days) filmiyle perde-
lerini açacak. 5
Ağustos ise yılın en çok beklenen animasyon filmi
yedi yılda tamamlanan ve tamamı 60 kişilik bir ekip
tarafından elle çizilen Çocuk ve Balıkçıl (The boy and
the heron) ENKA Açık Hava Sineması’nda olacak. 7
Ağustos’ta ise Todd Haynes’in yeni filmi, Cannes’da
Altın Palmiye için yarıştıktan sonra New York Film
Festivali’nin açılış filmi olarak gösterilen psikolojik
dram Bir Skandalın Peşinde (May December),  9
Ağustos’ta ise geçtiğimiz yılın en çok konuşulan ya-
pımlarından biri olan  Christopher Nolan imzalı film,
atom bombasının icadı ve geliştirilme sürecini fizikçi
J. Robert Oppenheimer'ın gözünden anlattığı Oppen-
heimer gösterimde olacak. 12 Ağustos’ta, Greta Ger-
wig'in yönettiği Margot Robbie, Ryan Gosling ve
America Ferrera’nın rol aldığı Barbie, 14 Ağustos’ta
Selman Nacar’ın yönettiği bir cinayet zanlısını savu-
nurken kendisiyle yüzleşmek zorunda kalan bir avu-
katın hikâyesini konu alan Dünya prömiyerini
Venedik’in Orizzonti bölümünde yapan ve 43. İstan-
bul Film Festivali’nde En İyi Yönetmen, En İyi
Kadın Oyuncu ve Fipresci ödüllerini kazanan Tered-
düt Çizgisi, 16 Ağustos’ta Dünya prömiyerini yaptığı
Cannes Film Festivali’nde Altın Palmiye’nin sahibi
olan Bir Düşüşün Anatomisi (Anatomy of a Fall) si-
nemaseverlerle buluşacak. 

Bültenden özetleyerek size aktardım. 4 Eylüle
kadar sürecek programda daha birçok etkinlik sizleri
bekliyor. 

Bugün de biraz sanat!

Festival başladı

BU yıl ‘Barış Masalları’ tema-
sıyla beşinci yaşını kutlayan
‘Masalİstanbul’un açılış progra-

mına Küçükçekmece Belediyesi Başkan
Yardımcısı Gökhan Aygün, Kültür ve Sos-
yal İşler Müdürü Deniz Gürbey, birim
müdürleri, ülkemizden ve İran ve Mara-
keş’ten gelen masal anlatıcıları, masalse-
verler ve çok sayıda sanatsever katıldı. 5
gün boyunca masallarla kalplere barış to-
humları ekmeye hazırlanan festivalin açılış
gününde Küçükçekmece Belediyesi Halk
Dansları Topluluğu’nun gösterisi ilgiyle iz-
lenirken, Luxus grubu da konser verdi.
Masal anlatıcıları da barış masallarıyla
çocuklarla buluştu.

Temayı önemsiyoruz

Festivalin barış teması yönüyle önemine

değinen Küçükçekmece Bele-
diyesi Başkan Yardımcısı
Gökhan Aygün, “Uluslararası
‘Masalİstanbul’ Festivali’nin
beşincisini gerçekleştiriyoruz.
Her yıl yeni bir temayla, yeni
bir sosyal mesajla bunu yapı-
yoruz. Kıymetli masal anlatıcılarımız bu
yıl Küçükçekmece’nin çeşitli noktalarında
barış masalları anlatacaklar. Bu yıl ki te-
mayı ayrıca çok önemsiyoruz. Festivali-
mizi uzun yıllardır zulüm gören Filistinli
çocuklara armağan ediyorum. Festivale
katkı ve katılım sağlayan masal anlatıcıla-
rımıza da teşekkür ediyorum” diye 
konuştu.

Uluslararası bir festival

Festivalin Genel Sanat Yönetmeni Nazlı

Çevik Azazi ise “Masalİstanbul, Küçük-
çekmece Belediyesi için tasarladığımız,
uluslararası bir festival. Dünyanın yanıp
kavrulan birçok köşesi var. Gelen acı ha-
berlerle hepimizin yüreği yanıyor. Konu
olarak bu yüzden barışı seçtik.  Biz de ma-
sallarımızla bir umut olmak istedik. Kü-
çükçekmece’nin sokaklarında, parklarında,
meydanlarında barış masalları anlatalım
istedik. Barış güvercinini Küçükçekme-
ce’nin semalarında havalandırmak istiyo-
ruz. Bize bu fırsatı sağlayan Başkan Kemal
Çebi’ye teşekkür ediyoruz” dedi.

Barış Önal
barisonal88@hotmail.com

BUMERANGSOYKIRIMA
AK Parti İstanbul Gençlik Kolları üyeleri, İsrail'in, Refah ve Gazze'deki saldırılarına tepki göstermek
için Ayasofya Meydanı'nda "Say Stop" eylemi gerçekleştirdi. Grup "Müslüman zulme boyun eğmez,
"Sessiz kalma soykırıma ortak olma", "Ey dünya daha kaç çocuk ölmeli" yazılı pankartlar taşıdı

A yasofya-i Kebir Cami-i Şeri-
fi'nde akşam namazını kılan
gençler, ardından tekbirlerle

meydanda bir araya geldi. Grup "Müs-
lüman zulme boyun eğmez, "Sessiz
kalma soykırıma ortak olma", "Ey
dünya daha kaç çocuk ölmeli", "Filistin
elbet özgür olacak", "Her yer Filistin her
yer Gazze", "İsrail savaş suçlusudur" ya-
zılı pankartlar taşıdı. İsrail aleyhine slo-
gan atan gençlere çevredeki vatandaşlar
ile bazı turistler de İngilizce ve Arapça
sloganlarla destek verdi. Etkinlik kapsa-
mında meydana kurulan çadıra, İsrail
ordusunun Refah'taki saldırılarında ha-
yatını kaybeden Filistinlileri temsilen

görseller konuldu, yakılan ateşin etra-
fına oturularak oradaki zorlu yaşam
şartları canlandırıldı.

Herkesin sorunu

Burada grup adına açıklama yapan AK
Parti İstanbul Gençlik Kolları üyesi Ömer
Faruk Atçı, İsrail'in saldırılarına tepki gös-
termek için her platformda bulundukla-
rını söyledi. Atçı, "Bugün 'Say Stop'
eylemlerimize Gazze'deki çocukların terör
devleti İsrail tarafından katledilmeye
devam edildiği 242'nci günde devam edi-
yoruz. Bugün, güvenli bölge ilan edilen
Refah'taki çadır kampının, terör devleti
İsrail'in savaş uçaklarıyla bombalanması

sonucunda, arasında çocukların da bu-
lunduğu sivillerin yanarak can vermesinin
üzerinden tam 7 gün geçti” diye konuştu.
Atçı, İsrail'in işlediği savaş suçlarının sa-
dece Filistin'i ya da İslam dünyasını ilgi-
lendirmediğini, dünyadaki vicdanlı
insanların sorunu olduğunu kaydetti.

Katliam durmuyor

İsrail'in kurulmasının ardından şiddet ve
katliamlara hiç ara vermediğini hatırlatan
Atçı, "Gazze'de çocuklar, televizyonda
dahi izlemesine müsaade edilmemesi ge-
reken şiddet sahnelerinin başrolünde.
Gazze'de çocuklar, ismini dahi bilmediği
silahlar tarafından hedef alınıyor. Gaz-

ze'de çocuklar, neyin niçin olduğundan
habersiz şekilde, sadece doğuyor ve yaşa-
madan ölüyor." ifadelerini kullandı. Tür-
kiye'nin İsrail'e karşı verdiği mücadeleye
dikkati çeken Atçı, “Uluslararası güçlerin
etkisizliği ve gelişmiş ülkelerin İsrail'e des-
teğine rağmen Türkiye olarak, ticari ilişki-
lerimizi keserek ve uluslararası
kamuoyunda kullandığımız dille İsrail'i
günden güne dışlamak ve yıpratmak için
elimizden geleni yapıyoruz. Türk halkı
olarak, şu an bu zulme verilen her türlü
direkt ve dolaylı desteği boykot ederek ve
zulmün daha fazla duyurulmasını sağla-
yarak elimizden geleni yapmaya 
çalışıyoruz” diye konuştu. AA

Kurbanlıklara

sıkı denetim

ESENYURT’TA kurulan kurban
satış alanına yurdun dört bir ya-
nından kurbanlıklar gelmeye baş-

ladı. Esenyurt Belediyesi de vatandaşların
dini vecibelerini daha sağlıklı bir şekilde ye-
rine getirmeleri, alana sağlıksız ve kaçak
hayvan girişlerinin önlenmesi için denetimle-
rini sıkılaştırdı. Belediyenin veteriner hekim-
leri ve zabıta ekipleri denetimler kapsamında
kurban pazarının girişinde kurbanlıkların
evrak, küpe ve sağlık kontrollerini yaparak
alana girişlerine izin veriyor. Selahaddin Ey-
yubi Mahallesi’nde, 38 bin metrekare üze-
rine kurulan kurban pazarında 24 saat
boyunca hizmet veren ekipler, sağlık kontrol-
lerini çadırlarda da sürdürerek kurbanlık-

larla ilgili sorunlarda da vatandaşlara yar-
dımcı oluyor.

15 tane sattım

Bu yıl çadırların eksiksiz bir şekilde kendile-
rine teslim edildiğini söyleyen kurban satıcısı
Bülent Ekmekçi, “Ardahan Göle’den geliyo-
rum. Yaklaşık 7 yıldır Esenyurt kurban paza-
rında satış yapıyorum. Buradan çok
memnunum. Bu sene özellikle ihtiyaçlarımız
eksiksiz hazırlanmış. Çadırımız, su ihtiyacı-
mız, lavabolarımız hepsi çok güzel. Veteriner
hekimlerimiz sürekli hayvanlarımızı kontrol
ediyor. Buraya dün geldim ve 15 tane kur-
banlık sattım. Satışlarımız da güzel” dedi.
HABER MERKEZİ

Esenyurt Belediyesi,
Anadolu’nun çeşitli 

bölgelerinden kurban
satış alanına getirilen

kurbanlıkları sıkı 
kontrolden geçiriyor.

Kurbanlıklara çadırlarda
sağlık taraması da

yapılıyor.

PAZARIN
KRAL’I 

ALICISINI 
BEKLİYOR

Esenyurt Belediyesinin Selahaddin
Eyyubi Mahallesi’nde 38 bin metre-
kare alan üzerine kurduğu pazarda,
yaklaşan Kurban Bayramı öncesi kur-
banlıklar görücüye çıktı. Sakaryalı bir
üretici tarafından getirilen 1 ton 200
kiloluk boğa ise büyük ilgi gördü.
Esenyurt kurban pazarının en büyük
boğası olan 3 yaşındaki Kral, 280 bin
liradan alıcısını bekliyor. Kral’ın sahibi

Cüneyt Taş, “Sakarya’dan geliyorum.
15 yıldır bu işi yapıyorum. Kral’ı yak-
laşık 5 ay önce Ağrı’dan aldım. Bili-
yorsunuz bir hayvan kolay yetişmiyor.
Çocuğumuz gibi bakıyoruz onlara. Bu
boğamız da yaklaşık 1 ton 200 kilo.
Adı Kral. Pazarın en büyük boğası ta-
liplerini bekliyor ama biz özellikle Be-
lediye Başkanımıza getirdik, onun
almasını bekliyoruz” dedi.

Küçükçekmece Belediyesi ve Seiba Uluslararası Hikâye
Anlatıcılığı Merkezi’nin ortaklaşa düzenlediği ‘V. Uluslararası
Masalİstanbul’ Festivali, Göl Kenarı Amfi Tiyatro’da başladı



6 HAZİRAN 2024 PERŞEMBE www.gazetedamga.com.tr  EKONOMİ6

T ürkiye Cumhuriyet Merkez Bankası
(TCMB) Başkanı Fatih Karahan,
TBMM Plan ve Bütçe Komisyonuna,

TCMB Kanunu'nun gereği Bankanın faaliyet-
lerine ilişkin sunum yaptı. Merkez Bankası'nın
temel amacının, fiyat istikrarını sağlamak ve
sürdürmek olduğuna işaret eden Karahan, "Bu
amaçla, 2023 yılı haziran ayından itibaren
güçlü bir parasal sıkılaşma yapmaktayız. Fiyat-
lama davranışlarını ve enflasyon beklentilerini
yakından takip ediyoruz. Enflasyon, hedefleri-
mizle uyumlu seviyelere gerileyene kadar sıkı
para politikası duruşumuzu korumakta kararlı-
yız. Enflasyon görünümünde kalıcı bir bozul-
maya kesinlikle izin vermeyeceğiz." ifadelerini
kullandı.

Yıllık büyümede pozitif katkı

2024'ün ilk çeyreğine ilişkin verilerin, iç talebin
büyümeye yıllık bazdaki katkısının azalmakla
birlikte halen yüksek seyrettiğine işaret ettiğini
dile getiren Karahan, ilk çeyrek itibarıyla net ih-
racat 2022'nin üçüncü çeyreğinden bu yana ilk
kez yıllık büyümeye pozitif katkı verdiğini vur-
guladı. Karahan, yılın ilk çeyreğinde iç talebin
güçlü seyrettiğini belirterek ikinci çeyreğe ilişkin
öncü göstergelerin, yurt içi talepte ilk çeyreğe
kıyasla yavaşlamaya işaret ettiğini dile getirdi.

Tasarrufları teşvik
edeceğiz

İç talep ve üretime
ilişkin görünü-
mün, toplam
talep koşulları-
nın enflasyo-
nist düzeyde
seyrettiğine
işaret ettiğini
anlatan Kara-
han, sıkı para
politikasının ta-
lebi dengeleye-
ceğini,
tasar-

rufları teşvik edeceğini söyledi. Bunun sonu-
cunda negatif düzeylere düşecek olan çıktı açı-
ğının, dezenflasyon sürecinin önemli bileşeni
olacağına dikkati çekti. Karahan, “2024'ün
ikinci yarısında, parasal sıkılaştırmanın gecik-
meli etkisiyle iç talepte zayıflama olacağını ve
bu sayede cari dengedeki iyileşmenin devam
edeceğini öngörüyoruz” diye konuştu.

Gelişmeleri takip ediyoruz

Yıllık enflasyonun mayıs itibarıyla yüzde 75,5
olduğunu anımsatan Karahan, sadece yıllık
göstergeleri değil, aylık enflasyonun ana eğili-
mini de yakından takip ettiklerini kaydetti. Ka-
rahan, şöyle devam etti: “Son dönemde
hizmetler grubundaki fiyat artışlarının, diğer
gruplara kıyasla daha güçlü olduğunu gö-
rüyoruz. Mayıs itibarıyla yıllık enflas-
yon temel mal grubunda yüzde
56,5 oranındayken hizmet gru-
bunda yüzde 96 civarındadır.
Hizmet sektörüne ait yayı-
lım endeksi tarihsel eğili-
minin üzerinde
seyrederek fiyat artış-
larının sektör gene-
line yayılmaya
devam ettiğine işaret
etmektedir. Sektö-
rün emek-yoğun ya-
pısı kısmen bu
gelişmeyi açıklarken

geçmiş enflasyona
endeksleme davra-
nışının etkisi, özel-
likle
yönetilen-yönlendiri-
len kalemler, kira, sağ-
lık ve eğitim hizmetleri
üzerinde hissedilmiştir. Bu

hizmet kalemleri, şokların en-
flasyon üzerindeki etkilerinin uzun

bir süreye yayılmasına neden olmakta-
dır. Ayrıca, başta kırmızı et olmak üzere, gıda fi-
yatlarındaki artışlar da lokanta-otel fiyatlarını
olumsuz yönde etkilemektedir. Türkiye'de hiz-

met enflasyonundaki yüksek seyrin
önemli bir bileşeni de kiralardır. Bu

doğrultuda, konut piyasasın-
daki gelişmeleri öncü gös-
terge olarak yakından takip
ediyoruz. Enflasyondan ko-
runma saiki ile artan talep
ve depremin yol açtığı arz-
talep dengesizlikleri konut
fiyatlarında yüksek oranlı
artışlara sebep olmuştu.
Söz konusu gelişmele-
rin etkileri, kiralara 
gecikmeli ve belirgin
bir şekilde 
yansımaktadır.”

Büyüme 
sınırları yüzde
2'ye düştü 

Karahan, TL'deki
istikrarlı seyir, fi-
nansal koşullar-
daki sıkılaşma
ve iç talebin za-
yıflamasının
gelecek dö-
nemde daya-
nıklı tüketim
malları başta
olmak üzere
mal grupla-
rında fiyat
artışlarının
yavaşlama-
sına neden

olacağını
söy-

ledi. Enflasyon beklentilerinin, tahmin aralığına
yakınsamasının dezenflasyon açısından kritik
önemde olduğunu ifade eden Karahan, "En-
flasyonda yaşanan yukarı yönlü sürprizlerin de
etkisiyle beklenti eğrisi şubat ve mart aylarında
yukarıya kaymıştır. Marttaki parasal sıkılaş-
tırma sonrasında beklenti eğrisi nisanda aşa-
ğıya kaymış, bu eğilim mayıs ayında da
sürmüştür. İlk dört ayda anket katılımcıları 2,7
puanlık yukarı yönlü enflasyon sürprizi yaşa-
mış, ancak yıl sonu enflasyon beklentilerini 1,6
puanla daha sınırlı oranda güncellemiştir." de-
ğerlendirmesini yaptı. Karahan, aldıkları karar-
ların enflasyon beklentilerinde iyileşme

sağlayacağını düşündük-
lerini bildire-

rek

para
politikası stratejileri
hakkında da bilgi verdi.
İç talepteki dengelenmeyi
desteklemek amacıyla ticari ve ihtiyaç kredisi
büyüme sınırlarını yüzde 2'ye düşürdüklerini
ifade eden Karahan, kredi büyümesine dayalı
zorunlu karşılık tesisi uygulaması getirdiklerini,
menkul kıymet tesisini de kaldırdıklarını 
söyledi.

Faiz oranlarını yükseltiyoruz

Karahan, kredi kartı azami faiz oranlarını da
yükselttiklerini belirterek şöyle devam etti: "Pa-
rasal aktarım mekanizmasını güçlendirmek ve
Türk lirası mevduatın payının artırılması için
hedeflere bağlı olarak, Türk lirası zorunlu karşı-
lıklara faiz ödemesine başlarken TL mevduat
payı artış hedeflerini güncelledik. Kur Korumalı
Mevduat (KKM) kur farkı ödemelerinin ve
2023 son çeyreğinde artan TCMB taraflı swap
bakiyesinin yol açtığı likidite fazlasını sterilize
ettik. Yıl sonunda oluşan dönemsel likidite faz-
lasının sterilizasyonu için aralık ayında TL
depo alım ihalelerine başladık. Yurt içi ve yurt
dışı yerleşiklerin TL varlıklara olan güçlü ilgisi
sonucunda sistemde oluşan fazla TL likiditenin
sterilizasyonu amacıyla mayıs ayı PPK toplan-
tısından hemen sonra TL mevduat ve KKM
için uygulanan zorunlu karşılık oranlarını artır-
dık. Bu düzenlemeyle birlikte piyasadan ilave
550 milyar TL olmak üzere toplam 1,5 trilyon
TL’den fazla likidite çektik."

Parasal sıkılaştırma sonuç verdi

TCMB Başkanı Karahan, likidite gelişmelerini
yakından takip ederek sterilizasyon araçlarını
gerektiğinde etkin bir şekilde kullanmaya
devam edeceklerine vurgu yaptı. Karahan, pa-
rasal sıkılaştırmanın finansal piyasalara hızlı ve
güçlü şekilde yansıdığına dikkati çekti. Uygula-
dıkları politikaların finansal koşullar üzerindeki
etkilerinden de bahseden Karahan, kredi faizle-
rinin geldiği seviyenin kredi büyümesinin ya-

vaşlamasına ve iç talebin dengelenmesine
katkı verdiğini anlattı. Mayısta zayıfla-

yan kredi talebi sonrasında kredi fa-

izlerinde sınırlı gerileme yaşandığını ifade eden
Karahan, Türk lirası mevduat faizlerinin seviye-
sinin sistemde TL mevduat payı artışını destek-
lediğini kaydetti. Karahan, son verilere göre
yabancı para mevduattan Türk lirası mevduata
geçişin hızlandığını söyledi. Karahan, tüketici
kredilerinin, iç talepteki dengelenmeyi tesis ede-
cek hızda seyretmesinin kritik öneme sahip ol-
duğunu vurgulayarak makro finansal istikrarı
desteklemek ve toplam kredi büyümesinin poli-
tika hedefleri ile uyumlu düzeyde seyretmesini
sağlamak amacıyla yabancı para kredilere de
TL kredilere büyüme sınırı getirdiklerini
anımsattı.

TL mevduat payı yükseldi

Gelecek dönemde toplam ticari kredi büyüme-
sinde de bir dengelenme beklendiğini ifade
eden Karahan, şubat ve mart aylarındaki ya-
bancı para mevduata yönelik güçlü talebin

mart ayında alınan kararlarla ortadan kalktı-
ğını söyledi. Karahan, nisandan itibaren TL

mevduat 1,3 trilyon TL artarken parite et-
kisinden arındırılmış yabancı para mev-
duat ve kur korumalı mevduatında
sırasıyla 16,2 milyar dolar ve 117 mil-
yar TL azaldığını bildirdi. Son 9
ayda, Türk lirası mevduat payı yakla-
şık yüzde 32’den yüzde 48’e yükselir-
ken Kur Korumalı Mevduat'ın payı
yüzde 26'dan yüzde 13,4'e geriledi-
ğini ifade eden Karahan, şunları kay-
detti: “Para politikası duruşumuz ve
uygulamakta olduğumuz makroihti-
yati çerçeve, TL mevduata geçiş eği-

limine katkı vermeye devam
edecektir. Parasal sıkılaşma ile
uyumlu olarak getiri eğrisinin
negatif eğimi belirginleşmiştir.
Menkul kıymet tesisinin kaldırıl-
ması da sağlıklı fiyat oluşumunu
destekleyecektir. Mevcut politika

bileşimi, Türkiye'ye yönelik risk
algısının iyileşmesini ve risk primi-

nin düşmesini sağlamıştır. Türki-
ye'nin risk primindeki iyileşme,

yılbaşından itibaren yavaşlamıştır. Artan
döviz kuru oynaklığı ve rezerv görünümündeki
bozulma, mart ayında risk algısını 
zayıflatmıştır.”

59,8 milyar dolarlık iyileşme 

Karahan, mart ayında aldıkları
kararların sıkı para politikası
duruşlarının pekiştirdiğini dile
getirerek bu gelişmelerle Türki-
ye'ye yönelik portföy akımlarını
desteklediğini ifade etti. Kara-
han, "Jeopolitik risklerin yük-
seldiği ve küresel risk iştahının
azaldığı nisan ayında, geliş-
mekte olan ülkelerden portföy
çıkışları gözlenmiş, Türkiye'ye
ise giriş gerçekleşmiştir." dedi.
Türkiye'ye yönelik girişlerin iv-
melenerek devam ettiğine
vurgu yapan Karahan, "Port-
föy girişleri, DİBS piyasasında
yoğunlaşırken offshore swap
kanalıyla da girişler artmakta-
dır. Mart toplantısında yaptığı-
mız ilave parasal sıkılaştırma,
yurt içi ve yurt dışı yerleşiklerin
Türk lirasına güvenini artırmış
ve rezervlere olumlu yansımış-
tır. 22 Mart – 24 Mayıs döne-
minde, yabancı para cinsi
mevduat 15,9 milyar dolar ge-
rilerken, rezerv yönetimi kapsa-
mında, TCMB taraflı swap
bakiyesi önemli ölçüde azaltıl-
mıştır. Bu dönemde, brüt re-
zervler 18,4 milyar dolar
artarken swap hariç net rezerv
59,8 milyar dolar iyileşmiştir."

Olumsuz baz 
etkisi zirve yaptı

Resmi olmayan verilere göre,
swap hariç net rezervde geçen
hafta itibarıyla pozitife geçildi-

ğinin altını çizen Karahan, enflasyonun 2024
yıl sonunda yüzde 38'e gerileyeceğini tahmin
ettiklerini söyledi. Olumsuz baz etkisiyle enflas-
yonun mayısta zirveye ulaştığını belirten Kara-
han, "Böylece, politika iletişiminde sıklıkla
vurguladığımız geçiş döneminin sonuna geldik.
Para politikasındaki kararlı duruşumuz, yurt içi
talepte dengelenme, Türk lirasında reel değer-
lenme ve enflasyon beklentilerindeki düzelme
vasıtasıyla aylık enflasyonun ana eğilimini dü-
şürecektir." diye konuştu.Böylelikle, yılın geri
kalanında enflasyonun istikrarlı olarak gerileye-
ceği dezenflasyon dönemine gireceklerini anla-
tan Karahan, bu dönemde olumlu yöndeki baz
etkilerin ve enflasyonun ana eğilimindeki düşü-
şün etkili olacağını söyledi.

İstikrar sağlanana dek mücadele

Karahan, "para politikasındaki sıkı duruşu-
muzu fiyat istikrarı sağlanana kadar kararlılıkla
sürdüreceğiz" ifadelerini kullanarak martta at-
tıkları adımların etkisiyle finansal koşulların
önemli ölçüde sıkılaştığını söyledi. Bunun etki-
sini krediler üzerinde gördüklerini dile getiren
Karahan, şunları kaydetti: "Önümüzdeki dö-
nemde bunun talebi zayıflatacağını, fiyatlama
davranışlarına olumlu yansıyacağını ve dezen-
flasyon sürecini güçlendireceğini öngörüyoruz.
Bu süreçte, maliye politikalarının katkısı ve yö-
netilen-yönlendirilen fiyatların eşgüdüm ha-
linde belirlenecek olması, dezenflasyon sürecini
destekleyecek. Aylık enflasyonun ana eğili-
minde, belirgin ve kalıcı bir düşüş sağlanana ve
enflasyon beklentileri, öngörülen tahmin aralı-
ğına yakınsayana kadar sıkı para politikası du-
ruşumuzu sürdüreceğiz. Enflasyonda belirgin
ve kalıcı bir bozulma öngörülmesi durumunda
ise para politikası duruşumuzu sıkılaştıracağız."

Her veriyi gözden geçireceğiz

Fiyat istikrarının, sürdürülebilir büyüme ve top-
lumsal refah artışı için ön koşul olduğunun al-
tını çizen Karahan, "Kalıcı fiyat istikrarını
sağlayana kadar, sıkı para politikası duruşu-
muzu kararlılıkla sürdüreceğiz. Hazirandan iti-
baren yaşayacağımız dezenflasyon sürecinde,
enflasyonu, belirlediğimiz ara hedeflerle
uyumlu olacak şekilde düşürmek için ne gereki-
yorsa yapmaya devam edeceğiz." değerlendir-
mesinde bulundu.  Türkiye Cumhuriyet
Merkez Bankası (TCMB) Başkanı Fatih Kara-
han, enflasyon hedeflerinin gerçekçi olduğunu
belirterek, hedefi, her veriyle birlikte yeniden
gözden geçirdiklerini ifade etti.

Hukuk Danışmanı:  av. D. Cemal Karal
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Tekirdağ Bölge Temsilcisi
İrfan DeMİr

Karahan, sadece rezervlerdeki iyileşmenin önemli olmadığını, kalıcı bir şekilde
tek hanelere düşmesi ve daha sonra yüzde 5'e inmesinin kalıcı başarı için oldukça

kritik olduğunu söyledi. Enflasyon hedeflerinin belirlenme sürecini anlatan Karahan,
birçok varsayımın girdiği bir modelin olduğunu, bunlar ışığında enflasyon görünümünün

ortaya çıktığını belirtti. Karahan, "Tek bir sayıda değil. 'Yüzde 38 diyoruz' ama etrafında bir
band var. Birtakım varsayımlar var. Şu anda risklere baktığımızda yukarı yönlü risklerin ağır

bastığını görüyoruz. Şu anda enflasyon hedefimizin gerçekçi olduğunu düşünüyoruz. Her
gelen veriyle birlikte tekrar gözden geçiriyoruz. Ara hedef çerçevesinde politika duruşumuzu
belirliyoruz." diye konuştu. Karahan, TÜİK'in Eurostat'ın koyduğu uluslar-
arası standartlara uygun hareket ettiğini, metodolojisinin net

olduğunu ifade ederek, "Biz de TCMB bünyesinde pi-
yasadan fiyat topluyoruz. Diğer varsayımlarla bir-

leştirerek belli tahminlerde bulunuyoruz.
Bizim verilerimizle TÜİK'in verilerinin tu-
tarlı olduğunu düşünüyoruz. Para politi-

kası kararlarını alırken resmi
enflasyon verilerini dikkate alıyo-

ruz. İTO'nun verilerini de kıy-
metli buluyoruz."
değerlendirmesinde

bulundu.

Enflasyon 
verileri inceleniyor

Karahan, TBMM Plan ve Bütçe Komisyo-
nunda, milletvekillerinin sorularını yanıtladı.
TCMB Başkanı Karahan, "Dezenflasyon süreci-
nin sıcak parayı çekerek olduğu" yönündeki
eleştirilere, "Enflasyonla mücadele programı-
mız kesinlikle sıcak para üzerinden değil. Talep
üzerinden, talebi kontrol ederek enflasyonu dü-
şürme amaçlı. Bununla birlikte enflasyon bek-
lentilerini ve fiyatlama davranışlarında
bozuklukları düzeltme amaçlı. Bu beklentilerde

ve fiyatlama davranışlarında düzelme oldukça
zaten ithalat da normalleşecek. Bununla birlikte
cari açıkta kalıcı iyileşme olacak." yanıtını
verdi. Bunun, dünyanın her yerinde politika fai-
ziyle yapıldığını, kendilerinin de benzer bir
program işlediklerini anlatan Karahan, "Son 1,5
ayda rezervlerdeki iyileşmeye bakarsak bunun
üçte birinin yurt dışı kaynaklı olduğunu görüyo-
ruz. Geri kalan üçte biri bireysellerin döviz mev-
duatlardan Türk lirasına, diğer üçte biri de

ihracat gelirleri ve kurumlarımızın Türk lirasına
dönmesinden kaynaklanıyor." ifadelerini kul-
landı. Karahan, Türkiye'nin cari açıkta finans-
man problemi olmadığını vurgulayarak, "Bizim
sıcak paraya, bu şekilde, bu anlamda ihtiyacı-
mız yok. Talebi soğutmak, beklentileri düzelt-
mek ve fiyatlama davranışlarındaki bozulmayı
düzeltmek için yapmamız gereken faiz artışının
yan etkisi olarak sermaye artışı da geliyor."
dedi.

İThalaT norMalleşeCeK

ENFLASYONU
DUSURECEGIZ!

TCMB Başkanı Karahan, “Hazirandan
itibaren yaşayacağımız dezenflasyon

sürecinde enflasyonu, belirlediğimiz ara 
hedeflerle uyumlu olacak şekilde 

düşürmek için ne gerekiyorsa 
yapmaya devam 
edeceğiz” dedi

Türkiye Cumhuriyet Merkez
Bankası (TCMB) Başkanı
Fatih Karahan
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Türkiye’ye güç
veriyorsunuz

Türkiye'deki
Kadın Koopera-
tiflerinin Ağ

Oluşturma Kapasitelerinin
Güçlendirilmesi Projesi ka-
panış toplantısında konu-
şan Göktaş, program
sayesinde kadın kooperatif-
çiliğinde önemli bir yol ka-
tedileceğine yürekten
inandığını söyledi. Göktaş,
çalışmaya öncü olan Kadın
Emeğini Değerlendirme
Vakfı ve Simurg Kadın
Kooperatifleri Birliği başta
olmak üzere emeği geçen
herkesi tebrik etti. ılması
amacıyla faaliyetlerine baş-
ladı” diye konuştu. Göktaş,
22 yıldır Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan'ın li-
derliğinde kadın girişimciliğini destekleyen ve kadın is-
tihdamını artıran pek çok çalışmaya imza attıklarını
kaydederek, “Bu alanda yürüttüğümüz çalışmalarla
2002 yılında yüzde 28 olan kadınların iş gücüne katılım
oranını 2023 yılında yüzde 36'ya ulaştırdık. 12. Kal-
kınma Planı'mızda, kadınların geleceğine dair önemli
hedefler belirledik. Bu kapsamda 2028 yılı sonuna
kadar kadının iş gücüne katılma oranını yüzde 40,1'e,
kadın istihdam oranını ise yüzde 36'ya yükseltilmeyi he-
defliyoruz. Hedeflerimizi gerçekleştirmek için kadın giri-
şimciliğini desteklemek ve iş imkanlarını artırmak adına
yeni hizmet modelleri geliştiriyoruz” dedi. 

Önemli bir yol haritası 

Bu kapsamda, 0-3 yaş çocuklara yönelik "Mahalle
Odaklı Kreş Modeli"yle bakım ve eğitim hizmeti veren
kurumların yaygınlaştırılmasını çok önemsediklerini bil-
diren Göktaş, "Ülke geneline yaygınlaştırılacak bu
model ile kadınların ev ve iş hayatı arasında tercih yap-
mak zorunda kalmalarının önüne geçmeyi hedefliyo-
ruz. 8 Mart'ta açıkladığımız Kadının Güçlenmesi
Strateji Belgesi ve Eylem Planı, bu hedeflerimizi gerçek-
leştirmemizde bize önemli bir yol haritası sunuyor.
Tüm bu çalışmalarımızı kadınların sahip olduğu gücü
ve potansiyeli ortaya çıkarmak için yürütüyoruz. Böy-
lece kadınların refahının artmasına destek olarak, Tür-
kiye'nin sosyal ve ekonomik gelişimine katkıda
bulunacağımıza inanıyoruz" diye konuştu.

Dönüşüme ortak olalım

Bakanlık olarak en büyük önceliklerinin, kadının iş
gücüne katılımının, istihdamının artırılması ve kadın
girişimciliğinin desteklenmesi olduğuna dikkati çeken
Göktaş, “Bugün sanattan siyasete, sanayiden finansa,
eğitimden sağlığa her alanda aktif rol alan kadınlarla
birlikte güçlenen bir Türkiye var. 21. yüzyıl, kadınla-
rın, ekonominin ve kalkınmanın yön veren aktörleri
olmaya başladığı bir dönüşüm sürecine sahne oluyor.
Gelin hep birlikte bu dönüşüme ortak olalım. Kadın
kooperatifleri gibi bütüncül bakış açısı gerektiren bir
konuda işbirliğinin öneminin elbette farkındayız. Bu
anlamda kadın kooperatiflerini ve kadınları attıkları
her adımda desteklemeye, daha ileri bir noktaya taşı-
maya gayret ediyoruz. Çünkü biz, hayatın her ala-
nında başarılı ve güçlü kadınların, Türkiye'ye güç
verdiğine inanıyoruz” ifadelerini kullandı. AA

Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanı Mahinur
Özdemir Göktaş, "Biz, hayatın her
alanında başarılı ve güçlü kadınların,
Türkiye'ye güç verdiğine inanıyoruz” dedi

Türk Silahlı Kuvvetleri’nin
20 Temmuz 1974'de düzenle-
diği ve akıbetinde Kuzey Kıb-

rıs Türk Cumhuriyeti kurulan Kıbrıs
Barış Harekatı’nın 50’nci yıl paneli dü-
zenlendi. Milli Savunma Bakanlığı or-
taklığında Milli Savunma Üniversitesi
Atatürk Salonu’nda, 10.00’da gerçekleş-
tirilen panele, Türkiye Cumhuriyeti Sa-
vunma Bakanı Yaşar Güler, KKTC
Cumhurbaşkanı Ersin Tatar, MSÜ Rek-
törü Prof. Dr. Erhan Afyoncu, çok sa-
yıda askeri personel ve davetli katıldı.
Programda, Milli Savunma Bakanlı-
ğı’nın hazırladığı "Kıbrıs Barış Harekatı"
ve KKTC Cumhurbaşkanlığı tarafından
hazırlanan "Kuzey Kıbrıs Türk Cumhu-
riyeti" sinevizyon gösterimi gerçekleşti.

Kritik bir önemi var

Mili Savunma Bakanı Yaşar Güler, Türk
Barış Kuvvetleri’nin Kıbrıs Adası’ndaki
önemini vurgulayarak, "1974’ten bu
yana adada konuşlu bulunan Kıbrıs
Türk Barış Kuvvetleri Komutanlığı, her
iki taraf için de barış ve güvenliğin temi-

natı olmuştur. Türkiye’nin adadaki as-
keri varlığını farklı bir şekilde tanımla-
mak bu konuda provokatif söylemler
dile getirmek, Rum tarafına hiçbir fayda
sağlamayacaktır. Yarım asırdır adada
kan ve gözyaşı yoksa bu, Türk Barış
Kuvvetleri’nin oradaki varlığı sayesinde-
dir. Unutulmamalıdır ki; Kıbrıs’ın sahip
olduğu stratejik konum sadece adanın
değil, hassas bir süreçten geçen Akde-
niz’deki genel güvenlik ve istikrarın de-
vamı bakımından da çok kritik bir
öneme haizdir. Dolayısıyla Türk Silahlı
Kuvvetleri’mizin böylesine tarihi bir gör-
evi Kıbrıs Güvenlik Kuvvetleri Komu-
tanlığı’nın değerli personeliyle omuz
omuza icra etmesi, bölgenin güvenliği
açısından da son derece önemlidir. Şu
hususu özellikle ifade etmek isterim ki;
Kıbrıs meselesi bizim için bir sorun
değil, milli bir davadır. 50 yıllık süreçte
yaşananları analiz ettiğimizde, Kıbrıs
Barış Harekatı’nın soydaşlarımızın ba-
ğımsızlık mücadelesinde ne denli önemi
olduğunu çok daha iyi anlayabiliyoruz.
Türkiye, o günden bugüne kadar adada

barış istikrarın sağlanması için her türlü
gayreti göstermiştir ve göstermeye de
devam edecektir" dedi.

Tarihin dönüm noktası

Barış Harekatı’nın Türk dünyası için
önemine değinen Kuzey Kıbrıs Türk
Cumhuriyeti Cumhurbaşkanı Ersin
Tatar ise "Kıbrıs Barış Harekatı, elbette
Türk milletinin tarihinde önemli bir
dönüm noktasıdır. Sadece Kıbrıs Türk'ü
için değil, aynı zamanda anavatan Tür-
kiye Cumhuriyeti ve tüm Türk dünyası
için de 20 Temmuz 1974 barış harekatı
gerçekten bir dönüm noktası, bir tarih.
Çünkü eğer biraz daha geç kalınsaydı,
Kıbrıs’ta kurtarılacak ve Kıbrıs’ta Meh-
metçiklerle Mücahitlerin buluşmasına
vesile olacak bir ortam bulunamaya-
caktı. Çünkü 15 Temmuz 1974’te Kıb-
rıs’ta yaşanan darbeyle, esas niyet
Kıbrıs’ı Yunanistan’a bağlamak ve Kıb-
rıs Türk halkını bir kez daha soykırım-
dan geçirmek suretiyle Kıbrıs’ı
tamimiyle bir Yunan adası yapmaktı"
açıklamasında bulundu. DHA

Kıbrıs Barış Harekatı’nın 50’nci yıldönümü dolayısıyla Milli 
Savunma Bakanlığı ve Milli Savunma Üniversitesi ortaklığında
panel düzenlendi. KKTC Cumhurbaşkanı Ersin Tatar’ın da katıl-
dığı panelde konuşan Milli Savunma Bakanı Yaşar Güler, “Kıb-
rıs meselesi bizim için bir sorun değil, milli bir davadır” dedi

İ Yİ Parti lideri Müsavat Der-
vişoğlu partisinin grup top-
lantısında açıklamalarda

bulundu. Partisinden CHP'ye mil-
letvekili geçişiyle ilgili konuşan
Dervişoğlu CHP Genel Başkanı
Özgür Özel'i eleştirdi. Dervişoğlu,
“Yok yerel seçimlerde şu oldu','Yok
Bilecek'te şöyle böyle oldu' türün-
den gerekçeler yaratarak güya bir
haklılık oluşturmaya çaba sarf edi-
yorlar. Utanın beyler, utanın. Bir
milletvekilinin partisiyle bağını ko-
parmadan kendisine siyasi ikbal
aramak üzere başka bir partinin
kapısında istikbal dilenmesi ne
kadar ayıp ise bir siyasi parti genel
başkanının böyle bir işe çanak tut-
mak için plan kurması da aynı de-
recede ayıp ve utanç vericidir. Biz
bu utanca asla düşmeyeceğiz.
Grup başkanvekili aracılığıyla
TBMM'de siyaset yapmak yerine
avlanmaya çıktıysanız o başka
tabi. İşte o zaman siyasi ahlak ku-
rallarıyla bağdaşmayacak bu dav-
ranışınıza göstereceğimiz tepkiyi
en başında kabullenmiş olacaksı-
nız. Bir dalı bırakmadan bir başka
dalı tutmak maymunların hareket
stratejisidir” dedi. 

Haydi normalleşelim!

İktidara da eleştirileryönelten Dervi-
şoğlu, “Buradan iktidar ve avanele-
rine sesleniyorum. Hodri meydan,
haydi normalleşelim. Yargıda emni-
yette jandarmada devletin tüm ku-
rumlarından cemaati söküp atın
öyle normalleşelim. Kapı arkala-

rında görüştüğünüz teröristlerle
yaptığınız görüşmelerin hesabını
verin normalleşelim. Kamu yöneti-
minde mülakatlarda liyakatsiz eşi
dostu almayı bırakın normalleşelim.
Türk milletinin el ele kurduğu bu
gazi meclisini çalışır duruma getirin
haydi normalleşelim. Cumhurbaş-
kanlığı sisteminden vazgeçin hku-
kun üstünlüğünü yeniden tesis edin
normalleşelim. Artık çoktan devril-
miş bu davanızı kararmış ampulü-
nüzle Türkiye'yi artık bir yere
getiremezsiniz. Yüzleşmeden hella-
leşenlerin, helalleşip yine aynı şeyi
tekrar edenlerin iktidardan aldıkları
dönem ödevinin farkındayız. Mu-
halefeti tek elde toplamaya çalışıp
iktidar ile oluşturacağı pazarlığın
heyecanını normalleşme diye yuttu-
rup, iyice yumuşacık olup iktidara
yaktıkları yeşil ışığı da görüyoruz.
Atatürk’ün aziz hatırasının kendile-
rini gizleyeceğini sanarak ortaya
saçtıkları kirli pazarlıkların da far-
kındayız” diye konuştu. 

Müteselsil bir olay

Küçükçekmece'de çöken binayı da
gündeme getiren Dervişoğlu, “Kü-
çükçekmece’de bir bina çöktü. Ve
yine insanlarımız öldü. İktidar ve
medyasının dilinde her olaya
münferit dendiği gibi buna da
münferit bir olay deyip geçebiliriz.
Ancak bu münferit değil müteselsil
bir olaydır. Hadiseden hemen
sonra binanın 1 buçuk katının
sonradan eklendiğini ve inşaatta
da deniz kumu kullanıldığını öğ-

rendik. Cinayet silahları hemen
ortaya çıktı aslında. Affedilen ci-
nayet silahları” ifadelerini kul-
landı. 

10 yıldır yargılanıyor

Dervişoğlu, Hakkari Belediyesi'ne
kayyum atanmasına ilişkin de
“Hakkari Belediye başkanı seçilen
kişi, tam 10 yıldır yargılanıyor.
Hem de terör suçundan. Kimse bu
kişinin neden aday gösterildiğini
tartışmıyor. Sanki bugünler düşü-
nülmüş, planlanan vadede top-
lumsal bir kargaşaya vesile olacak
şekilde beklemişler. Soruşturmayı
açan savcı FETÖ'cü, başka bir
mahkemede yargılanıyor. Dava
sonlanmadıysa bu kayyumu
neden atıyorsunuz da memleketi
karıştırıyorsunuz? Üç gün sonra
davanın karar duruşması var, veri-
len karar bakarak kararın icapla-
rını yerine getirerek bu meseleyi
halledebilirsiniz. Yetkilerinizi o
kadar kötüye kullanıyorsunuz ki,
terör çemberinde cirit atanlar dahi
sayenizde masumiyet karinesine
yaslanabiliyorlar. Çünkü her
zaman en başta yapmanız gere-
keni hiçbir zaman yapmayıp en
son yapılacak işi, en başta yapı-
yorsunuz. Terör suçluları belediye
başkanı mı olsun, istiyorum? El-
bette hayır. Ben hakkı, hukuku sa-
vunmak mecburiyetindeyim.
Benim sözüm Hakkari dururken,
Kandil’den aday atayanlara ve
buna müsamaha gösterenleredir”
dedi. HABER MERKEZİ

ARTIK TÜRK 
OLUN TÜRK!
Müsavat Dervişoğlu, Ruanda ile
yapılan anlaşmayı eleştirdi. İn-
giltere'nin ülkesinde yakaladığı
kaçak göçmenleri Ruanda'ya
göndereceğinin açıklandığı
günlerde  Ruanda ile anlaşma
yapılmasının, yeni bir göç dal-
gası endişesi yarattığını ifade
eden Dervişoğlu, “İngiltere’nin
ülkesindeki kaçak göçmenleri
sorgusuz sualsiz Ruanda’ya
göndereceğinin açıklandığı ta-
rihte iktidar, Ruanda ile yapılan
anlaşmayı Resmi Gazete'de ya-
yınlayarak yürürlüğe koymuştur.
Hükümetin her hareketi milleti-
miz nezdinde kapanmaz yaralar
açtığı için milletimiz bu yaşanan
durumun tesadüf olmadığı ve
yeni bir göç dalgasının habercisi
olduğu düşüncesine kapılmıştır.
Her krizde olduğu gibi  bu
krizde de toplumda ortaya
çıkan korkuyu giderecek, mille-
timizin endişelerini ortadan kal-
dıracak hükümet yetkilileri üç
maymunu oynamışlardır. Konu
rant ve para değil ki ortaya çık-
sınlar. Konu paylaşılacak ma-
kamlar değil ki ortaya çıksınlar.

Konu dağıtılacak, peşkeş çekile-
cek kamu kaynakları değil ki
ortaya çıksınlar. Tabii ki sakla-
nacaklar. Avrupa ülkelerinden
aldığınız üç kuruş rüşvet fonuyla
bu kara deliği kapatamazsınız.
Bu konuda artık Türk milletinin
verebileceği hiçbir şey kalma-
mıştır. Burası kimsenin hurda
deposu değildir. 22 yıllık iktida-
rınızda herşey oldunuz ama bir
tek Türk olamadınız. Artık Türk
olun Türk” diye konuştu. 

UTANIN
BEYLER!
UTANIN
BEYLER!
UTANIN
BEYLER!
UTANIN
BEYLER!
UTANIN
BEYLER!
UTANIN
BEYLER!
İYİ Parti Genel Başkanı Müsavat Dervi-
şoğlu, vekil transferi tartışması üzerinden
sert ifadeler kullandı. Dervişoğlu, “Utanın
beyler utanın. Bir milletvekilinin partisi ile
bağını koparmadan, kendisine siyasi ikbal
aramak üzere başka bir partinin kapısında
istikbal dilenmesi ne kadar ayıp ise bir si-
yasi parti genel başkanının böyle bir işe
çanak tutmak için plan kurması da aynı
derecede ayıp ve utanç vericidir” dedi

Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de                                                                            Basın: (2043585)

T.C. İSTANBUL YENİ YÜZYIL ÜNİVERSİTESİ
PANORAMA BİNASI 

NETWORK SİSTEMİ ALIMI  İHALE İLANI

T.C. İstanbul Yeni Yüzyıl Üniversitesi  , Panorama Binası Network Sistemi Alımı İstanbul Yeni 
Yüzyıl Üniversitesi İhale yönetmeliğine uygun olarak iş bu  Açık  ihale usulü yapılacaktır.
İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
1. İDARENİN
Adı: T.C. İstanbul Yeni Yüzyıl Üniversitesi
Adresi: Maltepe Mah. Yılanlı Ayazma Cad. No: 26 Cevizlibağ-

Zeytinburnu/İstanbul
Telefon ve Faks Numarası :444 50 01   -  0 212 481 40 58
İhale Dökümanın temin edileceği yer :T.C. İstanbul Yeni Yüzyıl Üniversitesi Satınalma 

Müdürlüğü https://ihale.yeniyuzyil.edu.tr/
2. İhale konusu
Adı :Panorama Binası Network Sistemi Alımı
Niteliği , türü ve Miktarı :Bina İnternet alt yapı sistemi,  ayrıntılı bilgi Teknik 

Şartname de mevcuttur.
Yapılacağı/teslim edileceği yer :İstanbul Yeni Yüzyıl Üniversitesi

Orta Mah. Anıt Sk. 
No:2/1 Bayrampaşa/İSTANBUL

Avans Ödeme :Ön ödeme istenmesi durumunda , talep edilen 
ödeme kadar Üniversiteye Banka Teminat mektubu 
verilmesi zorunludur.

3. İhalenin
İhale Tarihi ve Saati :14/06/2024 15:00
İhale Komisyonunun Toplantı Yeri :İstanbul Yeni Yüzyıl ÜniversitesiMaltepe Mah. Yılanlı 

Ayazma Cad. No: 26 Cevizlibağ-Zeytinburnu/İSTANBUL
İhale No :2024 / 600423022
4- İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde uygulanacak
kriterler:
4.1. Standart forma uygun Teklif Mektubu (Teklifin rakam ve yazı ile açık olarak TL veya 
Döviz  cinsinden yazılması zorunludur.)
4.2. Geçici teminat; ihaleye istekli olanlar tarafından muhammen bedelin %3’ünden az 
olmamak üzere geçici teminatı belge olarak dosya içerisinde sunmaları gerekmektedir
5- İhale Doküman Bedeli ve Görüleceği Yer: İhaleye ait Şartname ve diğer dokümanlar mesai 
saatli içerisinde İstanbul Yeni yüzyıl Cevizlibağ Kampüs Satınalma Birimine Üniversite  temin
edilecektir. İhaleye katılacak olan istekliler, dokümanın bedeli olan 2.000 TL tutarı ile satın
almak zorundadır. İhale İlanına ve dosyasına https://ihale.yeniyuzyil.edu.tr/ internet 
adresinde de ulaşılabilir.

Sorun değil
milli bir dava
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Kartal işçisi hakkını arıyor

Dönüşüm teşekkürü

Kartal Belediye işçileri bir kez daha iş yavaşlatma eylemi ile alacaklarını ödenmesini istedi

Ş u anda uygula-
nan sıkı para
politikaları ve

faiz artışları; enflas-
yonu azaltma amacı
taşısa da, üretim ve
yatırım alanlarında
olumsuz etkiler ya-

ratmakta ve gelir dağılımını
da adaletsiz hale getirmekte.
Hekim maaşları üzerinden mes-
lek grupları kıyaslama yapılan
bir siyaset anlayışını kabul etme-
miz mümkün değildir. Eğitime
öğretime saygının   liyakatın ol-
masınısöyleyen Sahim-Sen Baş-
kanı Özlem Akarken, ‘‘Eğitime
verilen değer her geçen gün
azalmakta, yeni eğitim politika-
ları ile geleceğimiz karanlığa sü-
rüklenmekte. Çalışma koşulları
her gün daha da zorlaşmakta,
memur emeklileri ise yok olma
tehlikesiyle karşı karşıya kalıyor
ve geçinmekte zorlanıyorlar’’
dedi.

Sıkı para politikası 
çözüm değil

Enflasyonun somut gerçekleri,
sıkı para politikalarının enflas-
yonu düşürmediğini, alım gü-
cünü zayıflattığını ve geçim
zorluklarını artırdığını göster-
mekte. Adil ve doğru sonuçlara
ulaşmak için siyasetin ve karar
vericilerin, enflasyonun sebebini
emekçiler ve emekliler gibi gös-
termekten vazgeçmesi gerek-
mekte. Dünya Enflasyon
Ligi'nde üçüncü sıradaki yeri-
mizi istikrarlı bir şekilde koru-
maktayız. Mevcut sıkılaştırma
politikaları ve faiz artırımlarının
enflasyonu düşürmeyi amaçla-
dığını, ancak bu politikaların
üretim ve yatırımı olumsuz etki-
lediğini, gelir dağılımını bozdu-
ğunu ve adaletsizliği
derinleştirdiğini vurgulayan
Akarken, "Sıkılaştırma politika-
ları, alım gücünü eritiyor ve
geçim sıkıntısını büyütüyor.

Ekonominin düzelmesi için üre-
time ve yatırıma öncelik veril-
mesi gerekmektedir." dedi.

Venezuela gibi oluyoruz

Yeni ekonomi yönetiminin bir
yılı neredeyse dolmak üzere ve
ülkemiz enflasyonda kıyaslama
olacak belki ama  Venezuela’dan
bile kötü duruma çekilmekte.
Düşük emekli maaşlarımızın iki
nedeni var; emekli maaşı hesap-
lama sisteminin 2000 ve 2008’de
değiştirilmesi ve TÜİK’in enflas-
yon verilerini açıklama şekli etki-
lemekte. Katsayılarda
düzenleme yapılmaması ve

emekliliğe yansıyan maaş siste-
minin oluşturulmaması da bu
duruma katkı sağlamakta oldu-
ğunu belirten Akarken, ‘‘Örne-
ğin, emekli maaşı Temmuz’da
ENAG’a göre %40 civarında
artmalı. Her dönem enflasyon
kayıplarının etkilerini halkımız
yaşamakta ve yaşamaya devam
etmekte. Seyyanen zamların
emeklilere verilmemesi ve isten-
memesi büyük bir eksikliğe yol
açmakta. Halkımız, katsayı dü-
zenlemeleri ile emekliliğe yansı-
yan değişiklikler ve her zaman
söylediğimiz gibi vergide adalet
bekliyor.’’ dedi.

EMEKLI YOK
OLMAYA
TERK EDILDI

EMEKLI YOK
OLMAYA
TERK EDILDI

EMEKLI YOK
OLMAYA
TERK EDILDI

EMEKLI YOK
OLMAYA
TERK EDILDI

EMEKLI YOK
OLMAYA
TERK EDILDI

EMEKLI YOK
OLMAYA
TERK EDILDI

Adalet için
çabalıyoruz

ANIL
BODUÇ

HaBEr

2024- TUS 1. Dönem yerleştirme
sonuçları açıklandı. Birçok branşta
kontenjanlar boş kaldı. Son yıllarda
özellikle çocuk ve cerrahi alanının
tercih edilmemesi bu TUS tercih dö-
neminde de devam etti. Başakşehir
Çam ve Şakura Şehir Hastanesi’nde
çocuk sağlığı ve hastalıkları bölü-
münde açılan 30 kontenjanın 28’i boş
kaldı. Hekimler, yeni çocuk hekimi ve
cerrah yetişmeyeceğinin kaygısını ya-
şıyor.

Çocuk branşı boş kaldı

Açıklanan TUS sonuçlarına göre Ba-
şakşehir Çam ve Şakura Şehir Has-
tanesinde çocuk hastalıkları
branşında açılan 30 Pediatri kadro-
sundan sadece ikisi tercih edildi, 28
kadro ise boş kaldı. Aynı hastanede
çocuk cerrahisi bölümü için açılan 6
kontenjandan ise sadece 1’i dolarken,
göğüs cerrahisi için açılan 3 konten-
jandan biri tercih edildi. İstanbul’da
Bağcılar Eğitim ve Araştırma (EAH)
Hastanesi’nde açılan 15 kadronun
tamamı, İstanbul EAH (Samatya)’da

açılan 6 kadronun tamamı ve yine
Haseki EAH’da açılan 13 Pediatri
kadrosu tercih edilmeyerek boş kaldı.

Halk sağlığı olumsuz etkilenir

Yaşanan sorunun uzun süredir
devam ettiğine ve giderek kaygı verici
hale geldiğine dikkat çeken Türk Ta-
bipleri Birliği (TTB) 2. Başkanı Doç.
Dr. Ali İhsan Ökten “Özellikle çocuk
ve cerrahi branşlarında bu sorun var.
Böyle giderse çocuklarımızı tedavi
edecek hekim bulamayacağız” uyarı-
sını yaptı. Beyin, kalp, göğüs gibi cer-
rahi branşların da çok tercih
edilmediğini belirten Doç. Dr. Ökten
“Bu bölümlerde yoğun çalışma, ağır
nöbetler var. Malpraktis davaları ve
sağlıkta şiddetin de yoğun olduğu bu
bölümler boş kalıyor. Hekimlik mes-
leğinin itibarsızlaştırılması, ekonomik
ve özlük hakların geriye gitmesi de
buna yol açıyor. Bu durum halk sağ-
lığını olumsuz etkileyecek. Bu branş-
ların tercih edilmesi için ekonomik ve
özlük hakların iyileştirilmesi gerek”
dedi. HABER MERKEZİ

15 TEMMUZMillet Bahçesi’nde yürüyüş
yapan bir hanımefendi, Esenler Belediye
Başkanı M. Tevfik Göksu ile karşılaştı. Ko-
şarak Göksu’nun yanına gelen vatandaş ile
Başkan arasında samimi bir diyalog ya-
şandı. Esenler Belediyesi’nin Çevre, Şehirci-
lik ve İklim Değişikliği Bakanlığı ile hayata
geçirdiği Türkiye’nin en büyük kentsel dö-
nüşüm projesinde hak sahibi olan ve bu-
rada yaşamını sürdüren vatandaş Başkan
Göksu’ya evleri için teşekkürlerini iletti.

Hakkınızı helal edin

Evler yapılmadan önce olumsuz yönde
çok şeyler söylendiğini, evlerin kendilerine
verilmeyeceğinin bile dillendirildiğini ve
kendilerinin büyük tereddüt yaşadıklarını
dile getiren vatandaş “Evler için çok teşek-
kür ederiz. Yüz yüze teşekkür etmek iste-
dim. Bizi aldatırlar… Küçük ev verirler…
Çok şey söylediler. Hakkınızı helal edin.
Her sabah kalktığımda diyorum Rabbim

sebep olan herkesten Allah razı olsun.”
Sözleriyle samimi duygularını ifade etti.

Bize moral veriyor

Bu teşekkürler karşısında Başkan Göksu da
vatandaşa teşekkür ederek, “Bizim de hak-
kımız helal olsun. Allah huzur içerisinde
oturmayı nasip etsin.” şeklinde karşılık
verdi. Bu içten sözler Göksu’nun yıllardır
sürdürdüğü kentsel dönüşüm projelerinin
ve vatandaşların yaşam kalitesini artırmaya
yönelik çabalarının ne kadar değerli oldu-
ğunu bir kez daha gösterdi. Esenler Bele-
diye Başkan M. Tevfik Göksu, kentsel
dönüşümün çok zor bir iş olduğunu, sabır
ve samimiyet gerektirdiğini vurgulayarak,
“Vatandaşlarımızın bu şekilde samimi duy-
guları bize moral ve motivasyon oluyor.
Bizim tek derdimiz vatandaşımızı çürük bi-
nalardan kurtarmak ve sonunda da bu şe-
kilde hayır dualarını alabilmek” dedi.
HABER MERKEZİ

TUS 1. dönem yerleştirme sonuçları endişe yarattı. Birçok hastanede çocuk branşı boş kalırken,
cerrahi branşlar da dolmadı. Hekimler, “Böyle giderse çocuk hekimi ve cerrah yetişmeyecek” dedi

Yakında doktor
bulamayacağız!

Mayıs ayı enflasyon verilerini değerlendiren, memur ve memur
emeklilerinin yaşadığı sıkıntıları dile getiren Sağlık Hizmetleri Sen-
dikası (SAHİM-SEN) Başkanı Özlem Akarken, “Özellikle emeklileri-
miz yok olmaya terk edildi. Ülkemiz enflasyonda kıyaslama olacak
belki ama  Venezuela’dan bile kötü duruma çekilmekte” dedi

Kamu çalışanlarının maaşları-
nın enflasyona ayak uydur-
makta yetersiz kaldığını ve
tasarruf düzenlemeleri ile bu
durumun daha da kötüleşti-
ğini belirten Akarken, "Kamu
çalışanlarının ekonomik du-
rumlarının iyileştirilmesi için
ek zam ve refah payı şarttır.

Kamu çalışanları, bu ülkenin
bel kemiğidir. Onların hakla-
rını korumak ve refah seviyele-
rini yükseltmek için
mücadelemizi sürdüreceğiz."
dedi ve sözlerine devam eden
Akarken, ‘‘Sağlık kurumla-
rında çalışanların tek kalem
maaş talepleri karşılanmalı,
giyim yardımı, yemek bedeli
indirimli ulaşım kartı ve nöbet
ücreti gibi ödemeler günümüz
koşullarına uygun makul sevi-
yelere gelmesi talep edilmekte.
Amacımız, “Yaşamak ve ya-
şatmak” idealimizi hayata ge-
çirmek. Taleplerimizde,
mücadelemizde her zaman
Atatürk ilke ve inkılaplarının
izinde, T.C. Anayasası ve yargı
kararlarının uygulanması ve
hak, hukuk, adaletin sağlan-
ması için çabalamaktayız.’’
ifadelerini kullandı.

Sistem tersine çevrilmeli
Sağlık Bakanlığı veya iktidarın bu sorunları
tespit edecek bir plana sahip olmadığını dile
getiren Doç. Dr. Ökten “Türkiye’de bir de
pratisyen ve aile hekimi açığı var. 1 aile he-
kimine 3 binden fazla hasta düşüyor.
Bunun yarı yarıya düşürülmesi ve aile he-
kimi sayısının da artırılması gerekiyor. Daha

sağlıklı bir toplum için koruyucu sağlık hiz-
metleri güçlendirilmeli. Bu güçlendirilirse
bu kadar uzman hekime de ihtiyaç kalmaz.
Sağlık Bakanlığı’nın bütçesinin yüzde 30’u
koruyucu sağlığa, yüzde 70’i tedavi edici
hizmetlere gidiyor. Bunu tersine çevirecek
sağlık politikaları gerekli” diye konuştu.  

İşçilerin iş bırakma eyleminden sonra açıklama yapan Kartal Belediye Başkanı Gökhan
Yüksel, “Mayıs ayının içerisindeyiz, vergi ayındayız. Mayısın sonuna kadar hiçbir çalışan

arkadaşımızın hiçbir alacağı kalmaz” demişti.

Kartal Belediyesi’nde çalışan işçiler ala-
caklarının ödenmesi üzerine tam gün iş ya-
vaşlatma eylemi gerçekleştirdi. DİSK’e bağlı
Genel-İş İstanbul anadolu Yakası 4 No’lu
Şubesinde örgütlü olan Kartal Belediyesi iş-
çileri, alacaklarının ödenmemesi nedeniyle
7 Mayıs günü tüm birimlerde yarım gün iş
bırakmıştı. İşçilerin iş bırakma eyleminden
sonra açıklama yapan Kartal Belediye Baş-
kanı Gökhan Yüksel, “Mayıs ayının içerisin-
deyiz, vergi ayındayız. Mayısın sonuna
kadar hiçbir çalışan arkadaşımızın hiçbir
alacağı kalmaz” demişti.

İşleri yavaşlattılar

Yapılan açıklamaya rağmen ödemeler yine
eksik yatırıldı. Bunun üzerine Genel-İş İs-
tanbul anadolu Yakası 4 No’lu Şubenin
çağrısıyla Kartal Belediye işçileri bir kez
daha tam gün iş yavaşlatmaya eylemi ger-
çekleştirdi. Yapılan görüşmelerin ardın-
dan; maaşların Haziran 15’de tam olarak
yatırılması; Mart ve Nisan ayından kalan
mesai ücretlerin ise 12 temmuz tarihine
kadar yatırılması, Mayıs maaşı ile Haziran
ayında alınması gereken 26 günlük ikra-
miye için ise bayram sonrası tekrar görü-
şülmesi konusunda alınan karaların
ardından eylem takvimi sonlandırıldı.
HaBEr MErKEZİ
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ZAYİ İLANI
Geçici kimlik belgemi kaybettim. hükümsüzdür.  

İYAD NAANAA

TOPLADILAR!
40 TORBA COP

B eylikdüzü Belediyesi, 5 Haziran
Dünya Çevre Günü kapsa-
mında “Denizler Kolay Kirle-

necek Kadar Küçük, Zor Temizlenecek
Kadar Büyük” sloganıyla Gürpınar sa-
hilinde farkındalık yaratacak bir etkin-
liğe imza attı. Marmara Denizi’ne kıyısı
olan ilçe belediyeleriyle eş zamanlı ola-
rak gerçekleştirilen etkinlikte, kıyı ve
deniz dibi temizliği yapıldı. Çevre Ko-
ruma ve Kontrol Müdürlüğü’nün orga-
nize ettiği programda Beylikdüzü
Belediyesi Nefes Sualtı Dalış Ekibi ile
Guru Dive Doğa Sporları ve Eğitim
Merkezi Dalgıç Ekibi deniz dibi temiz-
liği yaparak denizden cam şişe, telefon,
plastik ambalaj ve metal kutu gibi atık-
ları çıkardı.  Etkinlik kapsamında ayrıca
Beylikdüzü Belediyesi ekipleri ile Ker-
van İyilik Takımı üyeleri Gürpınar Sa-
hili ve Piri Reis Parkı’nda temizlik
çalışması yaptı. Çıkarılan atıklar, farkın-

dalık yaratmak için bir süre sahilde ser-
gilendi. 

Farkındalık istiyoruz

Beylikdüzü’nde çevreye duyarlılığın had
safhada olduğuna dikkat çeken Beylik-
düzü Belediyesi Çevre Koruma ve
Kontrol Şefi Tuncay Canpolat, “Beylik-
düzü, insanların nefes aldığı; doğasıyla,
manzarasıyla ve temizliğiyle dikkat çek-
tiği bir bölge. Bugün burada 40 torba
çöp topladık. Bunların içeriği genel ola-
rak ambalaj atıklarından oluşuyor.
Bizim amacımız çevre temizliği konu-
sunda bir farkındalık yaratmak. İnsan-
ların bu güzel manzarada doğanın
tadını çıkarmasını, burayı nasıl görmek
istiyorlarsa öyle bırakmalarını istiyoruz.
Bu konularda bize destek olurlarsa ina-
nın gücümüzü daha farklı ve daha
büyük projelerde kullanabiliriz” ifadele-
rini kullandı. HABER MERKEZİ

Beylikdüzü Belediyesi, 5 Haziran Dünya Çevre Günü kapsamında Gürpınar
sahilinde kıyı ve deniz dibi temizliği gerçekleştirdi. Beylikdüzü Belediyesi Çevre
Koruma ve Kontrol Şefi Tuncay Canpolat, “Bugün burada 40 torba çöp
topladık. Bunların içeriği genel olarak ambalaj atıklarından oluşuyor” dedi
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ÇEVRE İÇİN 
YÜRÜDÜLER
Maltepe'de de “Dünya Çevre
Günü" etkinlikleri kapsamında
öğrenciler çevre yürüyüşünde
bir araya geldi. Yürüyüşün ar-
dından İdealtepe 100. Yıl Par-
kında birbirinden eğlenceli
etkinlikler düzenlendi. Etkinlik-
ler kapsamında Trio Enstrü-
mantal tarafından müzik
dinletisi,  şiir dinletisi, ileri dö-
nüşüm sergisi, geri dönüşüm
farkındalığı oyunları, atık bas-
ketbolu oyunu düzenlendi. Ay-
rıca eğlenceli yüz boyama,
tekstil atıklarından bez çantası
yapımı, fide ekimi atölyeleri dü-
zenlenirken, bilgilendirici stant-
lar da kuruldu. Etkinliğin
sonunda tüm katılımcılar hatıra
fotoğrafı çektirdi.

Öğrenciler fidan dikti
Beyoğlu Belediyesi tarafından Baruthane Ekolojik Mahalle Bahçesi’nde düzenlenen Dünya
Çevre Günü etkinliğinde ilkokul öğrencileri ağaç dikimi ve atölye çalışması gerçekleştirildi

5 Haziran Dünya Çevre
Günü Beyoğlu’nda özel et-
kinliklerle kutlandı. Be-

yoğlu Belediyesi tarafından
Baruthane Ekolojik Mahalle Bah-
çesi’nde gerçekleştirilen etkinlikte ilk-
okul öğrencileri ile birlikte ağaç
dikimi ve atölye çalışmaları yapıldı.
Renkli görüntülere sahne olan etkin-
liğe farklı okullardan yaklaşık 120
öğrenci katıldı. Programın başında
öğrencilere görevliler tarafından ilk
olarak Dünya Çevre Günü’nün
önemi anlatıldı. Konuşmaların ar-
dından öğrenciler fidan ve ağaçları
bahçede hazırlanmış olan alana dikti.
Programa Beyoğlu Belediye Başkan
Yardımcısı Recep Yamak da katıldı.

Amaç; duyarlılık

Beyoğlu Belediye Başkan Yardımcısı
Recep Yamak etkinliği çocuklara

çevre duyarlılığı katmak amacıyla dü-
zenlediklerini belirterek “Öncelikle
tüm ülkemizin ve çevremizin Dünya
Çevre Gününü kutluyorum. Çocuk-
larımıza çevre duyarlılığını aşılamak
için bir etkinlik yapıyoruz. Bunu kav-
rayabileceklerine inanıyoruz. Bu et-
kinliklerin amacı da onlara çevre
duyarlılığı kazandırmak. Zamanla da
geri dönüşünün güzel olacağını tah-
min ediyorum” diye konuştu. İklim
Değişikliği ve Sıfır Atık Müdürü
Canan Özgür ise “Dünya Çevre Gü-
nü’müz kutlu olsun. Bugün bütün
çocuklarımızla birlikte burada yaptı-
ğımız çalışmalar toprağın önemini
anlatmaktı. Çevremiz biliyorsunuz
çok fazla kirleniyor. Çevre kirliliğini
önlemek için yaptığımız çalışmalar-
dan bir diğeri ise geri dönüşüm ve
geri kazanımın gerçekleştirilmesi”
ifadelerini kullandı. DHA

Kayyum tartışması!

TBB'nin yeni yönetiminin belirleneceği
Meclis toplantısı, Ankara'da yapıldı. En
yaşlı üye sıfatıyla Mardin Büyükşehir Bele-

diye Başkanı Ahmet Türk'ün başkanlık ettiği toplan-
tıda, Divan Heyeti oluşturuldu. Ahmet Türk,
Hakkari Belediye Başkanı Mehmet Sıddık Akış'ın İç-
işleri Bakanlığı'nın kararıyla kayyum atanarak Hak-
kari Belediye Başkanlığı'ndan uzaklaştırılmasını
kınadıklarını söyledi. Salonda bulunan bazı AK Par-
ti'li ve MHP'li belediye başkanları, 'Biz kınamıyoruz'
diyerek tepki gösterdi. 

İki aday çıktı

Ahmet Türk'e tepki gösteren belediye başkanları, ka-
rarın hukuki olduğunu söyledi. Bazı belediye başkan-
ları da kararın siyasi olduğunu savundu.
Tartışmalardan sonra, birliğin 2023 yılı faaliyet ra-
poru ve 2023 yılı bütçe kesin hesabı görüşüldü. Ar-
dından TBB Başkanlığı'na aday olan İstanbul
Büyükşehir Belediye Başkanı Ekrem İmamoğlu ve
Trabzon Büyükşehir Belediye Başkanı Ahmet Metin
Genç'in başkanlık divanı ve encümen üyelerinden
oluşan listesi katip üyelerce okundu. DHA

Türkiye Belediyeler Birliği (TBB) Meclis
Toplantısı'nda, Hakkari Belediye
Başkanlığı'na İçişleri Bakanlığı tarafından
kayyum atanması nedeniyle tartışma çıktı

Halay çekip 
dans ettiler
AtAşehir Belediyesi Kadın ve Aile hiz-
metleri Müdürlüğü ile 118-Y Ahenk Lions
Kulübü iş birliğiyle gerçekleştirilen pro-
jeyle; Ataşehir’de yaşayan 40 engelli
çocuk ve genç, anneleriyle birlikte yelken
sporunu deneyimlediler. engelli bireylerin
sosyal hayata katılımını desteklemek ve
sporun herkes için ulaşılabilir olduğunu
göstermek amacıyla Setur Kalamış Mari-
na’da yapılan etkinlikte çocuklar ve genç-
ler unutulmaz anlar yaşadı. Profesyonel
eğitmenler eşliğinde, çocuklar yelken
sporu hakkında bilgi edinip uygulamalı
olarak deneyimleme fırsatı buldular.

Sertifika verildi

etkinlikte, yedi yelkenli tekneyle denize
açılan engelli çocuk ve gençlere kaptanlar
tarafından temel yelkencilik eğitimi verildi.
Yaklaşık 2 saat boyunca teknelerle de-
nizde gezen çocuklar, eğitim sonrası ma-
rinaya geri döndüler ve müzik eşliğinde
halay çekip dans ettiler. etkinliğin biti-
minde eğitim alanlara sertifika verildi.

Altınbaş Üniversitesi Mahmutbey Dilmenler Cad. No:26 
Bağcılar / İSTANBUL
Mali İşler, Bütçe ve Satınalma Daire Başkanlığı
0212 604 01 00
satinalma@altinbas.edu.tr

Birim:
Telefon:
E-posta:

Dijital Medya Reklam Hizmeti Alımı İhalesi
Altınbaş Üniversitesi Öğrenci Dekanlığı
Tercih Dönemi, Yatay Geçiş ve Lisansüstü Reklam HizmetiYeri:

Miktarı:

İHALE 
DOKÜMANLARININ 
TEMİN ADRESİ
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M ilyonlarca öğrenci, 8-9 Haziran tarih-
lerinde gerçekleşecek olan Yükseköğ-
retim Kurumları Sınavında (YKS) ter

dökmeye hazırlanıyor. Bütün yıl vermiş oldukları
mücadelenin karşılığını alacakları bu sınavda
öğrencileri sınav stresi sardı. Peki öğrencilerdeki
bu sınav stresi nasıl azaltılabilir? Birçok öğren-
cinin kabusu haline gelen sınav stresine karşı
Uzman Klinik Psikolog İrem Bulut, öğrencilere
altın niteliğinde önemli tüyolar verdi.

Hedeflerinizi hatırlayın

Bütün yıl belirlemiş olduğunuz hedefinize
ulaşmaya çok az kaldı. Belirlediğiniz hedefiniz
için gece gündüz çalıştığınızı mutlak suretle ken-
dinize hatırlatın. Neden bu sınavı geçmek istedi-
ğinizi, hayatınızda oluşacak değişiklikleri ve
hedeflerinizi kendinize hatırlatın. Hedeflerinizi
düşünmek sizlerin motivasyonunuzu artıracak ve
kaygınızı biraz olsun azaltacaktır.

Beslenmenize dikkat edin

Sınav öncesinde sizi mutlu eden sevdiğiniz ya-
rarlı besinleri tüketin. Bu süre zarfında bes-
lenme oldukça önemlidir. Şekerli gıdalar ile

kaygı arasında oldukça önemli bir ilişki vardır.
Şekerli gıdaları aşırı tüketmek yerine düzenli bir
şekilde sınırlı çikolata vb şekerli gıdaları tükete-
rek kaygınızı azaltabilirsiniz. Sınav öncesinde
sizin ve bedeninizin alışık olduğu rutin beslenme
düzenine devam edin aksi bir beslenme düzenin-
den kaçının, vücudu alışık olduğundan daha az
bir miktarda besinsiz bırakmayın aksi halde
enerji kaybı ortaya çıkabilir.

Bedeninize önem verin

Bazı öğrenciler sınava az bir süre kalmış olsa
da uzun çalışma saatleri ile ders çalışmaya
devam etmekte. Bu durum artan zaman baskısı
sonucunda öğrencide olan sınav kaygısını daha
da artırmakta ve üst düzey uyarılmış olan sinir
sistemini olumsuz etkilemektedir. Çalışma süre-
lerini artırmak için içilen çay ve kahve gibi içe-
cekler ellerde titreme, dikkat ve konsantrasyon
güçlüğü gibi huzursuzluk hallerine sebep olabilir.
Mümkün olduğunca sınava son günler kala bu
tarz içecekleri aşırı kullanmaktan kaçının. Bede-
ninizde mevcutta olan stresi daha da 
tetiklemeyin.

Uykunuza özen gösterin

Uyku düzeninize sınava son günler kala özen
gösterin. Geç uyuyup geç kalmak yada geç uyu-
yup erken kalmak gibi uyku düzensizlikleri öğ-
renme, mantık yürütme, dikkat ve
konsantrasyon üzerinde olumsuz etkilere neden
olmaktadır. Bazı öğrenciler 8 saatlik uykunun

kendileri için yeterli bir süre olduğunu düşünür-
ler ve bu sürenin altında bir süre uyudukları
zaman kendilerinin başarısız olduklarına inanır-
lar ve paniğe kapılabilirler. Bu durumda bazı ai-
leler bu durumu istemeyerekte olsa büyütüp
sınav öncesi “dün gece çok az uyumuştun, keşke
daha çok uyuyabilseydin, inşallah bu durum sı-
navını olumsuz etkilemez” gibi konuşmalar ile
öğrencinin kaygısını artırırlar. Unutulmamalıdır
ki her insanın kendi vücudunun alışık olduğu bir
uyku periyodu vardır. Burada yapılmaması gere-
ken tek şey sınav öncesi; ne daha çok, ne daha
az uyumak, günlük uyku ritminize uygun bir sa-
atte uyuyup uyanmaktır.

Kaygının arttığı noktada 
geçmiş başarılarınızı düşünün

Kaygı sempatik sinir sistemini aktif hale gel-
mesine neden olur. Sempatik sinir isteminin aktif
olması halinde vücutta savaş ya da kaç uyarısı
verilmektedir. Kontrol edilemeyen ve yönetileme-
yen kaygı, psikolojik açıdan olumsuz etkiler bı-
rakmaktadır. Bu noktada kaygınızın arttığını
fark ettiğiniz noktada geçmiş başarılarınızı ha-
tırlayarak kendinize olan güveninizi tazeleyin.
Geçmişte yaşamış olduğunuz zorlukları hatırla-
mak ve geçmişte o zorlukları aştığınızı fark
etmek motivasyon anlamında sizi yükseltecektir.

Negatif düşünceleri olumlu 
düşünce ile değiştirin

İçinizdeki olumsuz düşünceleri yönetin.

Kendinize güvenerek işe başlayın, herkesin
nasıl yaptığını ve sizin yapamamanız için bir
sebep olmadığını düşünün. Yaptığınızı düşün-
düğünüz hatalarınızı bu noktada düşünmeyin.
Olumsuza odaklanmak yerine, yaptığınız
olumlu davranışları düşünün. “Yeterince ders
çalışmadım, keşke daha fazla çalışsaydım”
yerine “herkesin çalışma potansiyeli farklı
benim elimden bu kadarı geldi ve bunu yap-
tım” şeklinde düşüncelerinizi yönlendirin.

Mücadeleci ruh halinizi koruyun

Zorluklarla karşılaştığınız nok-
tada pes edip kaçmak yerine, üze-
rine gidip daha fazla çaba
gösterme motivasyonunuzu ko-
ruyun. Unutmayın ki engeller
aşılmak için vardır ve engel-
ler sizi hedefinize bir adım
daha da yaklaştıracaktır.
Her engel aşıldıkça öz gü-
veni-
niz
daha
da arta-
cak ve
kendinize
güveniniz
daha da
tazele-
necek-
tir.

Sınav stresinin en önemli nedeninin aşırı heyecan olduğunu da vurgulayan
Uzman Klinik Psikolog İrem Bulut, heyecanın önüne geçilmesi ve sakinliğin

sağlanması için sizlere şu şekilde önerilerde bulundu:
1. Stresten Uzak Durun: Odaklanmanızın önünde engel teşkil eden

aktivitelerden uzak durun. Kendinizi ve bedeninizi rahatlatan aktivite-
lere yönelin.

2. Sınav Stratejisi Belirleyin: Hangi dersten başlayacağınızı, za-
manınızı nasıl yöneteceğinize dair plan yapın. Provalar ve planlar

deneyimlemiş hissi vereceği için heyecanınızı da dizginleyecektir.
3. Aile Üyelerinden Destek Alın: Aile üyeleriniz, arkadaşları-

nız size sevgi, şefkat ve dayanışma gösterirler. Onlar ile ileti-
şim halinde olmak stresinizi ve kaygınızı paylaşmak
moralinizi de yükseltir.

4. Düzenli Uyku: Uykunuz düzenli olsun, günlük 7-8 saat
uyuma konusunda kendinizi programlayın.

5. Hobilerinize Yönelin: Motivasyon sağlayıcı hobileri-
niz varsa kesinlikle yapın.

6. Ders Çalışmayı Bırakın: Son ana kadar ders çalış-
mayın, sınavdan önce gevşeme yöntemleri uygulayın.

7. Rahat Kıyafetler: Bedeninizin rahat olacağı kı-
yafetleri tercih edin, dar ve hava almayan kıyafetler
yerine pamuklu terletmeyen ve bol giysiler giyin.

Son ve en önemlisi sınav günü erkenden yola
çıkın, kendinize ina-
nın ve güve-
nin!

psikologirembulut@hotmail.com

İrem bulut
damgaweb@gmail.com

HEYECANA DiKKAT!HEYECANA DiKKAT!HEYECANA DiKKAT!HEYECANA DiKKAT!HEYECANA DiKKAT!HEYECANA DiKKAT!HEYECANA DiKKAT!HEYECANA DiKKAT!HEYECANA DiKKAT!

Sınav StreSi ile Sınav StreSi ile Sınav StreSi ile Sınav StreSi ile Sınav StreSi ile Sınav StreSi ile Sınav StreSi ile Sınav StreSi ile Sınav StreSi ile 
başa çıkmak için tavsiyeler
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israil ordu-
sundan yapılan
açıklamaya

göre, Halevi, ülkenin kuze-
yinde Lübnan sınırına
yakın bir bölgeyi ziyaret
etti. Lübnan sınırında 8
Ekim'den bu yana yaşanan
gerilime işaret eden Halevi,
Hizbullah'ın "ağır bedel
ödediğini" savundu. Hal-
evi, Hizbullah'ın son gün-
lerde saldırılarını
artırdığına işaret ederek, "Bir karar verilmesi gere-
ken noktaya yaklaşıyoruz, İsrail ordusu saldırıya
geçmeye hazır." ifadesini kullandı. Gazze Şeridi'ne
7 Ekim 2023'ten bu yana saldırılarını sürdüren İs-
rail, kuzey sınırında da Lübnan Hizbullahı ile ça-
tışıyor. Bu çatışmalarda 325 Hizbullah mensubu,
65 Lübnanlı sivil, 19 Emel Hareketi, 13 Hamas,
15 İslami Cihad mensubu ile 14 İsrail askeri ve 10
İsrailli sivilin öldüğü bildirilmişti. AA

rusya Dışişleri Bakanı Sergey Lavrov,
Afrika temasları kapsamında gittiği
Kongo’da basın mensuplarına ko-

nuştu. Lavrov, Fransa’nın Ukraynalı askerleri eğit-
mek üzere eğitmen göndermesi konusunda, “Rus
Silahlı Kuvvetleri için kesinlikle meşru bir hedef
teşkil etmektedirler” dedi. Rusya Dışişleri Bakanı
Lavrov, konuyla ilgili yaptığı açıklamada, “Fransız
eğitmenler meselesine gelince, bu konuda haliha-
zırda Ukrayna'da çalıştıklarına dair pek çok
somut olgu olduğuna inanmak için sebeplerim
var. Fransız Silahlı Kuvvetleri mensubu ya da sa-
dece paralı asker olup olmadıklarına bakılmaksı-

zın, Rus Silahlı
Kuvvetleri için kesinlikle
meşru bir hedef teşkil
etmektedirler” ifadele-
rini kullandı. Ukrayna
Genelkurmay Başkanı
Oleksandr Sırskiy,
geçen hafta yaptığı
açıklamada, Fransa’nın
Ukrayna ordusu asker-
lerini eğitmek için Uk-
rayna topraklarına
eğitmen göndereceğini
belirtmişti.

Kana doymadılar!

Fransa'ya tehdit!

İsrail Genelkurmay Başkanı Herzi Halevi,
Lübnan sınırında Hizbullah ile yaşanan
gerilime işaret ederek, “Bir karar verilmesi
gereken noktaya yaklaşıyoruz, İsrail ordusu
saldırıya geçmeye hazır” dedi

Belçika Başbakanı Alexander de Croo,
Gazze'de ateşkes ve esirlerin salıverilmesine
ilişkin plan hakkında Filistin Başbakanı

Muhammed Mustafa ile görüştü. De Croo, sosyal
medya hesabından yaptığı açıklamada, Filistin Baş-
bakanı Mustafa ile yaptığı telefon görüşmesinde
Gazze'de insani yardımların dağıtımını geliştirme fır-
satlarını ve Gazze'nin gelecekte Filistin Yönetimi ta-
rafından idaresini ele aldıklarını ifade etti. Daha
sonra Belçika'nın resmi haber ajansı Belga'ya konu-
şan De Croo, şunları kaydetti: "Filistinliler bu planı,
iki tarafı masa etrafında bir araya getirmek için iyi bir
temel olarak görüyor. Ancak müzakerelerin yalnızca
ateşkes ve esirlerin serbest bırakılmasına değil, aynı
zamanda Filistin topraklarının yönetimine, insani
yardıma erişime, güvenlik garantisine ve okulların ye-
niden inşasına da odaklanmasını istiyorlar çünkü
bugün yüzbinlerce çocuk eğitime erişemiyor."

3 aşamadan oluşan ateşkes

De Croo, geçen hafta Washington'a giderek ABD
Başkanı Joe Biden ile görüşmüştü. Görüşmenin ar-
dından Belçika Başbakanı, Biden'ın kendisinden Fi-
listin'i müzakere masasına oturmaya ikna etmesini
istediğini söylemişti. Belçika basınına göre, De Croo,
görüşmesinin sonuçlarını Biden'a bildirecek.  ABD
Başkanı Biden, İsrail'in Gazze'deki ateşkes ve esirlerle
ilgili yeni bir öneride bulunduğunu duyurmuştu. İs-
rail'in 3 aşamadan oluşan yeni bir ateşkes önerisi
sunduğunu belirten Biden, bunun ilk aşamada 6 haf-
talık ateşkes sürecinde İsrail'in Gazze'deki yerleşim
yerlerinden çekilmesini ve tarafların elindeki esirlerin
bir bölümünün serbest bırakılmasını öngördüğünü
bildirmişti. İlk aşamada, "İsrail güçlerinin Gazze'deki
yerleşim yerlerinden tam olarak geri çekileceğini"
açıklayan Biden, aynı süreçte öncelikle yaşlıların ve
kadınların bulunduğu esirlerin serbest bırakılmasının
ve Gazze'ye insani yardımların artmasının öngörül-
düğünü ifade etmişti. AA

Arabulucu Belçika!

ZALiMLiK iÇiN GARANTi iSTiYORLAR!

De Croo, ABD Başkanı Biden'ın isteği üzerine Fil-
istin Başbakanı Muhammed Mustafa ile görüştü

İsrail devlet televizyonu
KAN'da yer alan haberde,
Savaş Kabinesi toplantısında

Tel Aviv yönetimi ile Hamas arasındaki
esir takası mutabakatına ilişkin giri-
şimlerin ele alındığı aktarıldı. Savaş
Kabinesinin Hamas ile muhtemel an-
laşmada, "esir takası mutabakatının
ihlal edilmesi halinde" İsrail ordusunun
Gazze'ye yönelik saldırılarına devam
etmesine izin verileceği yönünde
ABD'den garanti talep etmeye karar
verdiği ifade edildi. Adı açıklanmayan

bir İsrailli yetkilinin ise Savaş Kabine-
sinin oy birliğiyle aldığı bu kararın, esir
takası mutabakatına varılması olasılı-
ğını azaltacağını dile getirdiği kayde-
dildi.

Savaşı durduramayız

İsrail Başbakanı Binyamin Netanyahu,
3 Haziran'da Meclis Dış İlişkiler ve Sa-
vunma Komitesi'nde yaptığı konuş-
mada, ABD Başkanı Joe Biden'ın
açıkladığı öneriye karşı çıkmıştı. Bi-
den'ın, Gazze'ye saldırıları sona er-

dirme yönündeki teklife ilk tepkisini
veren Netanyahu, İsrail'in önerdiği ile
Biden'ın sunduğu teklif arasında "boş-
luklar" olduğunu öne sürmüş, "Esirlerin
salıverilmesi için savaşa 42 gün ara
verebiliriz ama savaşı durduramayız."
demişti. Aşırı sağcı Maliye Bakanı Be-
zalel Smotrich ve Ulusal Güvenlik Ba-
kanı Itamar Ben-Gvir, Netanyahu'yu,
ABD Başkanı Biden'ın açıkladığı ateş-
kes teklifini kabul etmesi durumunda
hükümeti devirmekle tehdit etmişti.
AA

İsrail yönetiminin muhtemel "esir takası mutabakatının ihlal edilmesi halinde", Gazze Şeridi'ne saldırılara
devam etmesine izin verilmesi yönünde, ABD'den "garanti" talep etmeye karar verdiği belirtildi

Hindistan'da yaklaşık 6 hafta süren 7 aşamalı genel seçimleri,
Başbakan Narendra Modi'nin başında olduğu Bharatiya Janata Partisi
(BJP) liderliğinde kurulan Ulusal Demokratik İttifakı (NDA) kazandı

H indistan Seçim Kurulunun veri-
lerine göre, 19 Nisan'da başlayıp
1 Haziran'da sona eren genel se-

çimde sayım sona erdi.  Seçmen sayısının
yaklaşık 970 milyon olduğu ülkede, federal
parlamentonun alt kanadı Halk Meclisi
(Lok Sabha) üyelerini belirleyen seçimler-
den galip çıkan, Hindistan Başbakanı Mo-
di'nin başında olduğu BJP liderliğinde
kurulan NDA oldu. Hint basınında yer
alan verilere göre, çok partili parlamenter
demokrasiyle yönetilen Hindistan'da, par-
lamentonun Halk Meclisi kanadındaki
543 sandalyenin 295'ini NDA kazandı.
NDA, 2019 seçimlerinde 353 sandalye,
2014 seçimlerinde ise 336 sandalye kazan-
mıştı. Modi, bu yılki seçim kampanya dö-
nemi boyunca NDA'nın 400 sandalyeyi
geçeceğini öngörmüştü. Associated
Press'in (AP) Hindistan Seçim Kurulu ve-
rilerine dayandırdığı haberinde ise
NDA'nın 286 sandalye kazandığı bildirildi.

Dünyanın en büyük demokrasisi

Modi'nin partisi BJP 2019'daki genel se-

çimlerde 303 sandalyenin sahibi olurken
bu seçimlerde sandalye sayısını 240'a
düşürdü. Beklenenin altında bir oranla
seçimlerden galip çıkmasına rağmen
Modi, yaptığı konuşmada, "Bugünkü
zafer dünyanın en büyük demokrasisinin
zaferidir." dedi. Başbakan Modi, sosyal
medya platformu X'ten yaptığı açıkla-
mada da "İnsanlar art arda üçüncü kez
NDA'ya güvendi. Bu, Hindistan'da tarihi
bir başarıdır." ifadelerini kullandı. Halkın
isteklerini yerine getirmek için çalışmaya
devam edecekleri mesajını veren Modi,
kazandıkları eyaletler için partisinin "za-
ferini" tebrik etti.

Muhalefet tahminlerin üzerinde
oy aldı

Hindistan Ulusal Kongre Partisi (INC)
öncülüğünde kurulan ve 30'dan fazla
muhalefet partisinin yer aldığı Hindistan
Ulusal Kalkınma Kapsamlı İttifakı
(INDIA), anketlerdeki tahminlerin çok
üzerinde oy aldı. INDIA ittifakı, Halk
Meclisi kanadındaki 543 sandalyenin

231'ini elde etti. Muha-
lefet ittifakının öncüsü
ve ana muhalefetteki
Ulusal Kongre Partisi,
2019'daki genel seçim-
lerde 52 sandalye alır-
ken, bu seçimlerde
sandalye sayısını ne-
redeyse 2 katına çıka-
rarak 99 sandalyenin
sahibi oldu. Hindis-
tan'da bir partinin
veya koalisyonun hü-
kümet kurabilmesi için
Halk Meclisindeki 543
sandalyeden 272'sine
sahip olması gerekiyor.
1,4 milyarı aşkın nü-
fuslu ülkede yaklaşık 970
milyon seçmen bulunu-
yor. Seçimlere katılım oranı
2014'te yüzde 66,4, 2019'da
67,4 olarak kaydedilirken bu
seçimde yaklaşık 640 milyon
kişi oy kullandı. Hindistan halkı,

ülkedeki 28 eyalet ile
"Birlik Toprakları" adı
verilen 8 özel yönetim
bölgesini kapsayan 7 aşa-
malı genel seçimler çerçe-
vesinde, 19 Nisan ve 26
Nisan'da, ayrıca 7 Mayıs,
13 Mayıs, 20 Mayıs, 25
Mayıs ve 1 Haziran'da oy
kullanmıştı. AA

HiNDiSTAN’DA 
ZAFER MODi’NiN

Başarılı olamadık
Birleşmiş Milletler (BM) İn-
sani İşlerden Sorumlu Genel
Sekreter Yardımcısı ve Acil

Yardım Koordinatörü Martin Griffiths,
görevini tam tamamlamış hissine sahip
olmadan ayrıldığını belirterek "Çatışma-
ları sonlandırma konusunda başarılı ola-
madık." dedi. Sağlık sorunları nedeniyle
haziran sonunda görevden ayrılacağını
bildiren Griffiths, New York'taki BM bi-
nasında gazetecilerle son kez bir araya
geldi. Griffiths, dünya genelinde 300 mil-
yon kişinin insani yardıma muhtaç oldu-
ğunu, yardım sağlamak için gerekli
miktarın 49 milyar dolar olarak belirlen-
diğini ifade etti. Bu miktarın sadece 8
milyar dolarını toplayabildiklerini akta-
ran Griffiths, "Durum hiç bu kadar zor
ve kötü olmamıştı." diye konuştu. Grif-
fiths, bazı krizlerin daha fazla gündemde
kaldığını ya da yeni bir krizin diğerinin
önüne geçtiğini belirterek kendisi 2021'de
göreve başladığında odak noktasının
Etiyopya olduğunu, sonra Afganistan'a
geçtiğini ve Ukrayna'da savaşın başla-
masıyla dikkatlerin oraya çekildiğini ak-
tardı. Daha sonra da Sudan ve
Gazze'deki durumun ana gündem mad-
desi olduğunu ifade eden Griffiths, diğer
taraftan Suriye, Haiti ve Yemen gibi yer-
lerde durumun halen çok kötü olduğunu
kaydetti.

Dünya kötü durumda

Griffiths, "Bu nedenle görevimi tam ta-
mamlamış hissiyle ayrılamıyorum.
Dünya, ben göreve başladığım 2021'den
daha kötü bir durumda." ifadelerini kul-
landı. Türkiye'nin rolüyle imzalanan Ka-
radeniz Tahıl Anlaşması'nın çok önemli

bir insani diplomasi zaferi olduğuna işa-
ret eden Griffiths, "düşmanların" dünya-
nın iyiliği için birleşebildiğini gösterdiğini
söyledi. Sudan'da 5 milyon kişinin kıtlı-
ğın eşiğinde olduğuna işaret eden Grif-
fiths, bu çatışmanın engellenebileceğini
ancak başarı sağlanamadığını belirterek
"Çatışmaları sonlandırma konusunda
başarılı olamadık." dedi. Griffiths, BM
Güvenlik Konseyi'nde sivilleri korumaya
yönelik kabul edilen kararın iyi bir karar
olduğunu belirterek "Ancak Tanrı biliyor
ki dünya kötü bir yer." değerlendirmesini
yaptı. BM yetkililerinin sözleri dinlendi-
ğinde de bunun ortaya çıktığına işaret
eden Griffiths, BM'nin kurucularının söz
verdiği üzere diyaloğa başvurulmadığını,
BM Şartı'nın her türlü ihlal edildiğini bil-

dirdi. Griffiths, Afganistan ve Ye-
men'de fırsatların yeterince iyi değerlen-
dirilmediğine de işaret etti.

Gazze'den ayrılmayacağız

Gazze'ye insani yardımlar hakkında da
konuşan Griffiths, "Gazze'den ayrılma-
yacağız. Ancak mevcut operasyon yeterli
sonuç vermiyor." ifadelerini kullandı. Ge-
rekli yardım düzeyinin "yakınından bile
geçmediklerini" aktaran Griffiths, çocuk-
lar arasında gıdasızlığın arttığını söyledi.
Griffiths, "İnsanlara yeterli yemek ver-
mezseniz ne olur? İnsanlar aç kalır, has-
talanır ve ölür." diye konuştu. Yardım
dağıtımını "planlanması mümkün" olma-
yarak tanımlayan Griffiths, aylardır ateş-
kes çağrısında bulunduklarını anımsattı.

Özel
sektörden

ürün girişleri yerine insani yardım giri-
şine öncelik verilmesi gerektiğinin de al-
tını çizen Griffiths, Gazze halkının gelen
ürünleri alacak parası olmadığına dikkati
çekti. Griffiths, Gazze'de suç oranının
artmasının yeterli yardım sağlanmama-
sıyla doğrudan bağlantılı olduğunu be-
lirterek insanların kamyonlara saldırmak
zorunda kaldığını, bunu kınamadığını
söyledi. ABD'nin yüzen iskelesiyle ilgili
ise Griffiths, projeye netlik kazandırmak
için anlaşma dönemine bizzat dahil ol-
duğunu ifade etti. Griffiths, bu çerçevede
BM Dünya Gıda Programı'nın dağıtımı
yapması konusunda anlaşma sağlandı-
ğını, uzun müzakereler sonrasında İsra-
illi güçlerin de bulunacağı alanlarda
çalışmaya yönelik çekinceleri gidermek
için anlaşma sağlandığını bildirdi. Gaz-
ze'de "savaş sonrası yeniden inşa" dö-
nemi hakkında BM'nin temel rol
oynayacağını düşündüğünü aktaran
Griffiths, "Ancak BM barış gücünün
Gazze'ye konuşlandırılması fikirleri ger-
çek dışı." değerlendirmesini yaptı. Grif-
fiths, cezasız kalma konusunda çok daha
"agresif bir tutuma" sahip olunması ge-
rektiğinin altını çizerek bunun sürmesine
izin verilmemesi gerektiğini belirtti. Gaz-
ze'de insani yardım çalışanlarını öldürü-
lenler, sağlık tesislerini bombalayanların
cezalandırılmadığını kaydeden Griffiths,
bunun Ukrayna ve Sudan için de geçerli
olduğunu sözlerine ekledi. AA

Martin Griffiths,
görevini tam tamamlamış 

hissine sahip olmadan ayrıldığını
belirterek “Çatışmaları 

sonlandırma konusunda 
başarılı olamadık” 

dedi
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HAZIRLAYAN: 
AYNUR CİHAN / SEMANUR POLAT

R iley büyüyor, kumanda
merkezinde yeni duygu-
lara yer açılıyor ve ani-

masyon sinemanın en zamansız
ve yaşsız filmlerinden ‘Ters Yüz’,
devam filmiyle 14 Haziran’da si-
nemalara, 9 senenin ardından
geri dönüyor. Yaş grubunun ve
mizah ile komedinin en güçlü
oyuncularından ve kalemlerin-
den Gupse Özay, “o zamanlar
genceciktim” dediği dönemden
tam 9 sene sonra yeniden
Üzüntü karakterine ses vermek
için stüdyoya girdi. Özay’ın ka-
mera arkasında karakteri gereği
devamlı ağladığı ancak bir o
kadar da eğlendiği seslendirme
anlarından kamera arkası video
paylaşıldı. Oyuncuyla kısa bir
soru-cevabın da paylaşıldığı vi-
deoda, Özay, hayatında kendi-
sini yöneten üç duygunun neşe,
kaygı ve yeniden neşe olduğunu
belirtirken; söz konusu üzüntü

olduğunda üzüntüsüyle barışık,
faydalı yanlarını gören ve de ge-
rektiğinde onu hemen gönderen
biri olduğunu dile getiriyor.
Filmde en sevdiği karakterin
Üzüntü olduğunu söyleyen
Özay’ın, filmden ipucu içerme-
yen beğendiği bir repliği söyle-
mesi istendiğinde aynı ses
verdiği karakter gibi ağlaması
yüzleri güldürüyor.

Bambaşka bir 
önem taşıyor

‘Ters Yüz 2’nin en merakla bek-
lenen ve kumanda merkezini
sarsıcı şekilde etkileyecek ka-
rakteri Kaygı’ya ses veren İnan-
dık ise, ilkini tam 3 kez izlediği
ve aynı sahnesinde de ağladığı
çok sevdiği serinin devam fil-
minde stüdyoda olmaktan ötürü
mutluluğunu dile getiriyor. Kaygı
duyduğunda uyuyamayacak bi-
rine dönüştüğünü ve onunla çok

iç içe geçmiş bir duygu oldu-
ğunu dile getiren İnandık’ın için
‘Ters Yüz’, kendi çocukluğuyla
bağ kurmasını sağlayan bir film
olduğundan bambaşka bir önem
taşıyor. Seslendirme yönetmen-
liğini Oğuz Özoğul’un yaptığı,
Yaren Özaydın, Aysun Topar,
İrem Alnıaçık, Oğuz Özoğul,
Murat Şen, Suzan Acun, Ercan
Demirel, Duru Atlıhan, Gizem
Gülen, Duru Atlıhan ve Burçin
Artut gibi isimlerin seslendirme
kadrosunda yer aldığı filmde Ri-
ley’yi artık bir ergen olarak izle-
yecek ve zihnine geri döneceğiz.
Filmde beklenmedik duygu
Kaygı, gelişiyle birlikte kumanda
merkezini ani bir yıkıma uğrata-
cak. Senaryosunu Meg Le-
Fauve’ün yazdığı, yönetmen
koltuğunda ise Kelsey Mann’in
oturduğu ‘Ters Yüz 2’, 14 Hazi-
ran’da sinemaseverlerle 
buluşacak. 

Harbiye Açık Hava Tiyatrosu 4 Haziran
akşamı unutulmaz bir konsere ev
sahipliği yaptı. Ferhat Göçer'in sen-
fonik konseri, müzikseverleri bir araya
getirerek, dolup taşan bir alanda
gerçekleşti. Göçer, Türk ve dünya
müziğinden seçtiği parçaları kendine
özgü yorumuyla seslendirerek izleyici-
leriyle beraber “Yaza Merhaba” dedi 

Konserin açılışını İtalyanca bir
klasik olan "Parla Più Piano"
ile yapan Göçer, güçlü ve duy-
gusal vokaliyle dinleyicileri bü-
yüledi. “Funiculi Funicula” /
“Lüküs Hayat” eserleriyle ise
İtalyan coşkusu ile Türk tiyat-
rosunun unutulmaz şarkısını
birleştirerek akıllardan uzun
süre silinmeyecek bir perfor-
mansa imza attı.  "Torna A
Surriento" gibi Akdeniz’in
sıcak ezgilerini hissettiren şar-
kılarla seyircileri mest eden
Ferhat Göçer, sadece İtalyan
müziğiyle de kalmayarak, "Ca-
ruso" ile salonu adeta hüzün
ve romantizmle doldurdu.
Harbiye’yi dolduran seyircisi,
sanatçının repertuvarındaki
şarkılara hep bir ağızdan eşlik
etti. Göçer, repertuvarındaki

her bir şarkıyı yapay zekâya
yükleyerek, yapay zekânın şar-
kıların temasına uygun hazır-
ladığı görsellerle sahnesini
renklendirdi.

25 yıldır sahnede

Gecenin sonunda seyircisine
seslenen Göçer: “Bir tarafa
sırtını yaslamadan dimdik
ayakta kalmak ve insanların
gönlünü kazanmak zor. Şarkı
söylemek için birçok şey feda
ettim ama karşılığını da aldı-
ğımı düşünüyorum.” diyerek
25 yıllık serüveninde onunla
beraber olan tüm müziksever-
lere ve ekip arkadaşlarına te-
şekkür etti. Sanatçının yaz
konserleri çeşitli şehir ve me-
kanlarda hız kesmeden 
devam edecek.

MERHABA!
DÜMTEK ZAMANI!

Disney ve Pixar’ın kült animasyon filmlerinden Oscar
ödüllü ‘Ters Yüz’ün ikincisinin seyircilerle buluşmasına gün-
ler kaldı. Gupse Özay ile Aslı İnandık’ın ‘Üzüntü’ ve ‘Kaygı’
karakterlerini seslendirdiği stüdyo kaydından keyifli perde

arkası ve kısa bir soru-cevap videosu paylaşıldı

UZUNTU VE KAYGI
DILE GELDI!

YAZA 
Eypiove Denisa'nın birlikte seslendirdiği "Dümtek", hareketli ri-
timleri ve güçlü sözleriyle dikkat çekiyor. Cem Erdem yönet-
menliğinde çekilen klibiyle de beğeni toplayan "Dümtek", tüm
dijital müzik platformlarında dinleyicilerin beğenisine sunuldu.
Denisa 18.03.1997’de Antalya’da dünyaya gelmiştir. Devlet
Opera ve Balesinde, bale eğitimi almış, İsmail Baha Sürelsan
Devlet konservatuarında tiyatro bölümünü kazanmıştır. Tv8,

TRT gibi tv kanallarında aktif olarak hem oyunculuk yapmak-
tadır hemde müzik albüm üretimlerine devam etmektedir.
Hypers Music Academy’nin “yeni nesil müzik iletişimi” eğitim
programını tamamlamıştır. Profesyonel bir spor geçmişi olup
2017 Türkiye şampiyonasında milli sporculuğa imza atarak ülke-
mizi Dominican Republic World Champ’da temsil etmiştir. Oyun-
culuğa paralel üniversite bölümünde ise Sinema TV okuyor.

HABER-DİZİ-SİNEMA-YARIŞMA-SPOR-SİYASET 

01:00  Gece Haberleri
02:15  Gece Görüşü
06:00  A'dan Z'ye
08:00  A'dan Z'ye
09:00  Gündem
11:00  Gündem
12:00  Gün Ortası
13:00  Gün Ortası
14:00  Bugün
15:00  Bugün
16:00  Günlük
17:00  Günlük
18:00  Ana Haber
20:30  Tarafsız Bölge

00:30  İstanbullu 
Gelin
03:00  Baba Ocağı
05:00  Güzel Köylü
07:00  Hayat Bazen Tatlıdır
09:45  Sabahın Sultanı 
Seda Sayan
13:30  Zahide Yetiş ile Yeniden
Başlasak 
16:15  Güzel Köylü
18:15  Star Haber
19:00  Çok Güzel Hareketler 2
22:30  Yalı Çapkını

07:00  Günaydın 
Türkiye
10:00  Bilmedikleriniz
11:30  Gündem Ekonomi
15:40  Haber Bülteni
16:00  Günün İçinden
17:00  Emre Diner ile 
Dünyada Bugün
17:45  Gündem
18:00  Akşam Haberleri
19:30  Ana Habere Doğru
19:45  Ana Haber
21:00  Medya Kritik
23:15  Haber Turu

00:15  Taş 
Kağıt Makas 
02:45  Sıfırlar 
ve Birler
04:45  Bodrum Masalı
07:00  Afili Aşk
09:00  Neler Oluyor Hayatta
11:00  Öyle Bir 
Geçer Zaman Ki
13:15  Gelinim Mutfakta
16:00  Arka Sokaklar
19:00  Kanal D Ana Haber

00:20  Kardeşlerim
03:00  Maraşlı
05:20  Kalp Yarası
08:00  Kahvaltı Haberleri
10:00  Müge Anlı ile Tatlı Sert
13:00  Gün Ortası
14:00  Mutfak Bahane
16:00  Esra Erol'da
19:00  ATV Ana Haber
20:00  Kuruluş Osman

03:00  Tetikçinin Oğlu
05:00  Kefaret
06:00  Bay Yanlış
07:45  İlk Bakış
08:00  İlker Karagöz ile 
Çalar Saat
10:30  Çağla ile Yeni 
Bir Gün
12:00  Yasak Elma
13:30  En Hamarat Benim
16:30  Şahane Hayatım
19:00  Selçuk Tepeli ile 
NOW Ana Haber 
20:00  Şahane Hayatım

00:15  Survivor Ekstra
01:30  Zuhal Topal'la 
Yemekteyiz
03:30  Demet ve Jess'le Gel
Konuşalım
05:30  Dizi
07:15  8'de Sağlık
08:30  Aramızda Kalmasın
11:00  Survivor All Star 2024
11:45  Demet ve Jess'le Gel
Konuşalım
14:00  Survivor Ekstra
16:00  Zuhal Topal'la 
Yemekteyiz
20:00  Survivor All Star 2024

01:00  Haber Bülteni
01:15  Olaylar ve 
Görüşler
05:00  Haber Bülteni
06:00  Gün Başlıyor
09:00  Para Gündem
11:45  Spor Bülteni
12:00  Gün Ortası
13:45  Spor Bülteni
14:00  Haber Hattı
16:00  HT 360
18:00  Ana Haber
20:00  Haber Bülteni
20:45  Nedir Ne Değildir?

01:00  Gece Haberleri
02:00  Kübra Par ile 
Görüş Farkı
03:00  Başak Şengül ile Doğru...
05:00  Haber Bülteni
05:30  Gün'den Kalan
06:00  Gün Uyanıyor
09:00  Günün Rotası
12:00  Haberde Gün Ortası
15:00  Güne Bakış
18:00  Kübra Par ile Görüş Farkı
19:00  Osman Kenan Çapoğlu ile
TV100 Ana Haber
20:30  Taksim Meydanı

00:15  Sandık 
Kokusu
03:00  Kızılcık Şerbeti
05:30  Aziz
08:00  Bu Sabah
10:00  Gelsin Hayat 
Bildiği Gibi
12:30  Aslı Hünel ile Gelin Evi
15:00  Didem Arslan
Yılmaz'la...
18:45  Show Ana Haber

00:15  Dizi
02:40  Gönül Dağı
05:05  Lingo
06:05  Uğurlugiller
06:50  Balkan Ninnisi
10:30  Alişan ile Hayata
Gülümse
13:15  Seksenler
14:35  Gönül Dağı
17:45  Lingo
19:00  Ana Haber
19:55  İddiaların Aksine
22:30  Dizi

07:00  Güne Başlarken
07:50  Piyasalar
13:50  Piyasalar
13:55  Hava Durumu
15:30  Bakış
15:55  Hava Durumu
16:00  Günün İçinden
16:30  Piyasalar
16:35  NTV'ye Sorun Çalışma...
16:50  Laf Aramızda
17:30  Paranın Nabzı
17:35  Gece Gündüz
17:55  Hava Durumu
18:00  Günün İçinden



aziz Yıldırım, sosyal
medya hesaplarından
yaptığı açıklamada, baş-
kan Ali Koç'un pozitif bir
yanıt alamamasına karşın
televizyon programına
birlikte çıkma isteğini yi-
nelediğini vurguladı. Yıl-
dırım, kendisinin böyle
bir planı olmadığını vur-
gulayarak, şunları söy-
ledi: “Benim kendisiyle
herhangi bir televizyon
programına çıkma gibi bir planım bulunmamaktadır.
Muhatabımız, başkan adaylığı için eşsiz desteklerini ta-
rafıma ileten, camiamızın çok değerli kulüp üyeleridir.
Sayın Ali Koç'un bu konudaki ısrarı anlamsızdır; zira
kendileriyle zaten 8-9 Haziran'daki olağan seçimli

genel kongrede bir araya geleceğiz. Bu vesileyle
tüm kulüp üyelerimizi kongreye davet ediyor,
güçlü Fenerbahçe için, şampiyonluklar için, ço-

cuklar için oylarınızı bekliyorum.” AA

Fransa’da doğan Fildişi Sahili asıllı
hücum oyuncusu Nicolas Pepe,
2023’ten bu yana forma giydiği Trab-
zonspor’un iş ortağı kripto para borsa-
larından WhiteBIT’in Türkiye kolu
WhiteBIT TR’nin YouTube kanalına
konuk oldu. Pepe, yayımlanan röpor-
tajda özel hayatına, futbol kariyerine,
Trabzonspor’un sezondaki performan-
sına ve kripto paralara ilişkin görüşle-
rini paylaştı.

İlk kez böylesini gördüm

Pepe, daha önce pek çok takımda
forma giydiğini, ancak Trabzonspor ta-

raftarlarının sevgisini hiçbir yerde his-
setmediğini söyledi. “İlk kez böyle bir
karşılama gördüm” diyen futbolcu,
şöyle devam etti: “Sevgiyle dolup taş-
maları gerçekten beni duygulandırdı.
Bu formayı her giydiğimde, gösterdik-
leri sevginin karşılığını vermeye gayret
ettim.” Futbolun bir takım oyunu oldu-
ğunu vurgulayan Pepe, asist yapmak-
tan ziyade gol atmayı sevdiğini paylaştı.

Kripto övgüsü

WhiteBIT tarafından gerçekleştirilen
özel röportajda kripto para birimlerinin
değerinin farkında olduğunu aktaran

Pepe, yeni jene-
rasyonun kripto
varlıkları kolay-
lıkla deneyimle-
yebilmesinin
büyük şans oldu-
ğuna dikkat
çekti. Finansal
özgürlüğe ilişkin
farkındalığın öne-
minin görmezden
gelinemeyeceğini
söyleyen hücum
oyuncusu, gençlerin
ve gelecek kuşakların,
dijital varlıklarla ve
kripto paralarla tanış-
mak için gerekli bilgi biriki-
mine sahip olmasının gençlerin
gelecekleri hakkında daha
doğru kararlar verebilmeleri
için önem taşıdığını vurguladı.
Trabzonspor’la uzun dönem
iş ortaklığı ilişkisi yürüten
WhiteBIT TR, Nicolas Pepe
röportajı gibi özgün içerikle-
riyle taraftar odaklı etkinlik-
ler düzenliyor. İki
markanın iş ortaklığı,
kripto para konseptini pro-
fesyonel futbol arenasıyla
birleştirirken, Trabzonspor
taraftarlarının kripto okur-
yazarlığını da üst seviyeye
çıkarmayı hedefliyor. DHA

F enerbahçe’nin Polonyalı oyuncusu Se-
bastian Szymanski, milli takım kam-
pında basın mensuplarının sorularını

yanıtladı. Sarı-lacivertli ekibin geride kalan
sezonunu değerlendiren Szymanski, “Bu
sezon başarılı sayılabilir ama şampiyonluğu
alamadık. Tarihte ilk defa 99 puan aldık ve
şampiyon olamadık. Sezonun tam anlamıyla
başarılı olmadığını hissedebildiğimiz tek
nokta bu. Her şeyi yaptık ama maalesef ol-
madı” diye konuştu.

en büyük isimlerden birisi

Fenerbahçe’nin teknik direktörlük görevine
getirdiği Jose Mourinho’nun çok önemli bir
isim olduğunu belirten Szymanski, “Mou-
rinho futbolun en büyük teknik direktörlerin-
den birisi. Kulübüme gelmesini
beklemiyordum. Türk futboluna uyacağını
düşünüyorum. Türkiye’de çok fazla tutku
var, Mourinho da bunu seviyor. Henüz ken-
disiyle konuşmadım. Çok işi var, ben de milli
takımdayım. Konuşmak için fazlasıyla za-
manımız olacak. Daha fazla konuşmak için
zamanımız olacak. Nicola'ya (Zalewski) onu
sordum. Böyle bir kişinin kulübüme katıl-
ması güzel ama şimdilik milli takıma, planı-
mıza, antrenmanlara odaklanmak

istiyorum” ifadelerini kullandı.

Hiçbir şey kaybetmem

Fenerbahçe’deki geleceği ile alakalı
gelen bir soru üzerine ise 25 yaşındaki
oyuncu, “Şu anda hiçbir şey söyleye-
mem. Milli takıma odaklanıyorum.

Elbette bu kadar iyi bir sezonun ardın-
dan ve Mourinho’nun da gelmesiyle
bağlantılı olarak, Fenerbahçe'de kalır-
sam hiçbir şey kaybetmeyeceğim. El-

bette her şey olabilir, hiçbir
şeyden emin olamazsınız

ama ben bu
durumdan

memnu-
num”
şek-
linde
cevap
verdi.
AA
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Cardiff City 2 yıl daha
Erol Bulut’a EmanEt
İngiltere Championship ekiplerinden Cardiff City, teknik direktör
Erol Bulut’un sözleşmesinin iki yıl daha uzatıldığını açıkladı
CArDİff City Kulübü'nden yapılan
açıklamaya göre 49 yaşındaki Türk
teknik adam ile 2026 yılına kadar
yeni sözleşme imzalandı. Kulüp
başkanı Vincent Tan Chee Yioun,
"Geçen sezon erol Bulut yöneti-
minde açık olan şey, ilerleme kay-
dettiğimiz ve gelişme
gösterdiğimizdi. üzerine inşa ede-
ceği bazı güçlü temelleri attığına
inanıyorum. Yeni sezonda erol Bu-

lut'a ve ekibine başarılar diliyo-
rum” ifadelerini kullandı. Teknik di-
rektör erol Bulut ise "Burada
sizlerle birlikte geçireceğim süreyi
uzatmaktan büyük gurur ve mutlu-
luk duyuyorum. Kulübümüzü gele-
ceğe yönlendirmek için bana
güvendiği için Vincent Tan Chee Yi-
oun'a teşekkür etmek istiyorum.
Desteklerinden dolayı Mehmet Dal-
man ve Ken Choo'ya ve bu noktaya

kadar olan yolculuğu keyifli ve
unutulmaz kılan Cardiff City taraf-
tarlarına da teşekkür ederim. Aile-
nizin bir parçası olmak bir
ayrıcalıktır" diye konuştu. Geçen
sezon başında göreve getirilen erol
Bulut, tüm kulvarlarda çıktığı 50
maçta 21 galibiyet, 5 beraberlik ve
24 mağlubiyet almış; Champions-
hip'te ise sezonu 62 puanla 12'nci
sırada tamamlamıştı. DHA

SASTI
KALDI!

Buradaki sevgi
bambaska
Eylül 2023’ten bu yana Trabzonspor forması giyen Nicolas Pepe, WhiteBIT YouTube
kanalına verdiği özel röportajda hayatına dair soruları yanıtladı. Pepe, kripto para
borsaları hakkında görüşlerini de paylaştı. Pepe, daha önce pek çok takımda forma
giydiğini, ancak Trabzonspor taraftarlarının sevgisini hiçbir yerde hissetmediğini söyledi

Mourinho'ya
servet!
Fenerbahçe Kulübü Başkanı Ali Koç, Portekizli
teknik direktör Jose Mourinho ve ekibiyle yıllık
12 milyon avroya anlaştıklarını açıkladı
Halk TV'de çıktığı canlı yayında soruları yanıtlayan Ali
Koç, Jose Mourinho ile yaptıkları anlaşmanın maliye-
tini söyledi. Portekizli teknik adama başka teklifler ol-
duğunu da belirten Koç, "Türkiye'den Beşiktaş'la
görüştü. Sayın Sadettin Saran'la, Sayın Aziz Yıldırım'la
da görüştü. Ama biz bunların hepsinden önce görüş-
tük. Bütün görüşmeleri Mario Branco yaptı. Ama baş-
kaları teklif verirken biz teklif veremezdik. Hem
şampiyonluğa koşuyoruz hem de bir hocamız var. De-
ğişiklik yapacak mıyız emin değiliz, son dakikada şam-
piyon olabilirdik. Bize 'Başkaları teklif verdi, siz ciddi

değil misiniz?' dedi-
ler. Biz de 'Biz teklif
vermeyiz. Sen de ho-
camız olsaydın,
başka birine sen var-
ken teklif vermeyiz.'
dedik. Lig bittikten
sonra tekrar temasa
geçildi. Ben de gittim
görüşmeler yaptım,
birbirimize aklımız
yattı." ifadelerini kul-
landı.

Aziz Yıldırım'ı
eleştirdi

Mourinho'nun Fe-
nerbahçe Kulübü
Başkan Adayı Aziz
Yıldırım'ın yaptığı
tekliften daha uygun
şartlara imza attığını
vurgulayan Ali Koç,
şunları kaydetti:
"Suudi Arabis-
tan'dan olağanüstü
bir teklif vardı, kabul
etmedi. Dün Aziz
Yıldırım 'Bu adam

aptal mı, ben 15 verdim nasıl altına kabul etti. O zaman
menajerlere açıktan para vermişlerdir.' dedi. Bu suç, bu
çok ağır bir iddia. 20 sene Fenerbahçe başkanlığı yap-
mış birinin bizi açıktan para vermekle suçlaması, çok
sıkıntılı bir durum. Aynı şeyi İrfan Can Kahveci'de de
yapmıştı. Kulübü kutlayıp iyi bir transfer diyeceğine,
bizi Sermaye Piyasası Kuruluna şikayet etmekle tehdit
etti. Beni şikayet etmiyorsun, Fenerbahçe Spor Kulü-
bünü ediyorsun. Ama Mourinho'nun bize ne kadar
inandığının özeti buydu. 3 milyon avro daha az. Sayın
Aziz Yıldırım '15 milyon avroya anlaştım.' diyor ama
biz bütün ekibine yıllık 12 milyon avro verdik. Aziz
Bey'in dediği 15 kendisine mi yoksa ekibiyle birlikte mi
bilmiyorum. Ben üzüldüm bu suçlamadan dolayı." AA

Koç'tan gelen
teklifi reddetti
Fenerbahçe Kulübü Başkan Adayı Aziz
Yıldırım, mevcut başkan Ali Koç'un 
kendisiyle televizyon programına çıkma
teklifine “Benim kendisiyle herhangi bir
televizyon programına çıkma gibi bir
planım bulunmamaktadır” yanıtını verdi

Romulo Cardoso yarışı sürüyor
Süper Lig'de mücadele edecek kadrosunu
kurmak için çalışmalarını tüm hızıyla sürdü-
ren Göztepe'de kiralık olarak forma giyen
Brezilyalı golcü romulo Cardoso için birçok
kulübün devrede olduğu bildirildi. Geçen
sezonun devre arasında Brezilya'nın Atle-
tico paranaense ekibinden kiralanan oyun-
cuya Avrupa'dan taliplerin olduğu öğrenildi.
Sarı-kırmızılı ekipte teknik direktör Stanimir
Stoilov'un takımda kalmasını istediği Brezil-
yalı forvet romulo Belçika'dan Mechelen,
Hollanda'dan NeC
Nijmegen ve Hır-
vatistan temsilcisi
Hajduk Split'in ra-
darına girdi.

Başarıda ciddi katkısı var

İzmir temsilcisinin ise kısa süre içinde Bre-
zilya kulübü Athletico-pr temasa geçip
satın alma opsiyonunu devreye sokacağı
öğrenildi. Göztepe'nin devre arasında kad-
rosuna kattığı romulo, attığı gollerle takıma
önemli puanlar kazandırdı. 22 yaşındaki
forvet 13 maçta 5 kez rakip fileleri havalan-
dırdı ve 3 golün asistini yaptı. romulo sezo-
nun ikinci yarısında 8 gole direkt katkı
sağladı. Özellikle Brezilyalı oyuncu, Göztepe

forması ile çıktığı ilk maçta
Bandırmaspor deplasma-
nında attığı 1 gol ve 1 asist
ile kazanılan üç puanın mi-
marı olmuştu. DHA

Fenerbahçe’nin
Polonyalı hücum
oyuncusu Sebastian
Szymanski, 
“Mourinho futbolun
en büyük teknik 
direktörlerinden
birisi. Kulübüme
gelmesini 
beklemiyordum.
Türk futboluna
uyacağını
düşünüyorum.
Türkiye’de çok fazla
tutku var, Mourinho
da bunu seviyor”
dedi
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Süper Lig devi, daha önce de gündemine gelen Samuel Gigot için yeni-
den devreye girdi. Fransız stoperin transferi için temaslar sıklaştırıldı
Süper Lig'de sezonun tamamlanması-
nın ardından gözler, transfere çevrilmiş
durumda. Süper Lig devleri, yeni sezon
kadroları adına çalışmalarına hız verdi.
Marsilya ile olan sözleşmesinin bitme-
sine 1 sene kalan Samuel Gigot, Süper
Lig devinin gündemine girmiş du-
rumda. Daha önce de Spartak Mos-
kova forması giydiği dönemde ismi,
Süper Lig ekibiyle anılan Fransız oyun-
cunun transferi bu kez çok daha yakın
görünüyor.

Yeni bir hedef

Sol beke Barisic’i, orta sahaya Lunds-
tram’ı, forvete ise Dragus’u alan Trab-
zonspor’da, stoper bölgesi için ciddi
hareketlilik var. Atletico Madrid’den
ayrılmaya karar veren Stefan Savic için
görüşme yapan Fırtına, 33 yaşındaki
Karadağlı stoperin yüksek maaş talebi
nedeniyle şimdilik geri adım attı. Lis-
tede adı üst sıralarda bulunan Samuel
Gigot için çalışmalar hızlandı. Daha
önce şampiyonluk sezonunun devre

arasında gündeme gelen Gigot, o
dönem Spartak Moskova forması giyi-
yordu. 2022’nin Ocak ayında tercihini
Marsilya’dan yana kullanan Fransız
savunmacı, ilk sezonunda 33 resmi
karşılaşmada görev yaptı. Gigot, geride
bıraktığımız sezon ise Ligue 1’de 34
haftanın 21’inde sahaya çıktı. Avrupa
arenasında 10 maçta formayı terletti.

Oyuncunun tercihi önemli

Kulübüyle 1 yıl kontratı kalan Gigot’un,
yeni sezonda rotasyonda düşünüldüğü
öğrenilirken, Marsilya’da köklü bir
kadro değişimi planlanıyor. Trabzons-
por, eski aşkını bu kez kadroya katmak
istiyor. Fırtına, daha önce 500 bin Euro
ödeyerek Gigot’u kadrosuna katan
Marsilya’yı, uygun bir bonservis bede-
liyle ikna etmeye çalışıyor. Burada
önemli olan nokta, oyuncunun tercihi.
Karadeniz ekibinin Gigot’la anlaşması
durumunda Marsilya’nın süreci 
zorlaştırmayacağı belirtildi.
HABER MERKEZİ

Her şey Gigot için

AmrAbAt
trAnsferı
bıtıyor

AmrAbAt
trAnsferı
bıtıyor

AmrAbAt
trAnsferı
bıtıyor

AmrAbAt
trAnsferı
bıtıyor

AmrAbAt
trAnsferı
bıtıyor

AmrAbAt
trAnsferı
bıtıyor
Yeni sezon öncesi transfer çalışmalarına hız
veren Galatasaray, bombayı patlatmaya hazırla-
nıyor. Sarı-Kırmızılılar, Sofyan Amrabat'ın da
sıcak bakması neticesinde Fiorentina ile görüşüp
transferi tamamlamayı planlıyor

G alatasaray'da göz-
ler yeni sezonun
kadro çalışmala-

rına çevrilmiş durumda.
Sarı-Kırmızılılar, transfer
adına hareketli bir sü-
rece girmeye hazırlanıyor.
Galatasaray’da dış trans-

fer kadar, iç transfer de oldukça
hareketli geçecek. Sarı-Kırmızılı
yönetim, takımdan gönderilmesi
planlanan birçok oyuncunun me-
najerini İstanbul’a davet etti.

Başta Sergio Oliveira olmak üzere
yeni sezon kadrosunda yer alma-
yan isimlerle ilgili titiz bir çalışma
yapılacak.

Girişimlerde bulunulacak

Galatasaray’ın yaz transfer döne-
mindeki ilk takviyesi Sofyan Am-
rabat olacak gibi görünüyor.
Sarı-Kırmızılılar’ın uzun süredir
bu transfer için girişimlerde bu-
lunduğu ortaya çıktı. Anlaşmala-
rın tamamlanması için

Manchester United’ın satın alma
opsiyonunu kullanıp kullanmaya-
cağı konusundaki kararı bekleni-
yordu. Gelinen son nokta
itibarıyla İngiliz devi, Amrabat’ı
yeni sezon kadrosunda düşünmü-
yor. Fiorentina cephesi de teklif-
leri değerlendirmeye hazır. Faslı
yıldızın yeşil ışık yakmasıyla bir-
likte yeniden harekete geçen
Sarı-Kırmızılılar, önümüzdeki
hafta bu transferi olumlu şekilde
sonuçlandırmaya çalışacak.

HAKAN 
SONGUR

HABER

Fenerbahçe'de transfer gündemi hare-
ketli geçiyor. İsmail Kartal'ın ayrılığı
sonrası takımın başına dünyaca ünlü
teknik adam Jose Mourinho'yu getiren
sarı-lacivertliler, dış transferde olduğu
kadar iç transferde de sıkı çalışıyor. Ta-
kımdaki geleceği merak konusu olan
isimlerin başında İrfan Can Kahveci
geliyor. Gösterdiği performanslar pek
çok takımın radarına giren Kahve-
ci'nin, Fenerbahçe'de kalıp kalmaya-
cağı merak konusuydu. Geçtiğimiz
günlerde 16 yıl beraber çalıştığı mena-
jeri Batur Altıparmak ile yollarını ayı-
ran Kahveci'nin akıbeti belli oldu.

Yeni sözleşme yolda

Sabah'ın haberine göre; Başkan Ali
Koç'un astronomik teklif gelmesi halinde
satışına onay vereceğini açıkladığı 28 ya-
şındaki oyuncunun da gönlü kalmaktan
yana. Bu doğrultuda 1 yıllık kontratı bu-
lunan İrfan Can’ın, yeni anlaşma imza-
layacağı öğrenildi. Bir diğer sözleşme
yenilenecek olan isim ise Bright Osayi-
Samuel. Osayi-Samuel ile yeni kontrat
için görüşmelerine devam eden sarı-laci-
vertli yönetim böylece iki isme de gelecek
tekliflere karşı elini güçlendirmeyi 
hedefliyor. HABER MERKEZİ

Geride bıraktığımız sezon Fenerbahçe'de gösterdiği
performansla yıldızı parlayan İrfan Can Kahveci, Avrupa
devlerini peşine taktı. Geçtiğimiz günlerde 16 yıl be-
raber çalıştığı menajeri Batur Altıparmak ile yollarını
ayıran Kahveci'nin, Fenerbahçe'deki geleceği belli oldu

Kalacak mı
gidecek mi?

Beşiktaş
Savic için

devrede

Beşiktaş gelecek sezon stoper bölge-
sine tecrübeli ve yıldız bir transfer yap-
mak istiyor. Ara transferde kadroya
dahil edilmek istenen Atletico Mad-
rid’li Stefan Savic, yeniden gündemde.
Ocak ayında hem maaş hem de imza
parası istekleri yüksek bulunan 33 ya-
şındaki stoperle bir kez daha temasa
geçildi. Bu kez oyuncunun taleplerini
azaltması halinde girişimler hızlandırı-

lacak. Karadağlı futbolcunun, İspan-
yol ekibiyle bir yıllık daha kontratı bu-
lunuyor. Atletico cephesi bonservis
bedeli talep etmiyor, Savic ise 4 milyon
Euro civarında bir maaş istiyor. Bu
rakam Kara Kartal tarafından yüksek
bulunurken, pazarlıklar devam edecek.

Trabzonspor da istiyor

Abdullah Avcı yönetimindeki Trab-

zonspor da Stefan Savic transferinde
ısrarcı. Karadeniz ekibi, yıldız futbol-
cuyu bir süredir takibe almış du-
rumda. Geride bıraktığımız sezon 33
resmi karşılaşmada oynayan 1.87
boyundaki savunmacının İspanyol
kulübüyle 1 yıl kontratı kaldı. Ancak
Atletico Madrid’in bonservis konu-
sunda Savic’e kolaylık sağlaması
bekleniyor.

Trabzonspor'un savunmaya çok
istediği Stefan Savic için Beşiktaş
da devreye girdi. Kulübü Atletico

Madrid, bonservis istemiyor.
Savic ise 4 milyon Euro maaş

talep ediyor. Karadağlı futbolcu,
indirime giderse transferin ger-
çekleşme ihtimali hayli yüksek
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B ağcılar Belediyesi 25’inci Ge-
leneksel Çevre Etkinlikleri
kapsamında çevreye olan du-

yarlılığa dikkat çekmek adına ilçe ge-
nelinde 6 farklı noktada fidan dikimi
gerçekleştirdi. Çocuklara çevre bilin-
cini aşılamak için 60 öğrencinin katı-
lımıyla Bağcılar Millet Bahçesi’nde
ıhlamur fidanları dikildi. Ardından da
‘Sıfır Atık’ pikniği gerçekleştirildi. Et-
kinliğe Bağcılar Belediye Başkanı Ab-
dullah Özdemir, belediye çalışanları
ve öğrenciler katıldı.

5 bin ağaç diktik

Çevre haftası dolayısıyla Bağcılar Be-
lediyesi olarak tüm etkinlikleri gün
gün yaptıklarını belirten Bağcılar Be-
lediye Başkanı Abdullah Özdemir,
“Bugün de belediye olarak Bağcılar
Millet Bahçesi’ndeyiz. Burası yeni
bitti. Çocuklarımızla da buraya ilk
kez geliyoruz. Burayı artık vatandaşı-
mıza açıyoruz. İnşallah Bağcılar'da
bu çevre etkinlikleriyle birlikte 1 yıldır
yapılan etkinliklerin de finalini çok

güzel bir şekilde gerçekleştirdik.
Daha önce neler yaptık; ‘Sıfır Atık’
projesinden gelen ürünlerle giysi defi-
leleri ve sergiler yaptık. Okullarımıza
ödüller verdik. En çok atık yağ topla-
yan, en çok atık pil toplayan gibi 6
başlıkta atık toplayan okullarımıza
ödüller verdik. Şu anda da Mahir İz
Ortaokulu’ndaki çocuklarımız ile
ağaç fidanı diktik. Bugün sembolik
olarak 6 noktada sembolik olarak 5
bin ağaç dikerek başladık. Arkamdaki
ağacın adı Abdullah Özdemir ağacı
oldu. Benim ağacım. 100 binin üze-
rinde ilk ve ortaokul öğrencimiz var.
Bağcılar’da her öğrencimizin bir
ağacı olacak. Bu seferberlik ile inşal-
lah öğrencilerimizi ağaç sahibi yapa-
cağız. Onlarında benim gibi dikili
ağaçları olacak. Ağaçları sertifikalan-
dıracağız” dedi.

Yeni proje duyurusu

Çok güzel bir projeyi ilk duyurmak
istediğini vurgulayan Özdemir,
“Sokak Muhafızları projemiz var. Bu

öğrencilerin hepsi artık birer sokak
muhafızı oldu. Pazartesi okullarımıza
dağıtacağımız broşürler ile sokak
muhafızları kimdir ve bunlar ne iş ya-
pacaklar bunu duyuracağız. 1’inci sı-
nıftan 8’inci sınıf öğrencilerine kadar
herkesi bilgilendireceğiz ve Bağcı-
lar’ın sokaklarını artık temiz tutaca-
ğız. Bunu nasıl sağlayacağız; önce
biz kirletmeyeceğiz. Onlar çöpünü
atmayacaklar. Sonra da kardeşlerine,
ablalarına ve büyüklerine de bunları
öğretecekler. Biz Bağcılar’da en temiz
sokakları belirleyeceğiz. Projemiz
Temmuz ayının 1’inde başlayacak.
Temmuz sonuna dek gün gün sokak-
ları fotoğraflayacağız. Sonra Kayma-
kam Bey ve bizlerin de olduğu bir
heyet ile birlikte bunların puanlama-
sını yapacağız. 22 mahallenin en
temiz sokağını belirledikten sonra da
hane hane gezerek, kızlara voleybol
topu erkeklere de futbol topu hediye
edeceğiz. İstiyoruz ki Bağcılar’daki
tüm sokaklar pırıl pırıl olsun” ifadele-
rini kullandı.

Sendikacı başkan!
Sarıyer Belediye Başkanı Mustafa Oktay Aksu, Sosyal Demokrat Kamu İşverenleri Sendikası (SODEM-
SEN)’nin 3. Olağanüstü Genel Kurulu Toplantısı’nda yapılan seçimde yönetim kurulu üyeliğine seçildi
Sosyal Demokrat Belediyeler Der-
neği (SODEM) ve Sosyal Demo-
krat Kamu İşverenleri Sendikası
(SODEMSEN)’nin 3. Olağanüstü
Genel Kurulu gerçekleşti. 2027’ye
kadar sendikayı yönetecek isimlerin
belirlendiği kongrede yönetim ku-
rulu üyeliğine seçilen Sarıyer Bele-
diye Başkanı Mustafa Oktay Aksu,
“Sosyal demokrat belediyelerimizle
koordineli çalışmalarımız ve birlikte
geliştireceğimiz ortak projelerimiz
ile yerel yönetim anlayışında yep-
yeni bir sayfa açacağız” dedi.

Gökhan Yüksel de 
listeye girdi

Sosyal Demokrat Kamu İşverenleri
Sendikası (SODEMSEN) 3. Ola-
ğanüstü Genel Kurulu, Ankara’da
Çankaya Belediyesi’nin Zübeyde
Hanım Sosyal Tesisi’nde toplandı.
Gerçekleştirilen olağanüstü kon-
grede yapılan seçimle birlikte 9 Yö-
netim Kurulu üyesi, 3 Denetim
Kurulu ve 3 Disiplin Kurulu üyesi
belli oldu. Sarıyer Belediye Başkanı
Mustafa Oktay Aksu, Kartal Bele-
diye Başkanı Gökhan Yüksel,

Odunpazarı Belediye Başkanı
Kazım Kurt, Çankaya Belediye 
Başkanı Hüseyin Can Güner, Kırık-
kale Belediye Başkanı Ahmet Önal,
Bilecik Belediye Başkanı Melek Mız-
rak Subaşı, Seyhan Belediye Başkanı
Oya Tekin, Bornova Belediye Baş-
kanı Ömer Ekşi ve Gazipaşa Bele-
diye Başkanı Mehmet Ali Yılmaz
yeni yönetim kurulu üyeleri olarak
seçildi. Başkan Aksu, yönetimde
görev alan tüm mevkidaşlarına ha-
yırlı olun temennisinde bulunarak,
başarılar diledi. ANIL BODUÇ

Kenan İmirzalıoğlu ile mutlu bir evliliği
olan Sinem Kobal, uzun zamandır

ekrandan uzak bir yaşam sürdürüy-
ordu. Kobal, Elle Style Awards
2024'te hem eski bir kıyafetini

giyerek şıklığıyla göz
kamaştırdı hem de yeni dijital

projesinin müjdesini verdi
Kenan İmirzalıoğlu ile mutlu bir evli-

liği olan ünlü oyuncu Sinem Kobal, uzun
bir aranın ardından Elle Style Awards 2024'te

göz kamaştırdı. Etkinliğe 2018 yılında giydiği eski bir
elbiseyle katılan Kobal, zarafetiyle büyük beğeni topladı.

2016 yılında Cunda Adası'nda gerçekleştirdikleri görkemli
düğünle evlenen Sinem Kobal ve Kenan İmirzalıoğlu çifti,

2020'de kızları Lalin'i ve 2022'de ikinci kızları Leyla'yı kucak-
larına almıştı. Kızlarının doğumunun ardından ekranlardan
uzak kalan Kobal, hayranlarına sevindirici bir müjde verdi.
Dijital platformda yayımlanacak yeni bir dizi çektiklerini
açıklayan ünlü oyuncu, yakın zamanda başka projelerde de
yer alacağını belirtti. Sinem Kobal, bu heyecan verici açık-

lamasıyla kariyerine kaldığı
yerden devam ede-

ceğinin sinyalle-
rini verdi.

AYNUR
CİHAN

Bomba gibi 
DÖNÜYOR!

SİNEM
KOBAL

ARTIK DiKiLi
AGACLARI VAR!

Bağcılar Belediyesi'nin 25’inci Geleneksel Çevre Etkinlikleri kapsamında 60 çocuk, ıhlamur fidanı dikti. Çocuk-
larla fidan diken Belediye Başkanı Abdullah Özdemir, “Bugün sembolik olarak 6 noktada sembolik olarak 5
bin ağaç dikerek başladık. Arkamdaki ağacın adı Abdullah Özdemir ağacı oldu. Benim ağacım” dedi

GOP evleri tek
tek temizliyor

Gaziosmanpaşa Belediyesi, evde temizlik hizmeti ile
yüzleri güldürmeye devam ediyor. Sosyal belediye-
ciliğin örneklerinden biri olan evde temizlik hizmeti
kapsamında belediye ekipleri, hanelere periyodik
olarak ziyaretler gerçekleştiriyor. Günlük ev işlerini
yapmakta zorlanan 65 yaş üstü, bakıma muhtaç ve
engelli vatandaşların ev temizliğini özenle gerçekleş-
tiren ekipler, hem yaşam alanlarını daha sağlıklı hale
getiriyor hem de vatanda-
şın hayatını kolaylaştırıyor.

Vatandaş odaklıyız

Evde temizlik hizmeti ile
önemli bir ihtiyacı kar-
şıladıklarını vurgula-
yan Gaziosmanpaşa
Belediye Başkanı
Hakan Bahçetepe, “Sosyal belediyecilik an-
layışımızla her bir vatandaşımıza dokun-
mayı, onların ihtiyaçlarını karşılamayı
hedefliyoruz. Aynı zamanda büyükleri-
mizi evlerinde ziyaret ederek, onlara
yalnız olmadıklarını hissettiriyoruz.
Halkımızın yaşam kalitesini yük-
seltmek, günlük yaşamla-
rında kolaylıklar sunmak
öncelikli görevlerimiz
arasında” dedi. 
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